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هفته نامه اقتصاد                                          ی   سیاسی   اجتماعی   ورزشی

مهدیمیرحیدری
مدیرعاملوسردبیر

راهکارجذبنقدینگیچگونه؟!
با پایان انتخابات یازدهمین دوره مجلس شورای اسلامی و شمارش آرا 
و مشخص شدن بیش از نیمی از نمایندگان مجلس، با توجه به اینکه 
بعضی از حوزه ها به دور دوم کشیده شده که انتخابات مجدد آن در 
انتهای فروردین 99 برگزار خواهد شد با امید به مجلس قوی و کارآمد 
در راستای فرامین مقام معظم رهبری برای رونق تولید عندالزوم امید 
به تعهد اجرای عملی اقتصادی مقاومتی در جهت عبور از این شرایط 
اقتصادی ویژه که مردان متبحر، شجاع، پاکدست، متفکر و قدرتمند 
اقتصادی را می طلبد.  اما راهکار جذب نقدینگی چگونه؟!، هرچند که 
بانک ها درصدی از نقدینگی بخش خصوصی را در اختیار دارند اما در 
جذب تمام  نقدینگی موفق نبوده اند نرخ بهره پایین یا بالا، کسب سود 
بیشتر از طریق دلالی و واسطه گری صاحبان نقدینگی را از سپردن 
پول خود به سیستم بانکی مانع می شــود. به هر حال دولت و بانک 
مرکزی می توانند در این زمینه پس از بررسی تصمیم لازم را بگیرند.   
هرچند که به نظر ما افزایش نرخ بهره )فروش اوراق مشارکت( برای 
جذب نقدینگی برای اقتصاد ما در این شرایط بهتراز رها کردن، بیش 

از 2200 میلیارد تومان نقدینگی افسارگسیخته است.
ادامه دارد

سرمقاله

مقاممعظمرهبری:

شکوهوجلالتایتانیک
مانعازغرقآننشد

آمریکاهمغرقخواهدشد

4

5

6

7

8

حمایتبیمهمرکزی
ازاستارتآپهایبیمهای

همکاریایرانخودرووصنعتدفاعیکشوربرای
تولیدقطعاتبافنآوریبالا

پایاني بر برنامه اول بانک صادرات ایران

برکتاصلیساختداخل
ایجاداشتغالاست

باسرمایهگذاریفولادمبارکه،اصفهان
صاحبخطهواییاختصاصیخواهدشد

حضورموفقشرکتکروزدرنمایشگاه
بینالمللیموتورتهران

2

3

به جهنم دو هفته ای آسیایی ها خوش آمدید

عناوینخبرها
بهقوهقضائیهقویمیاندیشیم

نهقوهقضائیهبزرگ

صفحه 4

صفحه 2

شماره 

219

وصیتنامه سپهبد شهید حاج قاسم سلیمانی در مراسم اربعین شهادتش توسط سردار قاآنی قرائت شد

 خدایا! به عفو تو امید دارم

در حکمی از ســوی مدیرعامل گروه صنعتی ایران 
خودرو، دکتــر محمدرضا انواری بــه عنوان مدیر 
ارتباطــات و امور بیــن الملل این گــروه صنعتی 
منصوب شــد. در حکم فرشاد مقیمی آمده است ، 
انتظاردارم با بهره گیری از توان و قابلیت های منابع 
کارشناسی و تخصصی موجود و کارآمد طرح ریزی 
و برنامه ریزی مدیریت فوق به نحوی ســاماندهی 
شود که سیاست های ارتباطات عمومی در تعامل با 
کارکنان و کلیه ذینفعان و همفکری با سازمان ها و 
نهاد های تخصصی و استفاده بهینه از ظرفیت تمامی 
رسانه ها به منظور انعکاس رخدادها و اقدامات انجام 
شده و تقویت فعالیت های اثر گذار درجهت ارتقای 
جایگاه و تصویر بیرونی گروه صنعتی ایران خودرو به 

نحوی اثر بخش محقق شود . محمدرضا انواری 
دارای مدرک کارشناسی مترجمی زبان 
آلمانی، کارشناسی ارشد و دکترای علوم 
ارتباطات، استاد و پژوهشگر ، از مدیران 
باسابقه صنعت خودرو در حوزه رسانه 
و ارتباطات اســت. ریاست مرکز روابط 

وزارت  اطلاع رسانی  و  عمومی 
صنعت، معــدن و تجارت، 
دبیر شورای اطلاع رسانی 
ریاســت  صمت،  وزارت 

شــورای سیاســت گذاری تبلیغات و اطلاع رسانی 
صنایع و معادن، ریاســت اداره اطلاع رســانی ایران 
خودرو، دبیر شورای سیاست گذاری نشریات ایران 
خودرو، ریاســت اداره ارتباط با رســانه های حوزه 
هنری، عضویت در شــورای ســردبیری و سردبیر 
نشریات از سوابق حرفه ای وی به شمار می رود. مرکز 
روابط عمومی و اطلاع رسانی وزارت صمت در دوران 
ریاســت انواری با راه اندازی پویش پاســخگویی و 
اقدامات گسترده رسانه ای برای پوشش رویدادهای 
صنعــت معدن و تجارت به خصوص در حوزه رونق 
تولید به عنوان یکی از چهاردستگاه برگزیده در میان 
وزارتخانه ها و دســتگاه های اجرایی  کشور معرفی 
شد. انواری مدرس دروس جامعه شناسی سازمانی، 
مبانی جامعه شناســی، افکار عمومی، نظریه های 
ارتباطات و رسانه شناســی در دانشــگاه آزاد 
تهران مرکز، دانشکده خبرو دانشگاه علمی 
کاربــردی اســت.وی همچنیــن مدرس و 
مترجم زبان آلمانی اســت.انواری پژوهشگر 
مطالعات اجتماعی اســت و در طرح 
های پژوهشی مختلف سازمان 
هــا در تصویــر ذهنی افکار 
عمومی به عنوان پژوهشگر 

فعالیت داشته است.

باحکممدیرعاملگروهصنعتیایرانخودرو

انواری ، مدیر ارتباطات و امور بین الملل گروه صنعتی ایران خودرو شد

جنابآقایدکترمحمدرضاانواری
با اهدای نیکوترین تحیات، انتصاب بجا و شایسته حضرتعالی که از سرمایه های ارزشمند انسانی هستید را به عنوان 
مدیر ارتباطات و امور بین الملل گروه صنعتی ایران خودرو که نشان از مراتب تعهد، تخصص، شایستگی و تجارب 
ارزنده تان است صمیمانه تبریک عرض می نماییم. رجای واثق داریم این انتخاب سرآغاز راهی پرامید به سمت 
دستیابی به قله های رفیع پیشرفت و بکارگیری فرامین و رهنمودهای مقام معظم رهبری در اجرای اهداف عالیه 

اقتصاد مقاومتی به توسعه ظرفمندانه روابط مردم و مسئولین ارشد آن گروه صنعتی باشید.
                                  مهدی میرحیدری، مدیر و سردبیر هفته نامه اقتصادی اعتبار   
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آیتاللهسیدابراهیمرئیسیرئیسقوهقضائیهدرنشستهماندیشیشورایعالیقوهقضائیهبانهادهایمردمیباموضوع»آیینرونماییوابلاغدستورالعملنحوه
مشارکتوتعاملنهادهایمردمیقوهقضائیه«اظهارکرد:دستگاهقضاییماراموظفکردهبهمردمنقشدهیمودرحکمیکهمقاممعظمرهبریبهبندهدادند،

مردمیبودنونگاهبهمردم،تکالیفمادرایندورهاست.طبیعیاستمردمیبودنوتوجهبهمردمباسخننمیشودوبایدحوزهاقداموعملراتعریفوبایدزمینه
میداندادندرعملواقدامراآمادهکرد.ویافزود:مابهقوهقضائیهقویمیاندیشیمنهقوهقضائیهبزرگ.قوهقضائیهقویآناستکهاجرایحقکندوبتواندنگاه
مردمرادرفرآینددادرسیهمراهداشتهباشد.اینکاریکحرکتدوسویهنیازدارد؛یعنیهمبایدقوهقضائیهنگاهشبهحمایتمردمومشارکتآنهاباشدوهم
مردماینباوروارادهقویرادرعملواجراداشتهباشند.ایشانبااشارهبهدستورالعملنحوهمشارکتوتعاملنهادهایمردمیباقوهقضائیهگفت:ایندستورالعمل
یکیازگامهایمثبتیاستکهصاحبنظرانبیشاز30جلسهرویآنوقتگذاشتندتابتوانندقانونمندبهمشارکتمردمنقشبدهند.مسؤولیتهایقوهقضئیهبا

مشارکتنخبگانمیتواندازحوزهسیاستهایراهبردی،دادرسی،پیشگیریازجرمگرفتهتابازاجتماعیکردنشخصیتزندانیان،تغییر،پیشگیریوآسیبشناسی
نقشهاییرابرایمشارکتمردمتعیینوکاملًامیتوانآنرابهصورتدقیقتعریفکرد.

درسالروزقیام۲۹بهمن۱۳۵۶مردمتبریزانجامشد؛خبر

مردم با حضور پر شور و انتخاب خوب، مجلس قوی برای ایران قوی بسازند
حضــرت آیت الله خامنه ای رهبــر معظم انقلاب 
اســلامی در دیدار هزاران نفر از مردم آذربایجان 
شرقی، حضور در انتخابات مجلس را وظیفه شرعی، 
ملی، انقلابی و حق مدنی آحاد مردم برشمردند و با 
اشاره به دو رکن مهم »حضور پر شور« و »انتخاب 
خوب« گفتند: انتخابات یک جهاد عمومی و نعمت 
و امتحان الهی است که اگر با حضور حداکثری مردم 
همراه شود، مایه آبروی نظام اسلامی و تقویت کشور 
و مصونیت بخش در برابر توطئه ها و زمینه ساز ایران 

قوی خواهد بود.
رهبر انقلاب اسلامی همچنین با اشاره به مشکلات 
عمیق و گسترده اجتماعی و اقتصادی جامعه امریکا 
برخلاف ظاهر بزک کرده آن، افزودند: امریکا در حال 
حرکت به سمت فروپاشی از درون است و شکوه و 
جلال ظاهری آن مانع از غرق شدنش نخواهد شد.

حضرت آیــت الله خامنه ای در ایــن دیدار که به 
مناسبت چهل و دومین سالروز قیام تاریخی مردم 
تبریز در ۲۹ بهمن سال ۱۳۵۶ برگزار شد، مهمترین 
ویژگی مردم آذربایجان را تبلور عزت ملی، دینی و 
انقلابی و حضور در صحنه به وقت نیاز و دفاع از کشور 
و انقلاب و هویت دینی برشمردند و گفتند: حضور 
بهنگام مردم تبریز در چهلم قیام ۱۹ دی مردم قم 
مایه برکت خداوند متعال شد و این حرکت به صورت 
سلسله وار تا آغاز حرکت عمومی ملت و سقوط رژیم 

طاغوت و استقرار حکومت اسلامی ادامه یافت.
ایشان انتخابات بسیار مهم روز جمعه دوم اسفند را 
از مصادیق میدان های نیاز به حضور بهنگام دانستند 
و افزودند: انتخابات جهاد عمومی، مایه تقویت کشور 
و آبروی نظام اسلامی است و حضور گسترده و پر 
شور مردم در پای صندوق های رأی، به توفیق الهی 
مایه برکت و تأثیرات تحول آفرین در کشور خواهد 

شد.
رهبر انقلاب اسلامی با اشاره به تبلیغات و تلاشهای 
گســترده امریکایی ها برای تأثیرگذاری بر افکار 
عمومــی ایران و جدا کردن مردم و جوانان از نظام 
اسلامی خاطرنشان کردند: با وجود همه این تلاشها، 
آنها به نتیجه نرسیده اند که نمونه بارز آن، تشییع 
شــهید ســلیمانی و راهپیمایی ۲۲ بهمن بود و 
انتخابات مجلس شورای اسلامی نیز بار دیگر نشان 
خواهد داد مردم در کنار نظام اسلامی و پشتیبان 

آن هستند.
حضرت آیت الله خامنه ای با تأکید بر اینکه چشم 
دوســتان و دشمنان به انتخابات روز جمعه است، 
افزودند: دشمنان می خواهند ببینند نتیجه فشار 
حداکثــری آمریکا و بدعهدی هــای اروپایی ها و 
مشکلات اقتصادی که در کشور وجود دارد، چه بوده 
اســت و دوستان هم با نگرانی منتظر نحوه حضور 

مردم در انتخابات هستند.
ایشــان گفتند: البته من همواره به دوستان نظام 
اسلامی گفته ام، از ملت ایران نگران نباشید زیرا این 

ملت کاربلد است و می داند که چه بکند.
رهبر انقلاب اســلامی، انتخابات را خنثی کننده 
بسیاری از نیت های شوم امریکایی ها و صهیونیستها 
و بدلِ فنِ مکر و کَید آنها دانســتند و خاطرنشان 
کردند: تنها راه مأیوس شدن دشمنان، قوی شدن 
ایران اســت و یکی از مصادیق ایرانِ قوی، مجلسِ 
قوی است، مجلسی که بتواند با تصویب قوانین لازم 
و با هدایت دولتها به مســیر مطلوب، کشــور را 

مصونیت ببخشد.
حضرت آیت الله خامنه ای یــک رکن قوی بودن 
مجلس را حضور هرچه بیشتر مردم در پای صندوق 
های رأی برشمردند و افزودند: تأثیرات مجلس فقط 

محدود به چهار سال نیست بلکه مجلس قوی و یا 
مجلس ضعیف و خود باخته با تصمیمات خود می 

توانند تأثیرات بلندمدتی بر کشور بگذارند.
ایشان افزودند: انتخابات و رأی دادن، وظیفه شرعی، 
ملی و انقلابی، جشن ملی و احقاق حق آحاد مردم 

برای دخالت در سرنوشت کشورشان است.
رهبر انقلاب اسلامی، رکنِ دوم یک مجلس قوی را 
کیفیت انتخاب دانستند و در تبیین ویژگی های 
نمایندگان شایسته ملت بزرگ ایران تأکید کردند: 
باید برای مجلس شورای اسلامی، افراد »با ایمان«، 
»شجاع«، »کارآمد«، »وظیفه شناس«، »پرانگیزه«، 
»وفــادار به اســلام، مــردم، انقلاب و کشــور«، 
»سرسخت در مقابل دشمنان« و »دل نبسته به دنیا 

و مطامع مالی« برگزیده شوند.
حضرت آیت الله خامنه ای خاطرنشان کردند: مردم 
باید در انتخاب نمایندگان بسیار مراقبت کنند زیرا 
ما در همین دوره انقلاب، نمایندگانی در مجلس 
داشتیم که اکنون نوکر و کُلفَت امریکا و دشمنان 

ایران هستند.
ایشان همچنین درباره حضور جوانان و افراد با تجربه 
در مجلس گفتند: مجلس باید یک ترکیب متناسبی 
از جوانــان و افراد مجــرب، دانا و راه بلد باشــد. 
جوان گرایی یک ضرورت قطعی برای کشور است و 
کُنشگر اصلی و پیشران حرکت رو به جلو جوانان 
هستند اما تکیه بر جوانان به معنای چشم پوشی از 

افراد با تجربه نیست.
رهبر انقلاب اسلامی، سابقه دلبستگی به دشمنان 
و انفعال در برابر آنها را یک نکته منفی برشمردند و 
تأکید کردند: ملت ایران دارای روحیه اعتماد به نفس 
ملی اســت و بسیاری از اندیشمندان و سیاسیون 
جهان نیز ملت ایران را رشــید و بزرگ و نیرومند و 
نترس توصیف می کنند، بنابراین کسی که قدرت 
ایســتادگی و اعتماد به نفس، در برابر دشمنان را 

ندارد، برای نمایندگی ملت ایران مناسب نیست.
حضرت آیت الله خامنه ای همچنین اهمیت بالای 
انتخابات میان دوره ای مجلس خبرگان را یادآور 
شدند و افزودند: وظیفه مجلس خبرگان بسیار مهم 
است و نباید انتخابات میان دوره ای مجلس خبرگان 

در برخی شهرها به حاشیه برود.
ایشان تأکید کردند: همه کسانی که دوستدار اسلام، 

انقلاب، نظام اســلامی و ایران هســتند باید در 
انتخابات شــرکت کنند و انتخاب خوب و درست 

انجام دهند.
رهبر انقلاب اسلامی با اشاره به گزارشی مبنی بر 
پرداخت مبالــغ زیادی دلار نفتی از جانب یکی از 
کشــورهای عَنود منطقه به یکی از رســانه های 
انگلیسی فارســی زبان برای منصرف کردن مردم 
ایران از گرایش به افراد انقلابی در انتخابات، افزودند: 
این گزارش نشــان می دهــد کیفیت و چگونگی 

انتخاب تا چه حد مهم است.
ایشان انتخابات را میدان امتحان الهی دانستند و 
ابراز امیــدواری کردند ملت ایران در این امتحان، 

سربلند بیرون بیاید.
حضــرت آیت الله خامنه ای در بخــش دیگری از 
سخنانشان درباره یاوه گویی های اخیر مقام های 
آمریکایی درباره ایران و انتخابات، گفتند: بخشی از 
اظهارات این احمق های درجه یک برای تأثیرگذاری 
در انتخابات و با هدف مأیوس کردن مردم از صندوق 
رأی اســت اما بخش دیگری از آن، ناشی از انفعال 

است.
رهبر انقلاب اسلامی انفعال آمریکایی ها را نتیجه 
اثرات معکوس ترور ســردار سلیمانی دانستند و 
خاطرنشــان کردند: در این قضیه رئیس جمهور 
آمریکا و اطرافیان او منفعل و متوجه شدند کارشان 
حساب نشده بود چرا که هم در داخل آمریکا و هم 

در دنیا به شدت به آنها حمله شد.
ایشان افزودند: آمریکا می خواست با ترور سردار عزیز 
ما که تأثیرات عمیقی در منطقه داشت، بر منطقه 
مسلط شــود اما ماجرا بر عکس شد و راهپیمایی 
بزرگ ضدآمریکایی در بغداد، مسائل سوریه  و حلب 
و قضایای دیگر منطقه، درست نقطه مقابل خواست 
آنها را رقم زد، بنابراین یک هدف از یاوه گویی ها اخیر 

آنها، جبران این انفعال است.
حضرت آیت الله خامنه ای شهادت سردار سلیمانی 
را یک فقدان تلخ خواندند و گفتند: شهید سلیمانی 
حقیقتاً بسیار خوب، مفید و تحسین برانگیز بود اما 
در این حادثه غلبه با لطف الهی بود زیرا آن بزرگوار 
به هر دو حُسن »پیروزی« و »شهادت« دست یافت، 
چرا که در این ســالها در منطقه، پیــروزِ میدان 
سلیمانی بود و مغلوب میدان، آمریکا و عوامل آن، و 

در نهایت به فوز شهادت هم رسید.
رهبر انقلاب اسلامی، اجتماعات بی نظیر و دهها 
میلیونی مردم در تشییع شهید سلیمانی را از برکات 
الهــی و نشــان دهنده عظمت، اتحــاد، حضور، 
قدرشناسی و بصیرت ملت ایران دانستند و با اشاره 
به همدردی بسیاری از ملتها با مردم ایران در این 
قضیه افزودند: در یکی از کشورها هزار مجلس به یاد 
شهید سلیمانی برگزار شــد که این واقعیت های 
شوق انگیز نشانه عمق راهبردی نظام اسلامی است، 
بنابراین باطن این قضیه برخلاف ظاهر بسیار تلخ 

آن، برای جبهه حق سراسر پیروزی است.
ایشــان با یادآوری تعبیر امام بزرگوار از درگذشت 
فرزند فاضل و برجسته خود مرحوم حاج آقا مصطفی 
به »الطاف خفیه الهی« خاطرنشان کردند: آن زمان 
کسی متوجه مفهوم تعبیر امام نشد اما پس از حرکت 
مردم ایران و عکس العمل دربار و حوادث قم و تبریز 
و آغاز حرکت عمومی ملت که به سقوط حکومت 
طاغوت منجر شــد، مفهوم آن مشــخص شــد، 
همچنانکه در حادثه تلخ شهادت سردار سلیمانی 
نیز دشمن تصور کرد ضربه ای زده است اما باطن 

قضیه، پیروزی و شکست دشمن خبیث است.
حضرت آیت الله خامنه ای با تأکید بر اینکه دشمن 
نه فقط در این ماجرا بلکه در یک نبرد ۴۰ ساله دائماً 
از ملت ایران ضربه و شکست خورده است، افزودند: 
آمریکایی ها در این ۴۰ ســال همه ســلاحهای 
سیاســی، نظامی، امنیتی، اقتصادی، فرهنگی، 
رسانه ای و هر اقدام ممکن را برای ساقط کردن نظام 
اسلامی به کار گرفتند اما نظام اسلامی نه تنها ساقط 
نشــد بلکه هزار برابر قوی تــر و در مقابل، آمریکا 

ضعیف تر از قبل شده است.
رهبر انقلاب اســلامی در تبیین ضعف روزافزون 
امریــکا، ظاهر فعلی آن را بزک کــرده خواندند و 
افزودند: امروز آمریکا با ۲۲ هزار میلیارد دلار بدهی، 
مقروض ترین دولتهای دنیا است و اختلاف طبقاتی 
در این کشور، وحشتناک و از همیشه بیشتر است.

ایشان با اشــاره به نمونه هایی از مشکلات عمیق 
آمریکا از زبان یکی از سناتورهای برجسته این کشور 
گفتند: این سیاستمدار آمریکایی می گوید در دولت 
ترامپ به ثروت پنج تن از ثروتمندترین های آمریکا 
بیش از صد میلیارد دلار اضافه شده و ثروت سه نفر 

از آنها بــه اندازه نیمی از جمعیت آمریکا اســت. 
۸۰درصد کارگران فقیرند و حقوقشان کفاف زندگی 
آنهــا را نمی دهد. از هر پنج آمریکایی تنها یک نفر 
توان خرید دارو های تجویز شده اش را دارد و فاصله 
ثروت سفیدپوستان و سیاه پوستان آمریکایی در ۵۰ 

سال گذشته سه برابر شده است.
رهبر انقلاب اسلامی در ادامه نقل قول از این مقام 
امریکایی افزودند: رئیس جمهور امریکا می گوید 
اوضاع در دوران وی بهتر شده، بله، اما نه برای مردم 
بلکه برای میلیاردرها و به قول یکی از رؤسای جمهور 
سابق آمریکا، »آمریکا حکومت یک طبقه خاص 
بدون دخالت مردم و با رشــوه خواری سیاســیِ 

نامحدود« است.
حضرت آیت الله خامنه ای با اشــاره بــه آمارها و 
واقعیت های تکان دهنده از تبعیض، فاصله طبقاتی 
فقر و جنایت در آمریکا که مانند خوره به جان این 
کشور افتاده است، تأکید کردند: همچنانکه شکوه و 
جلال کشتی معروف تایتانیک مانع از غرق شدن 
آن نشد، تلاش برای آرایش ظاهر آمریکا و شکوه و 
جلال آن نیز مانع از غرق شدنش نیست و آمریکا 

غرق خواهد شد.
رهبر انقلاب اســلامی با تأکید بر اینکه جمهوری 
اسلامی با هیچ ملت و نژادی مخالف نیست بلکه با 
استکبار، ظلم و طغیان علیه ارزشهای انسانی مخالف 
است، گفتند: امروز قله طغیان و استکبار، آمریکایی 
است که در دســت ثروتمندان و کمپانی دارهای 

صهیونیست می چرخد و در دنیا نیز منفور است.
ایشان  افزودند: آمریکا در کشورهای اطراف ما دهها 
پایگاه نظامی دارد اما اگر روزی مسئله ای پیش بیاید، 
این پایگاهها نه به درد آمریکا خواهد خورد و نه به 
درد آنها که پولشان را به آمریکا می دهند و چشم 
امید به آن دارند، چرا که استکبار آمریکایی در حال 

فرو ریختن است.
حضرت آیــت الله خامنه ای با تأکید بر لزوم حفظ 
حرکت پر شتاب نظام اسلامی به سمت اهداف والا، 
وجود جوانان را برای ادامه این حرکت امیدبخش 
خواندند و خطاب به آنان گفتند: جوانان عزیز خود 
را از لحاظ علمی، عملی، تجربی و ایمانی آماده کنید 
چراکه فردای این کشور در دستان شماست و باید 
بتوانید این مملکت را به اوج برسانید که ان شاءالله 

این کار را خواهید کرد.
رهبر انقلاب اسلامی در بخش دیگری از سخنانشان 
با اشاره به نقش تأثیرگذار مردم آذربایجان و تبریز 
در حوادث تاریخی و بعد از پیروزی انقلاب اسلامی، 
گفتند: مردم آذربایجان همواره در مقاطع و حوادث 
مختلف جلودار بوده اند که نمونه های آن را می توان 
حرکت ۲۹ بهمن ســال ۵۶، دوران دفاع مقدس، 
فتنه ســال ۸۸، اجتماع عظیم در تجلیل از سردار 
سلیمانی و در راهپیمایی امسال ۲۲ بهمن دید که 
با وجود بارش شــدید برف، مردم حضور پرشوری 

داشتند.
پیش از ســخنان رهبر انقلاب اســلامی، حجت 
الاسلام والمسلمین آل هاشم نماینده ولی فقیه در 
استان آذربایجان شرقی و امام جمعه تبریز، لحظه 
شناسی و اقدام به هنگام در میادین دفاع از انقلاب 
را از خصوصیات برجسته مردم تبریز خواند و با بیان 
گزارشی از اقدامات انجام شده در زمینه استفاده از 
ظرفیت های جوانان در گام دوم انقلاب گفت: در 
مقابل جنگ شناختی دشمن که امید و باورهای 
جوانان را هدف گرفته اســت، معتقدیم مساجد 
به عنوان خاستگاه اصلی نیروهای انقلاب باید مرکز 

طراحی، اندیشه ورزی و فعالیت باشند.

در خجسته سالروز میلاد حضرت فاطمه زهرا سلام الله 
علیها فضای حسینیه امام خمینی)ره( معطر به یاد و 
نام دخت گرامی پیامبر اعظم)ص( شــد و مداحان و 
شاعران اهل بیت علیهم السلام به قرائت اشعاری در 

وصف آن بانوی بزرگ اسلام پرداختند.
رهبر معظم انقلاب اسلامی در این دیدار، مهمترین و 
اصلی ترین وظیفه جامعه مداحان را فرهنگ سازی و 
تعمیق معارف دینی در جامعه از جمله در میان جوانان 
برشمردند و گفتند: فرهنگ سازی درخصوص سبک 
زندگی اسلامی به ویژه همبستگی اجتماعی و کمک 
آحاد مردم به یکدیگر و همچنین عمق بخشی به روحیه 
حماسی و ایستادگی و بصیرت در جامعه از مسئولیت 
های خطیر جامعه اثرگذار و تعیین کننده مداح است. 
رهبر انقلاب اسلامی با اشاره به وظیفه جامعه مداحان 
در مدیریت و هدایت شــادی های معنوی و عزاهای 
اساسی و عمیق جامعه گفتند: برخلاف آنچه برخی 
روشنفکرنما در برهه ای تلاش داشتند القاء کنند، گریه 
و تضرع در مجالس اهل بیت و در مراسم شهدا، گریه 
ضعف نیست بلکه احساسات عالی یک انسانِ وسط 
میدان و وســیله ای برای احســاس عزت و قدرت و 
شجاعت است و ائمه اطهار پایه گذار این سنت و ترویج 
کننده این مجالس بوده اند. حضرت آیت الله خامنه ای 
مراسم تشییع با شکوه شهید حاج قاسم سلیمانی و 
همرزمانش را نمونه بارزی از چنین مجالسی دانستند 

و خاطر نشــان کردند: امروز یکی از نیازهای اساسی 
کشور مجهز شدن جوانان به سلاح های جنگ نرم 
است که عبارتند از ارتقاء و تعمیق قدرت روحی، فکری 
و معنوی جوانان و شناخت صحیح از معارف فاطمی و 
معارف اهل بیت علیهم السلام. ایشان با تأکید بر اینکه 
مجهز شدن به چنین سلاحی موجب مصونیت جامعه 
و نظام اســلامی خواهد شــد، گفتند: این وظیفه و 
مسئولیت، بر عهده جامعه مداحان است و اگر به این 
وظیفه سنگین به درستی عمل نشود، بازخواست و 
مؤاخذه الهی سنگین خواهد بود. رهبر انقلاب اسلامی 
به یک نمونــه از آثار معارف اهل بیت و مجالس امام 
حسین و یاد و نام حضرت زهرا اشاره کردند و افزودند: 
تاب آوری ملت ایران در برابر فشارهای غول وحشی 
آمریکا که ناظران جهانی را به حیرت واداشته است به 

برکت همین معارف است.
حضرت آیت الله خامنه ای گفتند: در چنین شرایط 
سختی، همه، حضور ملت مقاوم ایران را در راهپیمایی 
۲۲ بهمن و قبل از آن در تشییع سردار سلیمانی دیدند 

و این تاب آوری واقعا حیرت انگیز است.
ایشان یکی دیگر از وظایف مهم جامعه مداح را ترویج 
و تعمیق سبک زندگی اسلامی برشمردند و تأکید 
کردند: اگر بخواهیم در مقابل موج تهاجم فرهنگی 
دشمن، سبک زندگی را به مسیر صحیح و اسلامی آن 
بازگردانیم، تنها چاره، فرهنگ سازی است و مداحان 

برای چنین کار مهمی بسیار تأثیرگذار هستند. رهبر 
انقلاب اســلامی یکی از معارف عالی دینی و سبک 
زندگی اسلامی را فرهنگ نهراسیدن از دشمن و توکل 
به خدا دانستند و افزودند: اگر در روزهای اول انقلاب 
گفته می شد که ایران از لحاظ رتبه علمی و فناوری و 
جایگاه سیاسی و نفوذ منطقه ای به مرحله کنونی می 
رسد، کسی باور نمی کرد اما ملت ایران به خدا توکل 
کرد و از هیچ قدرتی نهراسید و توانست به این مرحله 

از پیشرفت ها دست یابد.
حضرت آیت الله خامنه ای همچنین با اشاره به درس 
های فاطمی از جمله در عرصه مســائل فرهنگی و 
موضوع حجاب و ایستادگی در مقابل باطل و دفاع از 

ولایت، گفتند: یکی از معارف مهم فاطمی، موضوع 
همبستگی اجتماعی و کمک به دیگران است که در 
ســخنان آن حضرت و رفتارهای اجتماعی ایشان 
به وضوح دیده می شود. ایشان یکی از نیازهای امروز 
جامعه به ویژه برای حل موضوعاتی همچون اشتغال 
و ازدواج جوانان را ترویج روحیه همبستگی اجتماعی 
دانستند و افزودند: برای مقابله با تبلیغات همه جانبه 
ای که جوانان را به فرزند آوری کمتر تشویق می کند 
و نتیجه آن هم پیر شــدن جامعه و تســلط آسان 
دشمنان بر یک جامعه خالی از جوان است، باید در 
زمینه ازدواج آسان و فرزندآوری بیشتر فرهنگ سازی 

شود.

رهبر انقلاب اسلامی همچنین با اشاره به برنامه ریزی 
اندیشکده ها و تبلیغات گسترده رسانه های غربی برای 
قانع کردن ملت ایران به منظور کوتاه آمدن در مقابل 
آمریکا تأکید کردند: ملت ایران به لطف خدا تاکنون 
ایستاده است و از این پس هم خواهد ایستاد اما این 
ایستادگی نیازمند تزریق مستمر نیروی معنوی به 
جامعه اســت. حضرت آیت الله خامنه ای با تأکید 
براینکه روح حماسی در کشور همچنان زنده است، 
افزودند: ملت ایران در همه قضایایی که نیازمند حضور 
پرشور و حماسی بوده، در میدان حاضر بوده اند اما 
استمرار این روحیه نیازمند تعمیق معارف دینی و 
فرهنگ سازی است. ایشان این وظایف خطیر را از 
جمله مسئولیت های جامعه مداحان برشمردند و 
خاطر نشان کردند: به لطف خداوند جنس جمهوری 
اســلامی از همه نظر جور است زیرا نظام اسلامی، 
سردار نظامی خوب، مردان علمی جوان و پرانگیزه، 
فرهنگ سازان پرهمت و باغیرت و هنرمندِ، و مردم 
آماده به کار در همه عرصه ها دارد، بنابراین با چنین 
ظرفیت هایی به فضل الهی، پیروزی قطعی و نهایی 
بر جبهه وسیع دشمن متعلق به ملت ایران خواهد 

بود.
در این دیدار هشت تن از مداحان و شاعران از استانهای 
مختلف کشــور به قرائت اشعار و مدایحی در فضائل 

حضرت فاطمه زهرا سلام الله علیها پرداختند.

سورناستاریدرهمایش»بهترینهدیه«:

نخبگانومدالآورانسرچشمهتحولات
بنیادینکشورهستند

مقام معظم رهبری ۱۱۸ مدال که از طرف برگزیدگان مســابقات 
المپیادهای جهانی به ایشــان اهدا شده بود را در مراسمی با حضور 
جانشین فرمانده کل سپاه پاسداران انقلاب اسلامی و معاون علمی و 

فناوری رییس جمهوری به صاحبان این مدال ها بازگرداند.
به گزارش اعتبار به نقل از  مرکز ارتباطات و اطلاع رسانی معاونت علمی 
و فناوری ریاســت جمهــوری، ۱۳۵ نفر از برگزیدگان مســابقات 
المپیادهای جهانی، مدال های خود را به مقام معظم رهبری اهدا کرده 
بودند که این مدال ها در مراســمی با عنــوان »بهترین هدیه« به 

مدال آوران بازگردانده شد.
سورنا ستاری معاون علمی و فناوری رییس جمهوری در این مراسم 
با اشاره به این که باید پایه اقتصاد ایران نیروی انسانی باشد، گفت: 
تثبیت و ایجاد پایه اقتصاد کشور بر مبنای نیروی انسانی تحولات 
اساسی در ساختارهای نفتی به وجود می آورد. وی با اشاره به شرایط 
حساس کنونی کشور، بیان کرد: ایران روزهای حساسی را سپری 
می کند. در روزگاری هســتیم که شاید نمود عینی جنگ در آن 
مشاهده نشود، اما ما در مبارزه با دشمنان هستیم و باید تغییرات 
اساسی در اقتصاد کشور ایجاد کنیم. به گفته ستاری، مجموعه یادمان 
شهدای هفتم تیر محلی است که یادآور مجاهدت افراد انقلابی است. 
در میان نخبگان کشور هستم و می گویم که باید برای پیروزی در 
جنگ با دشمنان به سمت تغییر ساختارهای اقتصادی کشور برویم. 
معاون علمی و فناوری رییس جمهوری، نخبگان را منشا اثر تغییرات 
بنیادی در اقتصاد کشور دانست و بر استفاده از استعداد و توان این 
قشر توانمند، تاکید کرد. ستاری ادامه داد: ایران شرایط خوبی در 
حوزه های مختلف نانو، هوافضا و سلول های بنیادی در دنیا دارد. باید 
نیازها و کمبودهای این حوزه های علمی را با کمک نخبگان تامین 
کنیم. رییس بنیاد ملی نخبگان در بخش دیگری از سخنان خود بیان 
کرد: ما این پیشرفت ها را مدیون شهدا و خانواده های آنها هستیم و 
نباید فراموش کنیم که چه کسانی به ما کمک کردند تا در دنیا دیده 
شویم. آخرین کسی که با ما مبارزه کرد صدام بود که اکنون کجاست؟ 
می خواهم بگویم ما به ایران و ملت محتاج هستیم وگرنه این کشور 

خیلی غنی و قوی است.
وی با بیان این که سیستم آموزشی کشور کاستی هایی دارد، گفت: 
با وجود تمام این کمی و کاستی ها در این سیستم اموزشی افرادی 

تربیت می وند که دنیا به دنبال جذب و به کارگیری آن ها است.
معاون علمی و فناوری ریاست جمهوری افزود: امروز اقتصادی را در 
حال تجربه هستیم که بعد از صد سال دارد رقم می خورد، در واقع 
اقتصاد خارج از نفت آینده کشور را به جایگاه بالا در رشد علم و فناوری 
می برد. وی  در ادامه تاکید کرد: امروز مسوولیت نخبگان کشور بیشتر 
است. باید شما با تلاشی مضاعف کشور را به سمت و سویی که از شما 
انتظار می رود ببرید. شما باید نقطه عطف اتفاقات خوب و رفع نیازهای 
کشور شوید. وی ادامه داد: شما نباید به مردم خیانت کنید، مردم از 
شما انتظار دارند و باید به همین مردم و خاک خدمت کنید. تلاش 
شما کمک می کند جایگاه ایران در المپیادهای جهانی حفظ شود.

استعفامعناندارد
حجــت الاســلام دکتــر حســن روحانی 
رییس جمهور در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه 
هرچند وقت یک بار شایعاتی در فضای مجازی 
در خصوص استعفای شما منتشر می شود، یک 
بار برای همیشه صریحا موضع خود را در این 
مســاله مطرح کنید و اینکه به نظر شما این 
شــایعات با چه هدفی مطرح می شود گفت: استعفا معنا ندارد و از آغاز 
انتخابات که آمدیم به مردم وعده و قول دادیم و تا ساعت آخر ان شاءالله 
پای وعده و قول خود می مانیم. روحانی ادامه داد: هیچ وقت به دنبال استعفا 
نبودم، ولی در همان روزهای اول دولت در حالی که هنوز مراسم تحلیف 
انجام نشده بود و مسائل اقتصادی آن روز مطرح بود خدمت رهبری گفتم 
که اگر کسی یا دولت بهتری وجود دارد که می تواند خدمت کند من حاضرم 
کنار بروم اما ایشان شدیدا رد کردند و گفتند دوست دارم تا آخرین روز 
خدمت کنید. رییس جمهور یادآور شد: در سال ۹۷ هم باز به دلیل مسائلی 
که در دولت پیش آمد همین موضوع را با ایشان مطرح کردم و ایشان این 
بار گفتند که من حتی یک ساعت زودتر هم اجازه نمی دهم که کار دولت 

خاتمه یابد.
مجمع شده طرف دعوا

به گزارش اعتبار به نقل از روابط عممی ریاست جمهوری،  رییس جمهور 
در ارتباط با سرنوشت لوایح چهارگانه نیز گفت: متاسفانه اخیرا مرسوم 
شده گروهی در مجمع به عنوان ناظر و هیات عالی نظارت بیایند بگویند 
این لایحه ای که مجلس تصویب کرده با مصوبات مجمع نمی خواند. 
روحانی گفت: این روند در قانونگذاری سابقه طولانی ندارد. مجمع که 
قرار بود اختلاف شورای نگهبان و مجلس را رفع کند خودش شده طرف 
دعوا. لوایح FATF نیز گرفتار این روند شده است. این لوایح را که دولت 
به مجلس فرستاده قبول دارد، مدت ها فکر و بررسی کرده که به مصلحت 
کشور است. مجلس هم به مصلحت دیده است. امام بیانی در آغاز تشکیل 
مجمع گفته اند، اگر چیزی را دولت گفت مصلحت کشور و لازم است و 
کمیسیون مجلس همین تشخیص را داد و پارلمان هم این تشخیص را 
داد کافی است. حالا برای احتیاط جمعی را بین مجلس و شورای نگهبان 
تعیین می کنم. رییس جمهور یادآور شد: متاسفم از آنچه پیش آمده اما 
از توان دولت خارج اســت. آنقدر مکاتبه کردیم و نامه نوشتیم. من به 
رهبری نامه نوشتم و مقام معظم رهبری صریحا فرمودند نسبت به لوایح 

دولت مخالفت ندارم. اما این لوایح در این پیچ گرفتار شده است.
www.etebar.net
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شــرکتایساکوبهعنوانمتولیخدماتپسازفروشایرانخودرو،باهدفجلوگیریازفروشقطعاتولوازمیدکیغیراصلوغیراستاندارد،با
پایشدقیقهزارو۲00فروشگاهخود،لغوامتیازفروشگاههایمجازناکارآمدوبعضامتخلفراپیگیریمیکند.عبدالرضاخواجهایمعاونبازاریابیو
فروششرکتخدماتپسازفروشایرانخودروبااعلاماینمطلبافزود:ایننظارتهاباتوجهبهنزدیکشدنبهماههایپایانیسالوافزایش
مراجعاتمشتریانبهنمایندگیهابرایانجامسرویسهایخودرووتسهیلدسترسیمشتریانبهقطعات،تشدیدشدهاست.معاونبازاریابیو
فروششرکتخدماتپسازفروشایرانخودروادامهداد:درهمینراستابرایاعطایامتیازفروشگاهمجازبهمتقاضیاننیزرویکردهاینظارتی
جدیدیایجادشدهوصلاحیتوشایستگیمتقاضیانبیشازگذشتهموردبررسیقرارمیگیرد.ویبهدارندگانمحصولاتایرانخودرتوصیهکرد
کهدرزمانخریدقطعاتولوازمیدکیازفروشــگاههایاینشــرکتبهبستهبندیایساکوییوهولوگرامآنتوجهکردهوباارسالکد۱۶رقمی

مندرجرویبرچسبقطعهبهشماره30003۱یابانصباپلیکیشنایساکو،ازاصالتکالاوقیمتآناطمینانحاصلکنند.

ــه شــماره ثبــت 424780 و  ــا مســئولیت محــدود ب آگهــی تغییــرات شــرکت فــراز گســتر ققنــوس ب
شناســه ملــی 10320778819 بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی عــادی بطــور فــوق العــاده مــورخ 
98/10/10 تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : خانــم فاطمــه علــی نــژاد دارســرا بــا شــماره ملــی 1380350980 بــه 
ســمت مدیرعامــل و عضــو هیئــت مدیــره و آقــای اصغــر حســنی درآبــادی بــا شــماره ملــی 0069549982 به 
ســمت رئیــس هیئــت مدیــره بــه مــدت نامحــدود انتخــاب گردیدنــد. کلیــه اســناد و اوراق بهــادار و تعهدآور 
ــره  ــا امضــاء رئیــس هیئــت مدی ــروات ، قراردادهــا و عقــود اســلامی ب شــرکت از قبیــل چــک ، ســفته ، ب
همــراه بــا مهــر شــرکت معتبــر مــی باشــد. ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و 

موسســات غیرتجــاری تهــران )776178( 

ــه  ــدود ب ــئولیت مح ــا مس ــس ب ــان بری ــرا گام ــرکت ف ــرات ش ــی تغیی آگه
شــماره ثبــت 426441 و شناســه ملــی 10320775339 بــه اســتناد صورتجلســه 
مجمــع عمومــی فــوق العــاده مــورخ 98/09/11 تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : خانم 
فاطمــه نظامــی پــور بــه کــد ملــی 0058157352 کــه دارای 200000000 ریال ســهم 
ــورخ 98/10/02  ــماره 19218 م ــه ش ــح ب ــند صل ــب س ــد بموج ــی باش ــرکه م الش
صــادره از دفتــر اســناد رســمی شــماره 1545 تهــران کلیــه ســهم الشــرکه خــود 
را بــه خانــم راحلــه نظامــی پوربــه شــماره ملــی 0020105517 منتقــل و از شــرکت 
خــارج شــد . نــام شــرکاء میــزان ســهم الشــرکه بعــد از انتقــال: آقــای محمــود 
ــه  ــم راحل ــال خان ــی 1817188976دارای 3800000000ری ــه شــماره مل ــدان ب جاوی
ــت  ــازمان ثب ــال س ــی 0020105517 دارای 200000000ری ــماره مل ــه ش ــی پورب نظام
ــران  ــاری ته ــات غیرتج ــا و موسس ــرکت ه ــت ش ــور اداره ثب ــنادواملاک کش اس

 )776173(

آگهــی تغییــرات شــرکت فنــاوران توســعه تجــارت کاویــان شــرکت بــا مســئولیت محدود 
ــع  ــه مجم ــتناد صورتجلس ــه اس ــی 10320668949 ب ــه مل ــت 416474 و شناس ــماره ثب ــه ش ب
عمومــی فــوق العــاده مــورخ 98/10/23 تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : مرکــز اصلــی شــرکت 
بــه آدرس جدیــد : اســتان زنجــان ، شهرســتان ابهــر ، بخــش مرکــزی ، شــهر هیــدج، محلــه 
ــف -  ــه همک ــلاک 0 ، طبق ــت ، پ ــاده ترانزی ــی 9 ، ج ــه احداث ــدج ، کوچ ــی هی ــهرک صنعت ش
کــد پســتی 4573138814 انتقــال یافــت در نتیجــه مــاده مربوطــه اساســنامه بشــرح فــوق 
اصــلاح مــی گــردد. ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات 

ــران )776170(  ــاری ته غیرتج
آگهــی تغییــرات شــرکت تجهیــزات پزشــکی نبــض هســتی ســهامی خــاص بــه شــماره ثبــت 441625 

ــورخ 96/10/10  ــاده م ــوق الع ــی ف ــع عموم ــه مجم ــتناد صورتجلس ــه اس ــی 10320888351 ب ــه مل و شناس
تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : ســرمایه شــرکت از مبلــغ 700000000 ریــال بــه مبلــغ 1500000000 ریال منقســم 
بــه 15000 ســهم 100000 ریالــی بــا نــام کــه تمامــا پرداخــت شــده از طریــق مطالبــات حــال شــده افزایــش 
ــه شــرح فــوق اصــلاح و ذیــل ثبــت از لحــاظ افزایــش ســرمایه در  یافــت . مــاده مربوطــه در اساســنامه ب
تاریــخ فــوق الذکــر تکمیــل امضــاء گردیــده اســت . ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت 

هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )776177( 

ــن  ــراف وتلف ــت وتلگ ــان وزارت پس ــکن کارکن ــی مس ــرکت تعاون ــرات ش ــی تغیی آگه
ــه  ــی 10100904672 ب ــه مل ــت 45135 و شناس ــماره ثب ــه ش ــه( ب ــال تصفی ــتل )در ح پس
اســتناد صورتجلســه مجمع عمومــی عــادی مــورخ 98/05/09 و تاییدیــه اداره کل تعــاون کار 
ورفــاه اجتماعــی اســتان تهــران بــه شــماره 982/15/156579 مــورخ 98/6/30 تصمیمــات 
ــه  ــی 97/12/29 ب ــال مال ــه س ــی ب ــه منته ــران تصفی ــرد مدی ــد : عملک ــاذ ش ــل اتخ ذی
تصویــب رســید. ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات 

ــران )776169(  ــاری ته غیرتج
ــا مســئولیت محــدود بــه شــماره  آگهــی تغییــرات شــرکت مهندســین مشــاور نقــش تدبیــر خــزر ب

ثبــت 469465 و شناســه ملــی 14004787528 بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی فــوق العــاده مــورخ 
ــه 16 ،  ــه آدرس : منطق ــران ب ــی ته ــد ثبت ــرکت در واح ــل ش ــد : مح ــاذ ش ــل اتخ ــات ذی 96/10/21 تصمیم
شهرســتان تهــران ، بخــش مرکــزی ، شــهر تهــران، محلــه پاســداران ، خیابــان شــهید مجیــد طلــوع تهرانی 
، کوچــه حیــدری ، پــلاک 5 ، طبقــه دوم کــد پســتی 1661945984 تغییــر یافت و مــاده مربوطه در اساســنامه 
اصــلاح گردیــد. ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران 

 )776176(

آگهــی تغییــرات شــرکت فــرا گامــان بریــس بــا مســئولیت محــدود بــه شــماره 
ــع  ــه مجم ــتناد صورتجلس ــه اس ــی 10320775339 ب ــه مل ــت 426441 و شناس ثب
عمومــی عــادی بطــور فــوق العــاده مــورخ 98/09/11 تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد 
ــم راحلــه نظامــی  ــه شــماره ملــی 1817188976 و خان : آقــای محمــود جاویــدان ب
پوربــه شــماره ملــی 0020105517 بــه ســمت اعضــاء هیــات مدیــره بمــدت نامحــدود 
ــد. ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و  انتخــاب گردیدن

موسســات غیرتجــاری تهــران )776172( 

آگهــی تغییــرات شــرکت نــور بهینــه گســتر خاورمیانــه بــا مســئولیت محــدود به شــماره 
ــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی فــوق  ثبــت 240313 و شناســه ملــی 10102810800 ب
ــه آدرس  ــران ب ــرکت از ته ــل ش ــد : مح ــاذ ش ــل اتخ ــات ذی ــورخ 98/10/24 تصمیم ــاده م الع
اســتان البــرز ، شهرســتان کــرج ، بخــش مرکــزی ، شــهر کــرج، محلــه قلعــه عبدالــه خــان ، 
کوچــه )فرعــی 1( ، خیابــان ولیعصــر ، پــلاک 0 ، طبقــه همکــف و کدپســتی3159915111 تغییــر 
یافــت. و مــاده مربوطــه در اساســنامه اصــلاح گردید. ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره 

ــی ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )776168(  ــه مل ــت 18935 و شناس ــماره ثب ــه ش ــام ب ــار ارق ــی دی ــات مال ــه خدم ــرات موسس ــی تغیی آگه
ــل  ــات ذی ــورخ 98/10/21 تصمیم ــاده م ــوق الع ــی ف ــع عموم ــه مجم ــتناد صورتجلس ــه اس 10100640703 ب
اتخــاذ شــد : محــل موسســه در واحــد ثبتــی تهــران بــه آدرس اســتان تهــران - منطقــه 14 ، شهرســتان 
تهــران ، بخــش مرکــزی ، شــهر تهــران، محلــه شــهرک قدس)غــرب( - درختــی ، خیابــان شــهید محمــود 
ــان بوســتان دوم شــرقی ، پــلاک 6 ، ســاختمان عمــارت بوســتان ، طبقــه پنجــم ،  فخارمقدم)گلهــا( ، خیاب
واحــد 15کــد پســتی1468964149 تغییــر یافــت و مــاده مربوطــه در اساســنامه بشــرح فــوق اصــلاح گردید. 
ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )776175( 

ــه  ــدود ب ــئولیت مح ــا مس ــیما ب ــت ش ــا صنع ــرکت کیمی ــرات ش ــی تغیی آگه
ــه اســتناد صورت جلســه  ــی 10103700955 ب شــماره ثبــت 331758 و شناســه مل
مجمــع عمومــی فــوق العــاده مــورخ 96/12/19 تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : موارد 
ذیــل بــه موضــوع شــرکت الحــاق و مــاده مربوطــه در اساســنامه اصــلاح گردیــد: 
ــادرات ،  ــد ، واردات و ص ــی و تولی ــداری ، طراح ــر و نگه ــدازی، تعمی ــب و راه ان نص
خریــد وفــروش ، توزیــع و عرضــه ، توســعه وبازاریابــی غیــر هرمــی و غیــر شــبکه 
ای ، ارائــه خدمــات پــس از فــروش ، ارائــه خدمــات مشــاوره و تجهیز ، ارائــه خدمات 
کنتــرل کیفــی انواع وســایل ، لــوازم و تجهیــزات و ملزومات پزشــکی و بیمارســتانی 
و دندانپزشــکی. در صــورت لــزوم پــس از اخــذ مجــوز هــای لازم . ســازمان ثبــت 
ــران  ــاری ته ــات غیرتج ــا و موسس ــرکت ه ــت ش ــور اداره ثب ــنادواملاک کش اس

 )776171(

ــماره  ــه ش ــدود ب ــئولیت مح ــا مس ــرکت ب ــزار ش ــاز اب ــا س ــرکت بین ــرات ش ــی تغیی آگه
ثبــت 137769 و شناســه ملــی 10101808680 بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی فــوق 
ــی  ــه شــماره مل ــل اتخــاذ شــد : ســیدرضا هــزاوهء ب ــورخ 98/10/24 تصمیمــات ذی ــاده م الع
0040175596 بــا پرداخــت مبلــغ3000000000 ریــال بــه صنــدوق شــرکت ســهم الشــرکه خــود را 
بــه مبلــغ 5000000000 ریــال افزایــش داد . عاطفــه بارچــی پــور بــه شــماره ملــی2595302558 
ــه  ــود را ب ــرکه خ ــهم الش ــرکت س ــدوق ش ــه صن ــال ب ــغ 3000000000 ری ــت مبل ــا پرداخ ب
ــال  ــغ 4000000000 ری ــرکت از مبل ــرمایه ش ــه س ــش داد . در نتیج ــال افزای ــغ5000000000 ری مبل
به10000000000ریــال افزایــش یافــت و مــاده مربوطــه در اساســنامه شــرکت اصــلاح مــی گــردد. 
اســامی شــرکاء و میــزان ســهم الشــرکه هــر یــک پــس از افزایــش شــرمایه بــه شــرح فــوق 
اســت . ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری 

ــران )776167(  ته

ــی  ــه مل ــت 124781 و شناس ــماره ثب ــه ش ــاص ب ــهامی خ ــرش س ــرکت ارکان ب ــرات ش ــی تغیی آگه
ــل  ــات ذی ــورخ 98/10/30 تصمیم ــاده م ــوق الع ــی ف ــع عموم ــه مجم ــتناد صورتجلس ــه اس 10101682329 ب
ــه آدرس : منطقــه 14 ، شهرســتان تهــران ، بخــش  اتخــاذ شــد : محــل شــرکت در واحــد ثبتــی تهــران ب
مرکــزی ، شــهر تهــران، محلــه جنــت آبــاد جنوبــی ، بلــوار اســتاد مطهــری ، خیابــان پیامبرغربــی ، پــلاک 
-106.5 ، ســاختمان داریــوش ، طبقــه دوم ، واحــد 7 کــد پســتی 1471953267 تغییــر یافــت و مــاده مربوطــه 
ــات  ــا و موسس ــرکت ه ــت ش ــور اداره ثب ــنادواملاک کش ــت اس ــازمان ثب ــد. س ــلاح گردی ــنامه اص در اساس

ــران )776174(  ــاری ته غیرتج

مالیات،دلالانخودرورافراریداد
احمد نعمت بخش، دبیر انجمن خودروسازان ایران 
در رابطه با علت کاهش قیمت ها در بازار خودرو 
پس از روند صعودی اخیر با اعلام این مطلب گفت: 
اینکه قیمت ها کاهشی اند، عمدتا به دلیل تصمیم 
گرفته شده در بودجه ۱۳۹۹ است که پیش بینی 
شــده برای خرید و فروش خودرو مالیات اخذ شود. چند ماه است که 
ســرمایه گذاران برای خرید خودرو هجوم آورده اند و اکنون که متوجه 
شده اند ممکن است دولت مالیات کلانی از آنها دریافت کند، نگران شده 
و در نتیجه خودروهای در انبار ذخیره شده را به بازار عرضه کرده اند.وی 
ادامه داد: همزمان با این موضوع، با عرضه روزانه بیش از ۲۰۰۰ دستگاه 
هریک از خودروســازان بزرگ به بازار، قیمت ها کاهشی شده اند. البته 
همان طور که پیش از این نیز پیشنهاد داده ایم، بهترین راه این است که 
قیمت ها تک نرخی شود تا رانت از بین برود. زمانی که حجم نقدینگی و 
اختلاف قیمت ۲۵ تا ۶۰ میلیونی درب کارخانه و بازار زمینه های ایجاد 
تقاضای کاذب و سوداگرانه را به شدت افزایش داده که سبب جذابیت 
سرمایه گذاری و ایجاد دلالی  دراین بازار می شود و تنها راه این است که 
خودرو در حاشیه بازار فروخته شود؛ یعنی در موقع فروش قیمت اعلام 
نشود و در زمان تحویل، قیمت خودرو به نرخ حاشیه بازار تعیین شود. 
زمانی که دلالی ها از بین برود و خودروهای انبار شــده عرضه شــود، 
خودروسازان هم با نبود قیمت های دستوری متحمل زیان نمی شوند. 
دلال ها نیز که از قیمت های حاشیه بازار سودی نصیب شان نشود، از این 
بازار کنار می روند، بنابراین تقاضا واقعی و متعادل شده و به تدریج قیمت ها 

هم کاهش یافته و تعادلی می شود.

بابومیسازیفناوریهایارزبردرصنعتموتورمحققشد

حضورکروزدرنمایشگاهبینالمللی
موتورتهران

کروز محصولات و قطعات پیشرفته تولیدی خود را که در راستای 
فناوری های ارزبر صنعت موتور بومی سازی کرده است، در هشتمین 
نمایشگاه بین المللی موتور تهران در سالن شرکت ساپکو به مدت 
سه روز فعالیت ها و توانمندی های خود را به نمایش گذاشت.شرکت 
صنایع تولیدی کروز به منظور عرضه محصولات جدید، افزایش 
سطح داخلی سازی قطعات، نمایش محصولات بومی سازی شده و 
کمک به رونق تولید در هشتمین نمایشگاه بین المللی موتور تهران 
و یازدهمین همایش بین المللی موتورهای درون سوز و نفت حضور 
یافت.امروزه تقاضای روزافزون استفاده از وسایل نقلیه، منابع محدود 
سوخت  های فسیلی و افزایش آلاینده  های زیست محیطی موجب 
شده کروز تلاش  های گسترده ای در عرصه بهبود عملکرد قوای 
محرکه و موتورهای درونسوز انجام دهد.این شرکت به منظور ارتقای 
عملکرد و بهبود مشخصه های زیست محیطی موتورهای درون سوز 
با همت مهندســان و متخصصان خود و دانشــگاه های کشور 
تلاش هایی جهت به کارگیری دانش هــای نوین و فناوری های 
پیشرفته در حوزه موتورهای درون سوز انجام داده است.کروز در این 
نمایشــگاه محصولات و قطعات پیشرفته تولیدی خود را که در 
راستای فناوری های ارزبر صنعت موتور بومی سازی کرده است، در 

معرض دید بازدیدکنندگان قرار داد.

همكاری ایران خودرو و صنعت دفاعی کشور برای تولید قطعات با فن آوری بالاخبر
مشاور فرماندهي معظم کل قوا در حوزه صنایع 
دفاعی و پشتیبانی از نیروهای مسلح در بازدید 
از طرح های توسعه ای محصولات ایران خودرو 
گفت: این شرکت با همکاری جوانان متخصص 
صنعت دفاعی کشور توانسته تهدیدهای حاصل 
از تحریم هــا را به فرصت تبدیل کند و با تولید 
قطعات با فن آوری بالا صرفه جویی ارزی خوبی 

را نصیب کشورمان نماید.
 ســردار دهقان خاطر نشــان کرد: با تشدید 
تحریم های ظالمانه علیه ملت ایران و به تبع آن 
صنعت خودرویی کشور، شرکت های غربی از 
همکاری با خودروســازان سرباز زدند و تامین 
قطعات خاص خودرو، بخصوص قطعات حوزه 

الکترونیکی با مشکل مواجه شده بود.
وي تاکید کرد: با توجه به سیاست های ابلاغی، 
ظرفیت های دانشی و فناورانه صنعت دفاعی 
برای حل مشکل و مرتفع ساختن نیازهای ملی 
به کمک خودروســازان آمد و تا به امروز موفق 
شده است با بهره گیری از توان شبکه همکار در 
بخش خصوصی کمک های شایان توجهی را 

ارائه کند.
ســردار دهقان بر لزوم نهادینه شدن فرهنگ 

صنعت خودرو در جامعه اظهار داشت:  خودرو 
سازان در جهت رضایتمندی مشتریان با تولید 
خودروهای کیفی و قیمت متناسب گام بردارند.
در ادامه فرشاد مقیمی، مدیرعامل گروه صنعتی 
ایــران خودرو، اجرای نهضت داخلی ســازی، 
افزایش شمارگان تولید و ارتقای سطح کیفی 
محصولات را به عنوان مهمترین اولویت کاری 

این خودروساز دانست.  
وي افزود: در حال حاضر تولید روزانه به بیش از 
دوهزار دستگاه رســیده و تثبیت شده است. 

درصدد هستیم با اجرای میثاق نامه دوم که با 
قطعه سازان به امضا رساندیم تا پایان سال این 

عدد را در ۲۵۰۰ دستگاه مستحکم کنیم.
مقیمی تاکیدکرد: از هرگونه افزایش قیمت بازار 
هیچ منفعتی نصیب خودروســاز نمی شود و 
قیمت نهاده های تولید چند برابر شده در صورتی 
که قیمت کارخانه محصولات هیچ تناسبی با آن 

ندارد.
وی رونمایی از سه محصول جدید در سال جاری 
را حاصل تفکر و مدیریت جهادی دانســت و از 

تولید و رونمایی گیربکس شــش سرعته در 
روزهای آینده نیز خبــر داد و گفت: با اجرای 
نهضت ســاخت داخل توانستیم با کاهش ۳۰ 
درصدی هزینه هــای تولید خودرو به افزایش 
ظرفیت های اشتغال و بازگشت به کار نیروهای 
تعلیق شده در صنعت قطعه سازی کمک کنیم.
حســن وفادار قائم مقام مدیرعامل در کیفیت 
گروه صنعتی ایران خودرو خاطر نشــان کرد:  
ایران خودرو با هدف ایجاد ثبات در روند تولید، 
تحویل و ارایه محصول و خدمات بدون نقص، 
متنوع و ایمن در شرایط تحریم های بین المللی 
برنامه ها و پروژه های متعــددی برای ارتقای 
ســطح کیفیت محصولات در سال گذشته و 

امسال تعریف و اجرا کرده است.  
وی کیفیت را سرفصل تمامی برنامه های ایران 
خــودرو در حوزه های مختلف تامین،  تولید و 
خدمات پــس از فــروش خوانــد و گفت: با 
نظارت های مســتمر بر زنجیره ارزش خودرو، 
علاوه بر این که مانــع افت کیفی محصولات 
می شــویم،  به دنبال ارتقای کیفیــت و ارایه 
محصول و خدمات مطلوب تر به مشــتریان 

هستیم.

حمیدرضا فولادگر رئیس کمیسیون ویژه حمایت 
از تولید ملی و نظــارت بر اجرای اصل ۴۴ قانون 
اساسی مجلس  درباره مصوبه کمیسیون تلفیق 
لایحه بودجه سال۹۹ مبنی بر واردات خودروهای 
هیبریدی و برقی با ارز منشا خراجی در سال ۹۹، 
گفت: نمی توان واردات خودرو را برای همیشــه 
ممنوع کرد بلکه باید با توجه به نیاز کشور، واردات 

خودرو  آزاد شود به طور مثال میسیون تلفیق لایحه 
بودجه سال آینده با توجه به نیاز کشور، تصمیم 
گرفت، واردات خودروهای هیبریدی و برقی با ارز 

منشا خارجی آزاد شود.
واردات خودروهای هیبریدی موجب 

کاهش آلودگی هوا می شود
وی  افزود: واردات خودروهای هیبریدی و برقی از 

یک ســو زمینه کاهش آلودگی فراهم را فراهم 
می کند و از سوی دیگر به صرفه جویی در مصرف 

سوخت های فسیلی و ... کمک خواهد کرد.
وی با بیان اینکه از آنجا که ماشین های راهسازی و 
معدنی در کشور تولید نمی شود باید واردات این 
خودروها به منظور تامین نیاز کشــور آزاد شود، 
اظهار کرد: در قانون ساماندهی صنعت خودور نیز 

مقرر شد؛ واردات خودورهای برقی تا ۵ سال آزاد 
باشد تا دولت بتواند زمینه تولید این خودروها را در 
داخل کشور فراهم کند. ایشان  اضافه کرد: نمی 
توان تا ابد واردات خودرو به کشور را ممنوع کرد باید 
با حمایت از خودروسازان داخلی و مکلف کردن 
آنها به تولید خودروی باکیفیت و با قیمت مناسب، 

واردات چارچرخ ها را نیز آزاد کرد.

ازنمونهسازیتاتولیدانبوه
سعید مدنی کارشــناس ارشد صنعت 
خــودرو:   این کــه به به یک شــرکت 
د                      انش بنیان گفته شود                       شما وارد                       شوید                       اما 
هیچ حمایتی از آن ها نشود                      ، صحیح نیست. 
مثلا برای تولید                       ایربگ، این شــرکت ها 
می توانند                       نمونه سازی انجام د                      هند                      . اما وقتی 
قرار است این نمونه ها به تولید                       انبوه برسد                      ، 
نیاز به ماشین آلات و تجهیزات د                      ارد                       و برای این موارد                       نیاز به حمایت 
وزارت صمت و خود                      روسازان د                      اریم.به نظر می رسد                       پتانسیل تولید                       
برخی از قطعات د                      ر ایران وجود                       د                      ارد                      ، اما هنوز د                      ر بحث تولید                       انبوه با 
مشــکلات جد                      ی مواجه اســت. بحث مالکیت و این که شــرکت  
د                      انش بنیان چه میزان ســهم د                      ر تولید                       محصول د                      اشــته باشــد                       و 
سرمایه گذار چه سهمی د                      اشته باشد                      ، موضوعی است که د                      ر کشور ما 
به چالش جد                      ی تبد                      یل شد                      ه است.ضمن این که بسیاری از محصولات 
طراحی شد                      ه توســط د                      انشــمند                      ان جوان کشــور با بی اعتنایی 
سرمایه گذاران و البته خود                      روسازان د                      ر سال های اخیر مواجه می شود                      . 
به هرحال این انتظار وجود                       د                      ارد                       که د                      وخود                      روســاز بزرگ کشــور 
د                      رخصوص اقد                      امات انجام شد                      ه د                      ر این مورد                       اطلاع رسانی د                      اشته باشند                       
تا سرمایه های علمی کشور، د                      ر سایه بی توجهی برخی افراد                       از بین نرود                      .

ابوالفضل اکبرپور، مدیرکل گمرک شهید رجایی و ناظر گمرکات 
استان هرمزگان، از شرکت فولاد هرمزگان و فرایند تولید تختال در 
این شرکت بازدید کرد. وی در گفت وگو با خبرنگار روابط عمومی این 
شرکت اظهار داشت: نزدیک به ۶۰ درصد حجم تجارت خارجی کشور 
را گمرکات استان هرمزگان بر عهده دارد و ۶۰ درصد درآمد گمرکات 
کشور نیز از استان هرمزگان است. وی تسهیلات در نظر گرفته شده 
برای فولاد هرمزگان که ۹۰ درصد قطعات و مواد اولیۀ وارداتی خود را 
از طریق بندر شهید رجایی وارد می کند گفت: فولاد هرمزگان از معدود 
صنایعی در اســتان هرمزگان است که همکاران ما در آن به عنوان 
گمرکات خاص، مستقل و مستقر هستند و خدمات شبانه روزی ارائه 
می دهند. وی در ادامه گفت: جلسات و گفت وگوهایی با مدیران شرکت 
فولاد هرمزگان انجام گرفت و در آن ها مشکلات فولاد درخصوص 
گمرک و همچنین مشکلی درخصوص باسکول مطرح و بررسی شد 
که حتما تلاش خواهیم کرد این موانع و مشکلات در استان رفع شود.
اکبرپور دربارۀ چگونگی حفظ تسهیلات مناطق ویژه برای صنایع 
مستقر در این مناطق با وجود تغییر سیاست های ارزی دولت و لزوم 
ثبت سفارش در مناطق ویژه گفت: ما در جلساتی که در تهران برگزار 
می کنیم، حتما این موارد را پیگیری خواهیم کرد، اما فولاد هرمزگان 
و همۀ فولادی های مستقر در مناطق ویژۀ صنایع و معادن، با توجه به 
مشکلات ارزی شان، باید وارد این پروسه شوند. مدیرکل بندر شهید 
رجایی افزود: صادرات فولاد هرمزگان افتخاری برای کشور است و با 
این حجم صادرات میزان قابل توجهی ارز وارد کشور می شود. این 
موضوع را در دســتور کار قرار خواهیم داد و همراه با پیگیری های 
مسئولین فولاد هرمزگان در این زمینه، قطعا گمرکات هرمزگان نیز 
همراه فولاد هرمزگان خواهد بود و از هیچ کمکی مضایقه نخواهد کرد. 
ناظر گمرکات استان هرمزگان در بخش دیگری از سخنان خود گفت: 
درخصوص تسهیلات واحدهای تولیدی، گمرک بسته های حمایتی 
تعریف کرده و خدمات شبانه روزی گمرک در جهت صادرات برقرار 
است. در گمرک شــهید رجایی برای تسهیل صادرات، باسکول 
مجموعۀ فولاد هرمزگان موردقبول ماست. در مورد کالاهایی که 
انحصارا مربوط به فولاد هرمزگان است نیز به اظهار آن ها اعتماد داریم. 
تلاش می کنیم به کمک همکاران محترم در گمرکات هرمزگان 

بیشترین کمک ها و خدمات را در کوتاه ترین زمان ارائه کنیم.

یادداشت

سایپادرداخليسازيقطعاتخودروموفقعملکرد

پروژهکاهشهزینهوواگذاريمجموعههايزیاندهدرسایپااجراشد
معــاون طرح و برنامه وزارت صنعت، معدن و تجارت گفت: 
گروه خودروسازي ســایپا در اجراي طرح ملي بومي سازي 
قطعات خودرو موفق عمل کرد و توانســت بخش زیادي از 

قطعات مورد نیاز تولید را داخلي سازي کند.
 ســعید زرندي در مراسم افتتاح خط تولید مجموعه سازي 
شرکت قالب هاي بزرگ صنعتي سایپا و بازدید از نمایشگاه 
دستاوردهاي این شرکت در زمینه داخلي سازي، افزود: سایپا 
در زمینه کاهش هزینه ها و واگذاري شرکت هاي غیرسودده 
و مــازاد خود اقدامــات مهمي انجام داد کــه در آینده این 

خودروساز آثار مطلوبي خواهد داشت.
به گفته وي در دو ماه آذر و دي امسال، تولید خودرو در کشور 
۱۰۰ درصد افزایش یافت و خودروسازان توانستند تحویل 
خودرو به مشتریان را نیز ۱۴۰ درصد نسبت به مدت مشابه 

سال گذشته افزایش دهند.
زرندي با اشــاره به موفقیت سایپا در زمینه به صفر رساندن 
خودروهاي داراي کسري قطعات، تأکید کرد: تعهدات برجاي 
مانده از گذشــته ۳۵ درصد کاهش یافته و ادامه این روند، 
موجب بهبود وضعیت تولید و تحویل خودرو به مشــتریان 

خواهد شد.

به گفته وي در حال حاضر ۶۳۰ هزار نفر به طور مســتقیم و 
غیرمســتقیم در صنعت خودرو کشور فعالیت مي کنند و 
ظرفیت تولید این صنعت به ســالانه ۵,۲ میلیون دستگاه 
افزایش یافته که بیانگر تأثیر بالاي آن در اقتصاد و اشــتغال 

است.
وي با اشاره به موضوع واسطه گري و سودجویي در بازار خودرو 
و ایجاد حاشــیه قیمت در ایــن بازار گفت: واســطه ها با 
قیمت سازي کاذب از طریق برخي سایت ها و تبلیغات در این 
زمینه، براي رشد کاذب بهاي خودرو در بازار تلاش مي کنند 
که در حال شناسایي آنان هستیم و به زودي برخورد لازم با 

این پدیده صورت خواهد گرفت.
گفتني است خط تولید مجموعه بدنه سازي خودرو در شرکت 

قالب هاي بزرگ صنعتي سایپا با استفاده از توان و ظرفیت 
داخلي و طراحي و ساخت متخصصان این شرکت به مرحله 

بهره برداري رسید.
علاوه بر آن، شرکت قالب هاي بزرگ صنعتي سایپا در ماه هاي 
اخیر توانسته دستاوردهایي را در زمینه طراحي و ساخت ۱۰۰ 
درصد گیربکس توربین هــاي بادي نیروگاه هاي برق، بدنه 
سانتریفیوژهاي مواد نفتي مربوط به وزارت نفت، طراحي و 
ســاخت ۱۰۰ درصدي ماشین هاي فرز CNC، طراحي و 
ساخت فیکســچرهاي کنترلي، بومي سازي بلوک متریال 
فیکسچرهاي کنترلي و صرفه جویي ارزي سالانه ۱۵۰ هزار 
دلار و تأمین و بومي سازي قطعات استاندارد قالب از داخل 
کشــور و جلوگیري از خروج سالانه ۱۳۲ هزار دلار از کشور 

محقق کند.
این شرکت همچنین توانسته در تعمیر و بازسازي دستگاه 
CNC پنج محور با استفاده از توان داخلي و صرفه جویي ۱۵۰ 
هزار یورو، تبدیل دستگاه دیجي تایزر به دستگاه فوم تراش 
CNC با صرفه اقتصادي ۵۰ هزار دلاري و دستیابي به دانش 
فني تولید قالب هاي پیچیده پلاستیکي با فناوري پیشرفته 

براي نخستین بار در کشور، موفق عمل کند.

هفتهنامهاقتصادیایران لغوامتیاز
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دکتر شاپور محمدی رئیس سازمان بورس گفت: بازار سرمایه می تواند تا 
نیمی از نیاز صنعت نفت را تأمین مالی کند. وی با اشاره به اینکه فروش 
فرآورده ها در بورس انرژی با کمک وزارت نفت جایگاه ویژه ای پیدا کرده 
است، ادامه داد: برای عرضه نفت خام نیز اقداماتی انجام شده اما معاملات 
نفت خام به دلیل بزرگ بودن محموله ها، با مشتریان محدودی رو به رو 
است. وی افزود: اکنون پیش فروش فرآورده از طریق سلف موازی دنبال 
می شود. محمدی با اشاره به اینکه امسال ارزش معاملات بورس انرژی، ۴۵ 
هزار میلیارد تومان بوده، گفت: ارزش معاملات بورس از ابتدای ســال 
تاکنون ۸۳۰ هزار میلیارد تومان بوده است. ایشان ادامه داد: بازار سرمایه 
۱۳۰ هزار میلیارد تومان معادل ۲۰ میلیارد دلار اوراق منتشر کرده است.   
وی با بیان اینکه ابزارهای بازار سرمایه معرفی شده و مردم می شناسند، 
تأکید کرد: در کشورهای دیگر به سپرده سود پایین می دهند و تورم نیز 
متناسب با آن است اما در ایران تورم در مواردی زیر ۱۰ درصد بود گاهی 

بالاتر اما در مجموع تورم و نرخ سپرده چند درصد تفاوت داشتند.

آمادگیبازارسهام
برایتأمینمالی
صنعتنفت

شاپور محمدی

مهندس سید مجید صدری مدیرعامل شرکت مخابرات ایران گفت: بر اساس 
برنامه عملیاتی شرکت، میانگین زمان انتظار، کاهش زمان حل مشکل در 
اولین تماس ، و سطح خدمات مراکز پاسخگویی شرکت مخابرات ایران نسبت 
به ابتدای ســال جاری افزایش ، و نرخ از دست رفتن تماس به میزان قابل 
توجهی کاهش یافته است . وی ضمن اعلام مطلب فوق افزود: استاندارد سازی 
و بهبود کیفیت پاسخگویی مراکز تماس مشتریان شرکت مخابرات یا همان 
۲۰۲۰  و ۲۰۱۰، در اولویت برنامه های سال جاری  قرار داشت و با اقدامات 
انجام شده،شاخص نرخ از دست رفتن تماس مشتریان که هدف رسیدن به 
کمتر از ۵ درصد بود، محقق شده و در دی ماه  ۱۳۹۸ به ۳ درصد رسیده 
است. وی با اعلام اینکه روند میانگین زمان انتظار و درصد حل مشکل در 
اولین تماس  ۲۰۲۰ نیز نسبت به گذشته کاهش یافته است ، افزود: میانگین 
زمان انتظار در کل کشور به زیر ۳۰ ثانیه و در تهران به ۵۵ ثانیه رسیده است 
که نسبت به قبل کیفیت چندین برابری را شاهد هستیم . ضمن اینکه سطح 

سرویس این مراکز به استاندارد جهانی ۸۰ درصد رسیده است.

بهبودشاخصهای
پشتیبانیوپاسخگویی
امورمشتریان

سید مجید صدری

علی اصغر مونسان وزیر میراث فرهنگی و گردشگری در مورد تاثیر افزایش 
قیمت بنزین بر سفرهای نوروزی، گفت: طبیعی است که افزایش قیمت 
سوخت در زنجیره خدمات سفر تاثیر خواهد گذاشت و این امر به ویژه برای 
مقاصد دورتر حائز اهمیت است. ایشان افزود: بنابراین پیش بینی می شود که 
مقصد سفرها به مناطق پیرامونی تغییر مسیر خواهند داد و این تغییر رویکرد 
به مقاصد نزدیکتر حتی در صورت اختصاص سهمیه بنزین و همینطور در 
صورت عدم تخصیص آن، بنا به دلایل روانی، فرهنگی و اقتصادی اجتناب 
ناپذیر است. وی در مورد حجم و قیمت سهمیه بنزین برای سفرهای نوروزی، 
گفت: وزارت نفت مرجع تصمیم گیری حجم و قیمت بنزین اختصاصی به 
سفر، خواهد بود.  ایشان با بیان اینکه فشار تحریم ها بر همه ارکان اقتصادی و 
ابعاد خانوارها تاثیر سوئی داشته است، افزود: در حال تلاش برای تدوین بسته 
حمایتی از صنعت گردشگری هستیم و کمک هزینه سفر تنها بخشی از این 
بسته می تواند باشد و با این وجود در آینده نزدیک یعنی برای سفرهای 

نوروزی این امر قابل تحقق نخواهد بود.

تدوینبسته
حمایتیازصنعت
گردشگری

علی اصغر مونسان

دکترسیدعباس صالحی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی با بیان اینکه مدل ایرانی ترکیبی 
از هویت تاریخی و تنوعی متناسب با اقلیم، فرهنگ و روح ایرانی است، گفت: در حو زه 
طراحی ها ایده سازی های قابل توجهی داریم، طراحی هایی که از یک سو ریشه در تاریخ 
ما دارد و می تواند استمرار پیدا کند و هم حوزه های جدیدی که ریشه های خود را در 
کهن بوم ایرانی دارند و به نحوی ترقی و تکامل پیدا کرده و با شرایط جدید همسازی 
بیشتری پیدا کرده است. وی در مورد تعریف مدل ایرانی گفت: مدل ایرانی ترکیبی از 
هویت تاریخی و تنوعی متناسب با اقلیم، فرهنگ و روح ایرانی است. وی در مورد تنوع 
مدل های اسلامی در جشنواره مد و لباس خاطرنشان کرد: حوزه فرهنگ و هویت 
اسلامی بخش های مختلفی دارد که یکی از این بخش ها حوزه سبک و شیوه زندگی 
است و یکی از بخش های مهم سبک زندگی لباس است، لباس یکی از مواردی است 
که می تواند هویت یک ملت را نشان دهد. ایشان تاکید کرد: طبعا هویت مسلمانان 
جهان با ملت های مختلفی که دارند یک وحدت و اشتراکاتی با یکدیگر دارند، به همین 
منظور می توانیم بحث لباس را به عنوان یک حلقه ارتباطی با جهان اسلام قرار دهیم و 

هم اشتراکات و هم تنوع هایی که زیبایی جهان اسلام را نشان می دهد عرضه کنیم.

لباسایرانیترکیبیاز
هویتتاریخیوتنوع
اقلیمیوفرهنگی

سیدعباس صالحی

سید روح الله لطیفی سخنگوی گمرک کل کشور گفت: بیش از دو هزار خودرو 
به علت ظن به قاچاق و مشکلات اسنادی، پرونده قضائی داشتند، هزار و ۱۰۰ 
خودرو ثبت سفارش نداشت، ثبت سفارش ۳۴۰ خودرو مربوط به قبل از سال 
۹۳ بود که پروانه گمرکی برای آن صادر نشده بود و ۲۲۷ خودرو برای منطقه 
آزاد اروند بوده که از این ۲۲۷ خودرو، ۱۵۴ خودرو با حجم موتور دو هزار و ۵۰۰ 
سی سی به بالا و ۷۳ خودرو آمریکایی بوده است. وی اضافه کرد: همچنین برای 
هزار و ۴۸ دستگاه خودرو از این پنج هزار و ۱۰۸ خودرو، همه مراحل گمرکی از 
قبیل تشریفات و حقوق ورودی انجام و پروانه گمرکی صادر شده بود، اما صاحب 
کالا در وقت مقرر یعنی تا ۱۶ تیر امسال که بر اساس مصوبه هیئت وزیران 
آخرین مهلت در این باره بود موفق به ترخیص آن نشده بود. لطیفی گفت:  با 
ورود رئیس قوه قضائیه برای تعیین تکلیف خودروهای دپو شده در گمرک، 
امیدواریم تا سه ماه آینده همه پنج هزار و ۱۰۸ خودرو مانده در گمرک، تعیین 
تکلیف شود و صاحبان خودرو نیز که از ارز تک نرخی قبل از بحث های جدید 

ارزی استفاده کرده اند بتوانند حقوق مکتسبه خود را به دست آورند.

ترخیصپنجهزار
خودرویدپوشدهدر
گمرکاتتا۳ماهآینده

سید روح الله لطیفی

 محمود محمودزاده معاون مسکن و ساختمان در همایش طرح اقدام ملی مسکن 
از امضای سه تفاهم نامه در همایش به منظور تسهیل در اجرای طرح اقدام ملی 
برای تولید مسکن گفت:روز کارآفرینی و اقتصاد مقاومتی است و تقارن روز اقتصاد 
مقاومتی و کارآفرینی با همایش طرح اقدام ملی، خدمات بزرگ وزارتخانه راه و 
شهرسازی را در تولید مسکن به نمایش می گذارد و بدون در نظرگرفتن قیمت 
زمین، طرح اقدام ملی مسکن بیش از ۱۰۰ هزارمیلیاردتومان گردش مالی ایجاد می 
کند. علاوه بر آن اجرای طرح اقدام ملی در ایجاد اشــتغال، رونق صنعت و رونق 
اقتصادی تاثیری بسزا دارد. وی در اجرای طرح اقدام ملی مسکن به نقش مهندسان 
و جامعه مهندسی اشاره کرد و افزود: با حضور اصحاب رسانه و مسئولان سامانه 
املاک و اسکان رونمایی می شود. ایشان همچنین از امضای سه تفاهم نامه با وزارت 
کشــور در موضوع تخفیف و تسهیل در صدور پروانه ســاخت، با سازمان نظام 
مهندسی ساختمان برای ارایه خدمات مهندسی، با شرکت تهاتر ایرانیان برای تامین 
مصالح خبر داد. تفاهم نامه های امضا شده در مجموع موجب کاهش ۲۵ درصدی 

قیمت تمام شده مسکن برای متقاضیان طرح اقدام ملی است.

امضای۳تفاهمنامه
بهمنظورتسهیل
تولیدمسکن

محمود محمودزاده

حجت الاسلام مهدی خاموشی رئیس سازمان اوقاف و امور خیریه گفت: 
بعد از انقلاب قوانین بالا دستی ایجاد شد که این سازمان بر اساس آن به 
این باور است که چگونه می توان طبق این قوانین در حوزه وقف فعالیت 
کند تا در مسیر انقلاب اسلامی در حرکت باشد که از آن جمله می توان به 
سندهای چشم انداز، گام دوم انقلاب و ... اشاره کرد. وی ادامه داد: منابع و 
مصارف وقف با یکدیگر تفاوت دارد و شامل منابع دولتی، خصوصی و 
عمومی و غیر دولتی می شود و برخی موقوفات انتفاعی و برخی منفعتی 
است و به تعداد موقوفات موجود، منبع وجود دارد و باید به تعداد واقفین 
هم مصرف وجود داشته باشد. خاموشی در بخش دیگری بر حفظ عین  
وقف و منافع وقف و مصرف آن بر اساس هدف و نیت واقف تاکید کرد. وی 
به موقوفات دانش بنیان اشاره کرد و گفت: برخی موقوفات مانند تجهیزات 
پزشکی و دندانپزشکی از جمله موقوفات دانش بنیان به شمار می آید و این 
سازمان تلاش می کند تا در این زمینه درصد بالایی از نیازهای مردم در 

این زمینه را تامین کند. 

تفاوتمنابعو
مصارفوقف
بایکدیگر

مهدی خاموشی

بیژن زنگنه وزیر نفت نیز گفت: در شرایطی هستیم که باید سعی کنیم جریان 
کار و زندگی را در کشور فعال نگه داریم و در این چرخه، کار بعضی از صنایع 
مانند صنعت نفت بسیار تعیین کننده است. وی به اهمیت موضوع تأمین مالی 
در این صنعت اشاره و اظهار کرد: به تازگی بحث شرکت هپکو در دولت مطرح 
بود، آنجا گفتم مشکل این شرکت در اراک حل نمی شود، مشکل این شرکت در 
عسلویه و بندرامام حل می شود، اگر پروژه های نفت و پتروشیمی فعال شود، 
برای این شرکت هم کار ایجاد خواهد شد. وی  افزود: با توجه به اینکه به طور 
طبیعی سالانه در صنعت نفت باید بیش از ۲۰ تا ۲۵ میلیارد دلار سرمایه گذاری 
شود، اگر این رقم کاهش یابد کل چرخه دچار اختلال می شود و وظیفه ما این 
است که جریان سرمایه گذاری را فعال کنیم. ایشان با بیان اینکه حدود ۱۰ تا ۱۲ 
میلیارد دلار طرح در پتروشیمی نهایی شده است که هنوز آغاز نشده اند، گفت: 
مانند طرح های میانی و پایین دستی پتروشیمی یا طرح هایی در زنجیره الفین 
که هر طرح تا ۵ میلیارد دلار هزینه دارد و الفین هایی با خوراک ترکیبی هستند 

که بسیار برای ما مؤثرند و در مجموع حدود ۴۰ میلیارد دلار هستند.

فرصت۴۰میلیارد
دلاری
سرمایهگذاری

بیژن زنگنه

دکتر رسول محمدی مدیرعامل فروشگاه های زنجیره ای رفاه گفت: با اضافه شدن ۲۹ 
فروشگاه  جدید، رفاه درحال حاضر تعداد ۷۳۰ فروشگاه در سراسر کشور دارد که برخی 
از فروشگاه ها از جمله بوشهر با سرمایه گذاری قابل توجه راه اندازی شده اند تا بتواند 
بهترین کیفیت و خدمات را به مشتریان ارائه دهند و این فروشگاه ها که در تهران، یزد، 
البرز، اصفهان، تبریز، اراک، ایلام و بوشهر افتتاح شده اند، حدود ۴۰ هزار مترمربع به 
متراژ فروشگاه های زنجیره ای رفاه اضافه می کنند که منجر به افزایش چشمگیر میزان 
اشتغال در فروشگاه های زنجیره ای رفاه خواهد شد و غرفه های تخصصی لوازم خانگی 
سنگین و سبک، موادغذایی تازه، غذای گرم خانگی و سنتی، فست فود، لبنیات تازه، 
گوشت تازه )قصابی(، نان ارگانیک )نانوایی( و محصولات اختصاصی تولید شده توسط 
شرکت رفاه، محیط جذاب و مدرن فروشگاهی از جمله خصوصیاتی است که این 
فروشگاه ها را متمایز می کند و تعداد نیروی انسانی شاغل در شرکت فروشگاه های 
زنجیره ای رفاه به بیش از ۱۱ هزار نفر می رسد؛ این درحالی است که این شرکت رکورد 
فروش روزانه ۷۵۰ میلیارد ریال را در سال ۹۸ شاهد بوده که با تخفیفات بیش از ۲ 

هزار میلیارد ریال در جشنواره های ماهانه حراجستون به مشتریان همراه بوده است.

افتتاح29
فروشگاه
جدیدرفاه

رسول محمدی

فرشاد مقیمي  مدیرعامل ایران خودرو نقشه راه توسعه محصول ایران خودرو 
 B و Cبرمبناي طراحي پلتفرم ملي و تولید خودروهایي درکلاس های ابعادي
برای توسعه خودروهای سواري، هاچ بک،  کراس اوور و خودرو برقي به منظور 
پاسخگویي به نیاز مشتریان و کسب سهم مناسب از بازارداخلي و صادراتي تدوین 
شده است. در این نقشه راه، انواع موتورهاي کم مصرف و گیربکس هاي دستي و 
اتوماتیک شش دنده در نظر گرفته شده اســت. ایران خودرو مصمم است در 
راستاي سیاست هاي دولت و وزارت صمت  به سمت تولید وتوسعه خودرو هاي 
کم مصرف گام بردارد. وي تصریح کرد : ۳۰ درصد تولید محصولات سال آینده با 
موتور پایه گاز سوز ملي تولید و عرضه مي شود که این امر نقش مهمي در کاهش 
آلایندگي ها خواهد داشت. مقیمي تاکید کرد : خودروي سورن گازسوز که تنها 
از طریق گاز مي تواند بیش از ۴۰۰ کیلومتر پیمایش داشته باشد . وي از مزایاي  
این خودروي گازسوز را مخازن گاز آن در زیر خودرو و در کف کار شده و مخزن 
صندوق آن کاملا در دسترس بوده و باز است، عنوان کرد و از وزارت نفت خواست 

سرمایه گذاري اولیه براي تولید انبوه این خودرو را تامین کند.  

نقشهراهتوسعه
محصولوقوايمحرکه
ایرانخودروتدوینشد
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جزئیاتپرداخت
واممسکن
17۰میلیون
تومانی

علی حیدری کارشناس ارشد اقتصادی:      
ت( طبــق قانون تامین اجتماعی مصوب 
ســال ۱۳۵۴، مطالبات ســازمان تامین 
اجتماعی جزو دیون ممتازه است و بایستی 
در اولویت پرداخت مدیونین از جمله دولت 
قرار گیرد ولیکن طی ادوار گذشته قوای 
مقننه، مجریه و قضائیه آنقدر که به مطالبات بانک مرکزی و بانکها 
و پیمانکاران وزارت نفت و نیرو و ... از دولت حساس بوده اند، نسبت 
به پرداخت مطالبات سازمان تامین اجتماعی از دولت حساسیت 
بخرج نداده اند و ســازمان تامین اجتماعی برای ایفای تعهدات 
قانونی اش مجبور به استقراض شده است، انتظار می رود مجلس 
آینده پیگیر وصول مطالبات ســازمان تامین اجتماعی از دولت 

باشد.
ث( در طی چند دهه اخیر قوانین و مقرراتی تصویب شده است که 
صرفنظر از اینکه با اصول، قواعد و محاسبات بیمه ای مغایر است، 
بار مالی زیادی نیز برای سازمان تامین اجتماعی به دنبال داشته 
اســت و بویژه آنکه از اهداف اصلی و اولیه خود دور شده اند مثل 
بازنشســتگی های زودرس) سخت زیان آور، بازسازی و نوسازی 
صنایع و ... ( که با هدف حمایت از نیروی کار بوده اســت ولی در 
عمل برای تعدیل و اخراج  محترمانه کارگران مورد استفاده قرار 
گرفته است و منجر به ایجاد اشتغال جدید و پایدار نیز نشده است 
و فقط ســازمان تامین اجتماعی را با بحران روبرو ساخته است. 
انتظار داریم نمایندگان مجلس اجازه ندهند که از این قوانین برای 

تعدیل نیرو استفاده شود.
ج( علاوه بر امنیت شغلی و تامین معیشت کارگران، ایجاد محیط 
های اســتاندارد و حفاظت شده و ایمن برای کار از جمله وظایف 
کارفرمایان است و دولت نیز مکلف به نظارت بر رعایت آن می باشد، 
ولیکن متاســفانه مشــاهده می شــود که کارگاهها از ایمنی و 
استاندارد لازم برخوردار نیستند و کارگران دچار بیماریهای شغلی 
و یا حوادث ناشی از کار می شوند و فقط خسارت این موضوع ابتدا 
به کارگران و خانواده آنها و سپس به سازمان تامین اجتماعی )برای 
پرداخت مقرری بیمه بیکاری، مستمری فوت و ازکارافتادگی و ...( 
تحمیل می شــود . نظیر آنچه در پلاسکو و معدن یورت و ... اتفاق 
افتاد. آیا می توان اجازه داد کارگاه غیر استاندارد و ناایمن فعالیت 
کند و به جسم و روح کارگر خود خسارت وارد کند و فقط دلخوش 
به این باشیم که به او مستمری از کارافتادگی و یا به بازماندگانش 
مستمری می دهیم؟ از مجلس آینده انتظار می رود بطور جدی 
به دنبال رعایت حقوق کارگران در حوزه ســالم سازی و ایمنی 

محیط کار باشد.

وصیتنامهسپهبدشهیدحاجقاسمسلیمانیدرمراسماربعینشهادتشتوسطسردارقاآنیقرائتشد-قسمتاولیادداشت-2

 خدایا! به عفو تو امید دارم
شهادت می دهم به اصول دین

اشهد أن  لا اله الا الله و اشهد أنّ محمداً  رسول الله و 
اشهد أنّ امیرالمؤمنین علی بن ابی طالب و اولاده 
المعصومین اثنی عشر ائمّتنا و معصومیننا حجج الله.
شهادت می دهم که قیامت حق است، قرآن حق 
است، بهشت و جهنم حق است، سؤال و جواب حق 

است، معاد، عدل، امامت، نبوت حق است.
خدایا! تو را سپاس می گویم به  خاطر نعمت هایت.

خداوندا! تو را سپاس که مرا صلب به صلب، قرن به 
قرن، از صلبی به صلبی منتقل کردی و در زمانی اجازه 
ظهــور و وجــود دادی که امــکان درک یکی از 
برجسته ترین اولیائت را که قرین و قریب معصومین 
است، عبد صالحت خمینی کبیر را درک کنم و سرباز 
رکاب او شــوم. اگر توفیق صحابه رسول اعظمت 
محمد مصطفی را نداشتم و اگر بی بهره بودم از دوره 
مظلومیت علی بــن ابی طالب و فرزندان معصوم و 
مظلومش، مرا در همان راهی قرار دادی که آنها در 
همان مسیر، جان خود را که جان جهان و خلقت بود، 
تقدیم کردند. خداوندا! تو را شکرگزارم که پس از عبد 
صالحت خمینی عزیز، مرا در مسیر عبد صالح دیگری 
که مظلومیتش اعظم است بر صالحیتش، مردی که 
حکیم امروز اسلام و تشیع و ایران و جهان سیاسی 
اسلام است، خامنه ای عزیز- که جانم فدای جان او 

باد- قرار دادی.
پروردگارا! تو را سپاس که مرا با بهترین بندگانت در 

هم آمیختی و درک بوسه بر گونه های بهشتی آنان 
و استشمام بوی عطر الهی آنان را- یعنی مجاهدین 

و شهدای این راه- به من ارزانی داشتی.
خداوندا!  ای قادر عزیز و  ای رحمان رزاق، پیشانی شکر 
شرم بر آستانت می سایم که مرا در مسیر فاطمه اطهر 
و فرزندانش در مذهب تشیع، عطر حقیقی اسلام، 
قرار دادی و مرا از اشک بر فرزندان علی بن ابی طالب 
و فاطمه اطهر بهره مند نمودی؛ چه نعمت عظمایی 
که بالاترین و ارزشــمندترین نعمت هایت است؛ 
نعمتی که در آن نور است، معنویت، بی قراری که در 
درون خود بالاترین قرارها را دارد، غمی که آرامش 

و معنویت دارد.
خداوندا! تو را ســپاس که مرا از پدر و مادر فقیر اما 
متدین و عاشق اهل بیت و پیوسته در مسیر پاکی 
بهره مند نمودی. از تو عاجزانه می خواهم آنها را در 

بهشتت و با اولیائت قرین کنی و مرا در عالم آخرت 
از درک محضرشان بهره مند فرمایی.

 خدایا! به عفو تو امید دارم
ای خدای عزیز و  ای خالق حکیم بی همتا ! دستم 
خالی است و کوله پشتی سفرم خالی، من بدون برگ 
و توشه ای به  امید ضیافت عفو و کرم تو می آیم. من 
توشه ای برنگرفته ام؛ چون فقیر ]را[ در نزد کریم چه 

حاجتی است به توشه و برگ؟!
سارُق، چارُقم پر است از امید به تو و فضل و کرم تو؛ 
همراه خود دو چشم بسته آورده ام که ثروت آن در 
کنار همه ناپاکی ها، یک ذخیره ارزشمند دارد و آن 
گوهر اشک بر حسین فاطمه است؛ گوهر اشک بر 
اهل بیت است؛ گوهر اشک دفاع از مظلوم، یتیم، دفاع 

از محصورِ مظلوم در چنگ ظالم.
خداوندا! در دستان من چیزی نیست؛ نه برای عرضه 

]چیزی دارند[ و نه قدرت دفاع دارند اما در دستانم 
چیزی را ذخیره کرده ام که به این ذخیره امید دارم و 
آن روان بودن پیوسته به سمت تو است. وقتی آنها را 
به  سمتت بلند کردم، وقتی آنها را برایت بر زمین و زانو 
گذاردم، وقتی سلاح را برای دفاع از دینت به دست 
گرفتم؛ اینها ثروت دست من است که امید دارم قبول 
کرده باشی. خداوندا! پاهایم سست است، رمق ندارد. 
جرأت عبور از پلی که از جهنم عبور می کند، ندارد. 
من در پل عــادی هم پاهایم می لرزد، وای بر من و 
صراط تو که از مو نازک تر است و از شمشیر برنده تر 
اما یک امیدی به من نوید می دهد که ممکن است 
نلرزم، ممکن است نجات پیدا کنم. من با این پاها در 
حرمت پا گذارده ام، دور خانه ات چرخیده ام و در حرم 
اولیائت در بین الحرمین حسین و عباست آنها را برهنه 
دواندم و این پاها را در سنگرهای طولانی، خمیده 
جمع کــردم و در دفاع از دینــت دویدم، جهیدم، 
خزیدم، گریستم، خندیدم و خنداندم و گریستم و 
گریاندم؛ افتادم و بلند شدم. امید دارم آن جهیدن ها 
و خزیدن ها و به حرمت آن حریم ها، آنها را ببخشی.

خداوندا! سر من، عقل من، لب من، گوش من، قلب 
مــن، همه اعضا و جوارحم در همین امید به ســر 
می برند؛ یا ارحم الراحمین! مرا بپذیر؛ پاکیزه بپذیر؛ 
آنچنان بپذیر که شایسته دیدارت شوم. جز دیدار تو 

را نمی خواهم، بهشت من جوار توست، یا الله!
ادامه دارد

محمداسلامیوزیرراهوشهرسازی:

افزایشترانزیت
از۱۰میلیونتنبه۵۰میلیونتن

منوچهر منطقی دبیر ستاد توسعه فناوری های فضایی و حمل ونقل پیشرفته 
معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری گفت: دانش علمی و فنی برای ساخت 
خودروهای برقی در کشــور وجود دارد و امیدواریم با امضای تفاهم نامه های 
همکاری و حمایت ارگان های دولتی، زیرساخت های لازم برای توسعه صنعتی 
خودروهای برقی فراهم شود. وی افزود: ستاد توسعه فناوری فضایی و حمل ونقل 
پیشرفته معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری از شرکت ها و ایده پردازان این 
حوزه حمایت های لازم را خواهد داشت. به گفته وی، با حمایت وزارت نیرو و 
اجرای تفاهم نامه، زیرساخت های لازم برای احداث ایستگاه های شارژ خودروهای 
برقی فراهم خواهد شد. بر اساس اعلام معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری، 
دبیر ستاد توسعه فناوری های فضایی و حمل ونقل پیشرفته تصریح کرد: با توجه 
به کارهای ریشه ای که در وزارت نیرو و مجموعه پژوهشگاه نیرو انجام شده، به نظر 
می رسد زیرساخت ها جامع و کامل دیده شده و مسیر موفقی خواهد داشت. این 
ستاد هم در مسیری که در پیش گرفته شده و در هر جا که لازم است تسریعی 

در کار باشد، حمایت کرده و در کنار پژوهشگاه خواهد بود.

توسعه
حملونقلبرقی
درکشور

منوچهر منطقی

محمد اسلامی وزیر راه و شهرسازی  با اشاره 
به اینکه باید به ارگان های دریایی کشور 
افتخار کرد، اظهار داشت: خوشبختانه بین 
ارگان های دریایی اتحاد و همبستگی خوبی 
برقرار شده که دغدغه آنها موجب همگرایی 
و هم افزایی و در نهایت تاثیرگذاری بیشتر 
می شود. ایشان ادامه داد: به فرمایش مقام معظم رهبری کشورهایی 
که به ساحل و دریا رسیده اند، پیشرفت کرده اند اما زمانی که ما به دریا 
و ساحل رسیدیم، متوقف شدیم. به دنبال این هستیم که این تابو را 
شکسته و بتوانیم از این ثروت که ۵۸۰۰ کیلومتر نوار ساحلی است به 
نحو مطلوب استفاده کنیم. ایران از فرصت بی نظیر در حوزه دریایی 
برخوردار است و باید گام های بلندتری در مسیر توسعه دریایی برداشته 
شود و در صنعت دریایی سرمایه گذاری زیادی صورت گرفته اما متاسفانه 
در مسیر توسعه به خوبی گام برداشته نشده است. در همین زمینه باید 
به گونه ای تلاش می شد تا از بازار سایر کشورها صاحب سهم باشیم نه 
اینکه بازار خود را نیز در اختیار آنها قرار دهیم. ایشان  با بیان اینکه شرایط 
تحریم همواره برای کشور فرصت بوده نه تهدید که بتواند ایران را متوقف 
کند، گفت: این مساله هدف دشمنان ما بوده که آن را ترسیم می کنند. 
قطعا مردمی کردن حوزه دریایی مسئله ای است که باید در مسیر  آن 
حرکت کرد. امیدواریم طرح تحول صنعت دریایی هرچه سریع تر به 
سرانجام برسد و ۳۶۰۰ میلیارد تومان قرارداد در این فاز امیدوار کننده 
بوده است.  وی با بیان اینکه مسئله بعدی، حوزه گردشگری و سفرهای 
دریایی در جزایر و بنادر شمالی و جنوبی کشور است، گفت: نباید اینگونه 
باشد که مردم به کشورهای دیگر سفر کنند؛ باید جذابیت های لازم را 
به وجود آوریم تا صاحبان شناورها و سرمایه به نحوی مطلوب فعالیت 
کنند و گردشگری و سفرهای دریایی در شمال و جنوب رونق بیشتری 
پیدا کند. این مسئله ای است که باید در این حوزه جدی تر عمل شود 
و  موضوع دیگر مقوله بنادر کوچک است که می تواند با سرمایه گذاری 
در پسکرانه ها همراه باشد. بنادر نباید صرفا محل تخلیه و بارگیری باشند 
و باید بتوان از پسکرانه بنادر به نحوی مطلوب تر استفاده کنیم تا ظرفیت 
های صادارتی و وارداتی افزایش کرده و برای بازارهای مقصد، کالا تامین 
شود و سالانه ۶۰۰ میلیون تن بار در جاده و راه آهن و ۱۵۰ میلیون تن 
توسط حمل و نقل دریایی جابجا می شود که در این حوزه باید به طرح 
جامع لجستیک و نظام یکپارچه حمل و نقل توجه کرد. وی با تأکید بر 
لزوم توسعه حمل و نقل ترکیبی گفت: اتصال بنادر و راه آهن و بنادر و 
راهداری و توسعه پارک لجستیک ها باید مورد توجه واقع شود و به نظام 
بهینه و اقتصادی توســعه ترانزیت بار و مسافر دست یابیم تا بتوانیم 

ترانزیت را از ۱۰ میلیون تن به ۵۰ میلیون تن افزایش دهیم.

دکتر غلامرضا سلیمانی رئیس کل بیمه مرکزی بر 
اهمیت و نقش استارت آپ ها تاکید کرد و گفت: 
بیمه مرکزی از نوآوری و فناوری های نوین در زمینه 
فروش بیمه استقبال می کند. وی افزود: بهره گیری 
از ظرفیت استارت آپ ها و فناوری های نوین، روش 
میانبری برای توســعه صنعت بیمه محسوب 
می شود. لذا بیمه مرکزی علیرغم مخالفت هایی 
برای فعالیت استارت آپ ها حمایت ۱۰۰ درصدی 
خود از این شرکت ها را اعلام کرده و زیرساخت های 
حضور آنان در صنعت بیمه را فراهم آورده است. وی 
تصریح کرد: در راستای رفع موانع قانونی فعالیت 
اســتارت آپ ها مقرر شد این شرکت ها در قالب 

کارگزاری آنلاین فعالیت کنند. ایشان در ادامه این 
نشست از مدیران استارت آپ ها خواست تا پایان 
ســال جاری نسبت به اخذ مجوز فعالیت از بیمه 
مرکزی اقدام نمایند چرا که از سال ۹۹ استارت آپ 
ها بدون مجوز از بیمه مرکزی، امکان فعالیت در 

صنعت بیمه را نخواهند داشت.
دکتر سلیمانی در بخش دیگری از سخنان خود بر 
نقش اســتارت آپ ها در توسعه فرهنگ بیمه و 
افزایش ضریب نفوذ تاکید کرد و گفت: استارت 
آپ ها با بهره گیری از فناوری های نوین باید میل 
خرید بیمــه را در میان مردم به خصوص جوانان 
افزایش دهند و با همگرایی، هم افزایی و نیازسنجی 

به توسعه صنعت بیمه کمک کنند.
وی افزود: شــبکه فروش صنعت بیمه نیز باید با 
بهره گیری از بازاریابی حرفه ای و مهارتهای نوین 
فروش از روش های سنتی فاصله بگیرد و به سمت 
فروش آنلاین برود. در پایان ۱۵ شرکت استارت 
آپ حاضر در جلسه خواسته ها و مشکلات خود را 

با مدیران بیمه مرکزی مطرح کردند.
شایان ذکر اســت، در این نشست معاون طرح و 
توســعه، معاون نظارت، رییــس مرکز فناوری 
اطلاعات و ارتباطات، مدیر کل پذیرش موسسات 
و دفاتر بیمه ای، مدیرکل نظارت فنی بر بیمه های 
زندگی، مدیرکل حوزه ریاست، مدیرکل دفتر برنامه 
ریزی و امور فنی، مدیرکل نظارت بر شرکت های 
بیمه و هماهنگی امور استان ها، مدیرکل نظارت بر 
شبکه خدمات بیمه ای، مدیرکل حراست، مدیرکل 
توسعه مدیریت ریسک و مدیرکل روابط عمومی و 
امور بین الملل نیزحضور داشــتند تا پاسخگوی 

سوالات باشد.

حمایتبیمهمرکزیازاستارتآپهایبیمهای

مهندس عباس کشاورز سرپرست وزارت جهاد کشاورزی در نشست شورای 
مرکزی نظام صنفی کشاورزی کشــور، گفت: راهکار برون رفت بسیاری از 
مشکلات، حمایت از تشکل های بخش کشاورزی و واگذاری امور به آنان است. 
وی تصریح کرد: نظام صنفی باید به دنبال ارائه پیشنهاد و راهکار برای مسائل 
مختلف بخش کشاورزی به ویژه مدیریت آب باشد. ایشان با بیان این که تمامی 
بخش های شرب، خدمات، صنعت و کشاورزی نیازمند آب هستند، تاکید کرد: 
تداخلات کاری نظام صنفی با سایر بخش های حوزه کشاورزی باید بررسی و 
اصلاح شود. وی گفت: نظام صنفی کشاورزی برای منافع اعضایش باید به 
دنبال کاهش فاصله بین قیمت محصول از تولید به مصرف باشد. کشاورز ادامه 
داد: باید مدلی برای بهینه ســازی عرضه و تقاضای محصولات کشاورزی 
طراحی و اجرا شود تا هم به نفع تولید کننده و هم مصرف کننده باشد. وی با 
تاکید بر این که صنف باید در تصمیم گیری  های بخش کشاورزی حضوری 
فعال داشته باشد، تصریح کرد: دولت فقط وظیفه راهبری دارد و تمامی امور 

باید توسط تشکل ها، اتحادیه  ها و صنف انجام شود.

حمایتازتشکلهای
بخشکشاورزیو
واگذاریاموربهآنان

عباس کشاورز

هفتهنامهاقتصادیایران

تأمیناجتماعیومجلس



شرکت تامین سرمایه بانک ملت در نخستین حضور خود در این جایزه ملی، با 
ارائه سیستم های عملکرد مالی و ارائه گزارش  های شفاف، موفق به کسب لوح 
تقدیرنامه سه ستاره شــد. برگزاری جایزه ملی مدیریت مالی ایران از سال 
۱۳۸۹ بسترساز بهبود و ارتقای سطح مدیریت مالی و اقتصادی در شرکت ها و 
سازمان های شرکت کننده شده است. شرکت  کنندگان در این رویداد، در هر 
دوره با ارائه اظهارنامه های مالی به جایزه ملی مدیریت مالی ایران، فرآیندها و 
نظام های مالی خود را در معرض ارزیابی قرار می دهند.  جایزه ملی مدیریت 
مالی ایران یکی از ارزیابی های مهم در زمینه مالی است که پیش از این ۹ دوره 
در ایران اجرایی شده است. درضمن هدف برگزارکنندگان دوره های جایزه ملی 
مدیریت مالی ایران، حمایت مدیریت مالی حرفه ای در مسیر دستیابی به 
جایگاه واقعی در شرکت ها و سازمان  ها، تشویق و ترغیب شرکت ها برای انجام 
خود ارزیابی و شناخت نقاط قوت و ضعف و زمینه های بهبود، تعریف راهبردی 
از مدیریت مالی و اقتصادی سازمان در جهت دستیابی به اهداف استراتژیک 

ومعرفی و فراهم کردن امکان تبادل تجربیات موفق مدیران مالی است. 

موفقیتتامینسرمایه
بانکملتدرارائه
گزارشهایشفاف

بانک ملت

 دکتر سید ضیا ایمانی مدیرعامل بانک سینا گفت: واحدهای تولیدی کوچک و متوسط 
نقش مهم و تاثیرگذاری در اقتصاد کشور دارند که با حمایت و بهره گیری از ظرفیت 
آنها می توان اشتغال و تولید کشور را بهبود بخشید. با برنامه های حمایتی که بانک 
سینا برای این بخش درنظر گرفته، به دنبال کمک موثرتر با کارائی بالاتر و بیشتر در 
این زمینه هستیم و بانک سینا محدودیتی برای پرداخت تسهیلات به واحدهای 
تولیدی ندارد. این فرصت مناسبی است تا شرکت های تولیدی از ظرفیت های بانک 
سینا در راستای تقویت قابلیت ها و توانایی های خود گام بردارند و با تجاری سازی 
محصولات، زمینه موفقیت های بیشتر و غلبه بر چالش های بازار را فراهم آورند. وی با 
تاکید بر آنکه رویکرد این بانک، روان سازی امور، تقویت شیوه های کارکردی و کنترل 
و نظارت بر فرایندها برای دستیابی به جایگاهی مطلوب تر و شایسته تر است، افزود: 
یکی از اصول بانک سینا جلب رضایتمندی ذینفعان اســت، لذا برنامه ریزی ها و 
سیاستگذاری های بانک به سمت تامین خواسته ها، توقعات و نیاز این عزیزان می 
باشد که با تکریم حداکثری و تامین سریع و بهنگام نیاز آنها در کنار خلق ایده های 

جدید و ارزش افزوده و آورده بیشتر، برای تامین نظر آنها تلاش خواهد شد. 

آمادگی
برایپرداختتسهیلات
رونقآفرین

سید ضیا ایمانی

 مصطفی ســالاری مدیرعامل ســازمان تامین اجتماعی گفت: براساس 
برآوردهایی که از وضعیت بدهی سازمان به مراکز درمانی صورت گرفته بود ما 
در اسفندماه سال قبل ۴۶ هزار میلیارد تومان بدهی انباشته شده داشتیم که 
خوشبختانه این عدد کاهش یافت و انتظار داریم پیش از پایان سال و احتمالا 
ظرف هفته آینده این بدهی به طور کامل صفر شود. به گفته وی اخیرا دولت 
برای برطرف کردن مشکل در این زمینه ۵۰۰۰ میلیارد تومان منبع اعتباری 
در نظر گرفته که سرانجام از سوی سازمان برنامه و بودجه برای اجرا ابلاغ شده 
است. وی همچنین اعلام کرد: آخرین برآوردها از وضعیت بدهی های سازمان 
تامین اجتماعی نشان می دهد که بدهی به بخش خصوصی تا شهریورماه 
امسال پرداخت شده و تلاش می شــود بدهی های سازمان به بانک ها نیز 
کاهش یابد. سالاری خاطر نشان کرد: هرچند بدنه سازمان تامین اجتماعی 
دولتی است اما قطعا مشکلات بخش خصوصی نیز به آن سرایت می کند از 
این رو تلاش این است که با به وجود آوردن یک همکاری و همراهی یک 

جانبه برای مشکلات این عرصه راه حل های مناسب در نظر گرفته شود.

بدهیتامیناجتماعی
بهمراکزدرمانیصفر
میشود

مصطفی سالاری

آغاز عرضه اوراق گواهي سپرده ویژه سرمایه گذاري مدت دار در شعب بانک اقتصادنوین 
بانک اقتصادنوین با هدف ایجاد بستر مناسب و مطمئن سرمایه گذاري براي مشتریان، 
براساس مجوز بانک مرکزي جمهوري اسلامي ایران، اوراق گواهي سپرده مدت دار ویژه 
سرمایه گذاري )عام( منتشر مي کند.  اوراق گواهي سپرده سرمایه گذاري )عام( - 
مرحله بیست و نهم - از روز دوشنبه ۲۸ بهمن ماه جاري تا پایان سال ۹۸ در تمام 
شعب این بانک در سراسر کشور عرضه خواهد شد. این اوراق یکساله، با نرخ سود 
علي الحساب ۱۸ درصد سالانه، معاف از مالیات و مبالغ آن ضریبي از یک میلیون ریال 
است. اوراق گواهي سپرده مدت دار، ویژه ســرمایه گذاري )عام( بانک اقتصادنوین 
الکترونیکي و با نام، غیر قابل انتقال به غیر و همراه با قابلیت بازخرید قبل از سررسید نزد 
شعب بانک اقتصادنوین با نرخ ۱۰ درصد سالانه مي باشد. همچنین مقاطع پرداخت 
ســود علي الحســاب این اوراق ماهانه بوده و تضمین پرداخت اصل و ســودهاي 
علي الحساب آن توسط بانک اقتصادنوین صورت گرفته است. علاقه مندان به استفاده از 
این فرصت سرمایه گذاري براي کسب اطلاعات بیشتر مي توانند با مرکز ۲۴ ساعته 

ارتباط با مشتریان این بانک به شماره ۴۸۰۳۱۰۰۰-۰۲۱ تماس حاصل نمایند.

آغازعرضهاوراق
گواهيسپردهویژه
سرمایهگذاريمدتدار

بانک اقتصادنوین

ابوالقاسم رحیمی انارکی مدیر عامل بانک مسکن  با بیان اینکه این بانک عملیات 
پرداخت تسهیلات ساخت برای احداث ۱۴۰ هزار واحد مسکونی طرح اقدام ملی 
مسکن را برعهده دارد، افزود: بانک مسکن از همه توان و منابع در اختیار برای تأمین 
اعتبار مورد نیاز جهت پرداخت تسهیلات ساخت مسکن حمایتی و ارزان قیمت در 
طرح اقدام ملی استفاده می کند و مطابق تفاهمات و توافقات انجام شده با نهادهای 
مسوول ساخت در این طرح، آماده پرداخت سری اول این نوع تسهیلات است.  وی 
با تأکید بر اینکه بخش اعظم تأمین مالی طرح اقدام ملی مسکن همچون دوره های 
قبل و طرح های قبلی تأمین مسکن بر عهده بانک مسکن است گفت: خوشبختانه 
مدیران و کارشناسان بانک مسکن از ماه ها قبل در پی اطلاع از طرح دولت برای 
ساخت و عرضه مسکن ارزان، مطالعات لازم برای دستیابی به مدل مشخص تأمین 
مالی تسهیلات ساخت را انجام دادند و اکنون بانک آماده پرداخت است. بخشی از 
این تسهیلات از محل منابع داخلی و بخشی نیز از طریق بهره گیری از ابزارها و 
نهادهای نوین فعال و در دسترس در بازار سرمایه همچون انتشار اوراق، تأسیس 

صندوق های زمین و ساختمان و ... تأمین و به سازنده ها پرداخت می شود.

منبعتغذیه
تسهیلاتدرطرح
اقدامملیمسکن

ابوالقاسم رحیمی انارکی

حجت اله مهدیان رییس هیات مدیره و مدیرعامل بانک توسعه تعاون رشد 
پرداخت تسهیلات این بانک را در مقایسه با سال گذشته ۳۵ درصد اعلام نمود. 
وی با اشاره به حضور بانک در طرح اشتغال پایدار روستایی و عشایری گفت: 
این بانک مطابق سهمیه مکلف به پرداخت ۲۴۷۶۰ میلیارد ریال تسهیلات به 
فعالین اقتصاد روستایی بوده است و با عملکرد متوازن و جامع در سراسر کشور 
تا کنون ۲۰۷۵۰ میلیارد ریال پرداخت گردیده و با توجه به اینکه پرونده هایی 
در مرحله انعقاد قرارداد و یا تکمیل پرونده می باشند، به زودی کل سهمیه 
ابلاغی محقق خواهد گردید. ایشان به قراردادهای تفاهم و همکاری بانک با 
دستگاه های اجرایی جهت پرداخت تسهیلات موضوع بند الف تبصره ۱۸ قانون 
بودجه سال جاری اشاره نمود و گفت: تفاهم نامه های مهمی با وزارت نیرو، 
وزارت جهاد کشاورزی، وزارت صنعت، معدن و تجارت، وزارت میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی منعقد گردیده که مجموعا ۳۵ هزار میلیارد ریال 
تسهیلات پرداخت گردیده است. وی حجم قرارداد با وزارت میراث فرهنگی، 

گردشگری و صنایع دستی را سه هزار میلیارد ریال عنوان نمود.

۳۵درصدرشدپرداخت
تسهیلاتبانکتوسعه
تعاوندرسالجاری

حجت اله مهدیان

سید عبدالرضا مظفری چنیجانی مدیرعامل شرکت پدیده شیمی قرن)قرن(، اندازه 
بازار صنعت شوینده در سال جاری را افزون بر ۱۸۲ هزار میلیارد ریال اعلام کرد و 
سهم شرکت پدیده شیمی قرن از این بازار و براساس پیش بینی فروش تا پایان سال 
را حدود ۸ درصد دانست و افزود: تولیدات این شرکت در سال۹۸ به بیش از ۱۱۸ 
هزار تن انواع محصول خواهد رسید.  مجموعه “قرن” با رشد ۱۴۰ درصدی درآمدهای 
عملیاتی، رشد ۲۸۷ درصدی سود خالص نسبت به دوره مشابه سال قبل مواجه بوده 
است. بطوریکه در آبان ماه سال جاری، این شرکت افزایش سرمایه ای از ۶۰ میلیارد 
تومان به ۱۰۰ میلیارد تومان داشته است.  شرکت پدیده شیمی قرن در ۲۸ فروردین 
ماه ۱۳۸۹ از مجموعه شرکت های گروه صنعتی گلرنگ فعالیت خود را آغاز کرده 
است.  از ۲۰ آذرماه امسال با دریافت مجوز از سازمان بورس و اوراق بهادار، از سهامی 
خاص به سهامی عام تبدیل و در فهرست شرکت های بازار دوم بورس اوراق بهادار 
تهران درج شد.  یادآور می شود که ۳۰ بهمن ماه جاری ۱۰۰ میلیون سهم معادل ۱۰ 
درصد از سهام شرکت پدیده شیمی قرن به عنوان پانصدوسی و چهارمین شرکت 

پذیرفته شده در بورس اوراق بهادار تهران عرضه  شد. 

رونمایی
ازمعاملهقرن
دربورس

سید عبدالرضا مظفری

 سردار سرلشکر حسین سلامی، فرمانده کل سپاه پاسداران جمهوری 
اسلامی ایران در اولین مصاحبه تلویزیونی خود از هنگام تصدی فرماندهی 
کل سپاه، اعلام کرد، پاسخ ایران به آمریکا )حمله به عین الاسد(، محدود 
اما راهبردی و اقدامی کاملا دفاعی بود. به گزارش اعتبار به نقل از سپاه 
نیوز وی  اعلام کرد که پاسخ به ترور شهید سپهبد قاسم سلیمانی نظامی 
و باید کاملا واضح و شفاف می بود تا همه دنیا آن را مشاهده کند. پاسخ 
ایران، هیبت ساختگی آمریکا را فرو ریخت. ایشان توضیح داد که ایران 
باید آمریکایی ها را در یک نقطه متوقف و به آنها حالی می کرد که باید در 
مقابل ایران در حساب هایشان بازنگری کنند. وی گفت، پاسخ نظامی ایران 
به ترور شــهید ســلیمانی »راهبردی« و »محدود« بود اما »قدرت و 
توانمندی« ایران را آشکار کرد. وی این پاســخ را در نقطه جغرافیایی 
محدود توصیف کرد که »تأثیر آن جهانی بود«. سردار تأکید کرد که اقدام 
ایران علیه آمریکا کاملا دفاعی، مشروع و قانونی بود و حقی بود که باید آن 

را محقق می کردیم. 

ایرانهیبت
ساختگیآمریکارا
فروریخت

سردار حسین سلامی

 دکتر محمدرضا حسین زاده مدیرعامل بانک ملی ایران با تاکید بر اینکه اقدامات بسیج 
سخت و گمنامانه است، افزود: امروز دشمن هرچه در چنته داشته رو کرده و حتی 
سردار عزیز ما حاج قاسم سلیمانی را نیز ترور کرده است. به عبارتی آستین را برای یک 
جنگ تمام عیار بالا زده اما ما باید سعی کنیم با تکیه بر اقتصاد مقاومتی و تاکیدات 
مقام معظم رهبری پیش رویم.  وی تصریح کرد: زمانی که در عرصه علم و تکنولوژی با 
اتکا به جوانان برومند کشور پیشتاز هستیم، قطعا می توانیم در سایر عرصه ها نیز 
چنین باشیم. امروز با تحریم ها بسیاری از واحدهای تولیدی که شاید فعالیت آنها 
متوقف شده بود، به صورت سه شیفت کار می کنند و در حال تولید هستند بنابراین 
می توانیم روی پای خودمان بایستیم و تصور دشمن از اعمال تحریم ها علیه ایران 
ایجاد یک قحطی در کشور بود در حالی که ما امروز کشور صادر کننده در بسیاری از 
زمینه ها هستیم. وی با بیان اینکه باید مدیران را در تصمیم گیری ها حمایت کنیم، 
خاطر نشان کرد: یکی از برنامه های دشمن ایجاد نارضایتی در داخل و بی اعتمادی 
میان مردم، مدیران و دستگاه هاست که در این زمینه باید برادران بسیجی دقت لازم 

را داشته و کاری کنند که علاقه مندی مردم به نظام ادامه دار باشد.

درجنگاقتصادیباید
بهخودماندرداخل
کشورمتکیباشیم

محمدرضا حسین زاده

بانک قرض الحسنه ای که از تسهیلات پرداختی به مشتریانش سود 
نمي گیرد، چگونه مي تواند سودآور باشد؟ تجربه بانک قرض الحسنه 
مهر ایران در مقایســه با ۱۱ بانک خصوصي نشان مي دهد، حتي با 
وجود عدم دریافت ســود از وام و با کارمزد حداکثر چهار درصدي، 
مي توان عملکرد موفقیت آمیزي در نظام بانکي کشور داشت.  انتشار 
منظم صورت های مالی بانک ها، از جمله مواردي است که به شفافیت 
نظام بانکي کشور کمک مي کند. بانک هاي پذیرفته شده در بورس 
اوراق بهادر، صورت هاي مالي خود را در بازه هاي زماني مشخص، در 
دسترس عموم قرار مي دهند. با این حال، بانک قرض الحسنه مهر ایران 
نیز با وجود اینکه به عنوان یک نهاد مالي پذیرفته  شده هنوز در بورس 
مطرح نیست، صورت هاي مالي خود را به صورت حسابرسي  نشده و 
همچنین پس از حسابرسي، بر روي وب سایت خود منتشر مي کند و 
هم اکنون نیز صورت هاي مالي چهار دوره که از پایان سال ۱۳۹۶ آغاز 

شده، قابل دسترسي هستند.

بانکمهرایران؛بانک
بدونبهرهبانک
سودآور

بانک قرض الحسنه  مهر

دکتر فریدون رشــیدی، نایب رییس هیئت مدیره بانک دی ضمن تشریح 
شرایط بانک و عملکرد بخش ارزی، ایجاد انگیزه و پویایی در کارکنان این حوزه 
را برای بازاریابی خدمات ارزی، کاهش وابستگی به منابع نقدی و استفاده از 
ابزارهای تعهدی مانند اعتبار اسنادی، ضمانت نامه و سایر خدمات ارزی ضروری 
دانست. وی با اشاره به شرایط فعلی تحریم های ناجوانمردانه علیه کشور و 
کاهش فعالیت های ارزی گفت: در شرایط کنونی، همکاران صف و ستاد در 
بخش ارزی باید تلاش کنند به دور از یأس و ابتلاء به جمود و انزوا با همکاری 
ســایر بخش های بانک در توســعه اعتبــار اســناد داخلــی، بازاریابی و 
تصمیم گیری های سازمانی مشارکت کرده و بر اساس امکانات و ظرفیت های 
موجود با تعیین اهداف چالشی و دست یافتنی در راستای تحقق اهداف بانک 
گام بردارند. ایشان با بیان این که  ایجاد تغییرات در راستای تحقق اهداف بانک 
الزامی است، گفت: انتظار می رود همکاران   ضمن توسعه تعامل مطلوب ستاد 
و صف با ارزیابی پیوسته عملکرد و شناسایی موانع موجود در مسیر دستیابی به 

موفقیت و بهبود وضعیت موجود تلاش کنند. 

خدماتارزیدربانک
کارکرداستراتژیک
دارد

فریدون رشیدی

اقتصاد، بانک، بیمه
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اسلاموتوسعهیافتگی
رابطهاقتصادودین

عبدالحســین ســیف اللهی 
کارشناس ارشد اقتصادی:   حین 
مفهوم توســعه در اقتصادهای غیر 
دینی ، با چالش هایی مواجه شــده 
است . گفتن اینکه ..... چه چیز نیست 
نسبت به گفتن اینکه توسعه واقعا” 
چیست آسان تر است . با وجود اینکه  

هنوز بر حفظ جنبه اقتصادی توسعه ، به طور مجزا از توسعه همه 
جانبه جامعه ف تأکید می شود ، در دهه های اخیر بر ارتباط آن 
با جنبه های دیگر توسعه : اجتماعی ، سیاسی ، فرهنگی ، حقوقی 
و اداری تأکید شده است . مفهوم توسعه انسانی ، مدام پیشرفت 
کرده است . نقل این مطلب از مقدمه گزارش توسعه انسانی  سال 

۱۹۹۹ مناسب است.
توسعه پایدار انسانی توسعه ای است که نه تنها رشد اقتصادی 
را ایجاد می کند . بلکه مزیت های آن نیز عادلانه توزیع می شود 
. این توســعه به جای خراب کردن محیط ، آن را احیا می کند 
این توسعه به جای نادیده گرفتن مردم . به آنها اختیار می دهد 
. این توســعه اولویت را به فقرا می دهد ، انتخاب ها و فرصت ها 
ی را افزایش می دهد ، و برای آنها مشــارکت در تصمیماتی که 
زندگیشان را تحت تأثیر قرار می دهد ، فراهم می کند . توسعه 
ای است که نه تنها رشد اقتصادی را ایجاد می کند ، بلکه مزیت 
های آن نیز عادلانه توزیع می شود . این توسعه به جای خراب 
کردن محیط ، آن را احیا می کنند . این توسعه به جای نادیده 
گرفتن مردم ، به آنها اختیار می دهد و برای آنها مشــارکت در 
تصمیماتی که زندگی شان را تحت تأثیر قرار می دهد ، فراهم 
می کند . توســعه ای است که طرفدار مردم ، طرفدار طبیعت ، 

طرفدار اشتغال و طرفدار زنان است .
در ایــن مفهوم نکات اصلی ، فقــر ، بیکاری ، نا برابری و محیط 
زیست هستند  مشــکلاتی که توده مردم در کشورهای کمتر 
توســعه یافته از آنها رنج می برند ، به نظر می رســد راه حل ، 
مشارکت دادن مردم عادی در فرآیند تصمیم گیری باشد . تحقق 
چنین برنامه توسعه ای به طرحی از فعالیت ها نیاز دارد که در 
بنیان طرفدار فقرا باشد و این عقیده را برای ثروتندان ) در سطح 
ملی و بین المللی ( ایجاد می کند که این علاقه شــخصی آنها 
است که داوطلبانه به فقرا کمک کنند زیرا تاریخ به ما می آموزد 
 که اغلب انســان ها حاضر نیســتند گرســنگی بکشــند و 

سکوت کنند   

یادداشت-11

دهمین دوره جایزه ملی مدیریت مالی ایران، با حضور دکتر دژپسند وزیر 
اقتصاد و دارایی، جمعی از مسئولان کشوری، مدیران شرکت ها و اساتید 
دانشگاه در سالن همایش های رازی برج میلاد، برگزار شد. با داوری نتایج 
ارزیابی ها توسط کمیته داوران، شرکت بیمه ما در هفتمین سال حضور خود 
در این جایزه، حائز امتیاز لازم برای دریافت تندیس زرین، بالاترین جایزه این 
دوره شد. در این مراسم حجت بهاری فر مدیرعامل بیمه ما  به نمایندگی از 
این شرکت ، تندیس زرین دوره دهم را دریافت کرد. . حمایت مدیریت مالی 
حرفه ای در مسیر دستیابی به جایگاه واقعی در شرکت ها و سازمان ها، 
تشویق و ترغیب شرکت ها برای انجام خودارزیابی و شناخت نقاط قوت و 
ضعف و زمینه های بهبود، ایجاد فضای رقابتی مناسب و حرفه ای شرکت ها 
و سازمان های ایرانی، تعریف راهبردی از مدیریت مالی و اقتصادی سازمان 
در جهت دستیابی به اهداف استراتژیک، معرفی و قدردانی از شرکت ها و 
سازمان های برتر در شفافیت مالی، فراهم کردن امکان تبادل تجربیات موفق 

مدیران مالی از جمله اهداف برگزاری این جایزه عنوان شده است.

بالاتریننشانجایزه
ملیمدیریتمالی
ایرانبهبیمهمارسید

شرکت بیمه ما

مشترک ایران و افغانستان عبدالناصر همتی
عبدالناصرهمتیرئیسبانکمرکزی:

ادغامبانکهاینظامی،تشدیدبرخوردهای
انتظامی،بهبوددروضعیتاضافهبرداشتها

دکتر عبدالناصر همتی رئیس بانک مرکزی 
گفت : بانک مرکزی در راســتای تحقق 
اهداف اقتصاد مقاومتی، در کوتاه مدت و 
در شرایطی بسیار دشوار سعی کرده است 
که از تعمیق رکود تولید جلوگیری کند و 
در برنامه بلند مدت خود نیز سعی خواهد 
داشت که اولا رشد اقتصادی را حول مقدار 
بلند مدت آن تثبیت کند و مانع صدمه به اقتصاد از ناحیه بی ثباتی 
تولید شــود و ثانیا به همراهی با رشد اقتصادی بالاتر از طریق خلق 

اعتبار و پول بپردازد.
 رئیس شورای پول و اعتبار گفت: آنچه بیش از هرچیزی برای بانک 
مرکــزی در امر نظارت و در راســتای اهداف اقتصاد مقاومتی حائز 
اهمیت است، آن است که کسب و کار بانک ها و موسسات اعتباری 
ســبب ایجاد اثرات خارجی منفی برای اقتصاد و انباشــت ریسک 
سیستمی نشود. تجربه تلخ یک دهه گذشته نشان داد که چگونه عدم 
اعطــای قدرت کامــل نظارتی به بانک مرکــزی و همچنین عدم 
بکارگیری قدرت نظارتی موجود و البته متاثر از مشــکلات بیماری 
هلندی، سبب شــد بانک ها منابع حاصل از سپرده ها را تبدیل به 
دارایی های کم بازده یا بدون بازده از نوع دارایی منجمد و موهومی 
کنند) گرچه تقلب و فساد نیز با آن همراه است( و برای جلوگیری از 
تحرک سپرده ها و لذا دچار کسری ذخایر نشدن، به افزایش نرخ های 
سود و تشدید ناترازی خود بپردازند و ریسک بزرگی را برای کل اقتصاد 
انباشت کنند که خود را به شکل بدترین شکل رشد نقدینگی تاریخ 
اقتصادی کشور نمایان سازد و آنگاه که فشارهای خارجی بر کشور 
آغاز شــد، همان نیروی انباشته شده )ناشی از رشد بالای نقدینگی 
ناشی از نرخ سود بالا ناشی از ناترازی بانک ها ناشی از تقبل ریسک 
بالا توسط بانک ها و موسسات اعتباری ناشی از فقدان قدرت نظارتی 
یا فقدان آن(، تبدیل به نیرویی برای کاهش تاب آوری اقتصاد و لذا 

کمک به دشمن خارجی باشد.
 وی ادامه داد: بانک مرکزی سعی کرده است بر اساس منطق هزینه-

فایده و به صورت تدریجی و بدون آنکه اختلالی در نظام پرداخت کشور 
ایجاد شود یا سبب تنش اجتماعی شود، اقدامات نظارتی خود را تقویت 
کند. نتیجه این اقدامات به تدریج در حال ظاهر شدن است. اقداماتی 
نظیر ادغام بانک های نظامی، تعیین هیئت سرپرستی و هیئت مدیره 
برای برخی بانک ها و موسسات اعتباری و تشدید برخوردهای انتظامی 
به کاهش دشواری های موجود کمک کرده است که آثار آن در کاهش 
متوســط وزنی نرخ سود سپرده ها و نرخ سود بازار بین بانکی و حتی 
نرخ تنزیل اوراق علی رغم تشدید تورم و همچنین بهبود در وضعیت 

اضافه برداشت ها در حال نمایان شدن است.
 ایشان گفت: برنامه بانک مرکزی آن است که با بهبود نظارت اجازه 
ندهد منابع بانک ها و موسسات اعتباری در مسیر انباشت ریسک، در 
مسیر فساد و پولشویی و در مسیر گسترش نابرابری تخصیص داده 

شود که حرکت در جهت عکس اهداف اقتصاد مقاومتی است.

جعفر ربیعی مدیرعامل هلدینگ خلیج فارس 
گفت: بوروکراسی پیچیده  اداری، شرکت های 
بزرگ بورســی را از تامین نقدینگی به وسیله 

ابزارهای بازار سرمایه پشیمان می کند.
وی در همایــش حمایت از ســاخت داخل در 
صنعت پتروشیمی در جزیره کیش با اشاره به 
نقدینگی بیش از ۲ هزار هزار میلیارد تومان در 
کشــور افزود: باید از این نقدینگی به نفع تولید 
استفاده کنیم. وی با گلایه از بورس تصریح کرد: 
بورس می تواند حجم بالایی از این نقدینگی را از 
طریق ابزارهایی که در دنیا وجود دارد جذب کرده 
و در اختیــار تولیــد قــرار دهد، امــا به دلیل 

بوروکراسی های پیچیده اداری شرکت های بزرگ 
حاضر در بورس ترجیح می دهند از تسهیلات 
سیستم بانکی استفاده کنند و مدیران بورس باید 
راه را برای جذب بخشی از سرمایه سرگردان کشور 
در صنعت پتروشیمی از طریق ابزارهای مختلفی 
که در بورس وجود دارد هموار کنند. مدیرعامل 
شرکت صنایع پتروشیمی خلیج فارس افزود: 
درحال حاضر ۸۰ درصد از نیاز صنعت پتروشیمی 
ایران در حوزه تجهیزات، توســط  شرکت های 
داخلی تولید می شود. وی گفت: گام مهمی که 
شرکت های دانش بنیان و تولید کننده ایرانی باید 
بردارند، تامین نیاز صنعت  پتروشیمی در حوزه 

فناوری اســت. وی با اشــاره به بازار مناســب 
محصولات پتروشیمی در داخل کشور گفت: 
بخش اعظم صادرات کشور امروز و در این شرایط 
 ویژه برعهده شرکت های پتروشیمی است و در 
عین حال مــا امروز ۵/ ۵ میلیارد دلار به صنایع 
پایین دســتی محصولات تحویل  می دهیم و 

توانایی تامین بیشتر هم داریم. وی افزود: با توسعه 
صنایع پایین دستی هم اشتغال در کشور افزایش 
قابل توجهی پیــدا می کند و هم ما  محصولات 

بیشتری به بازار داخل عرضه می کنیم.
ربیعی با اشاره به سیاست وزارت نفت برای جذب 
۴۰ میلیارد دلار سرمایه گذاری جدید در صنعت 
پتروشــیمی گفت: از ابتدای  راه اندازی صنعت 
پتروشیمی در کشور از پیش از انقلاب تا ابتدای 
دولــت فعلی۵۵ میلیــارد دلار در این صنعت 
سرمایه گذاری  شده و جذب ۴۰ میلیارد دلار در 
این صنعت نشــان از پتانســیل و افق مثبت 

پیش روی این صنعت است.

بخشبزرگیازصادراتکشوربرعهدهشرکتهایپتروشیمیاست

هفتهنامهاقتصادیایران

رضارحمانیوزیرصنعت،معدنوتجارت:

برکت اصلی ساخت داخل، ایجاد اشتغال است 
 رضــا رحمانی وزیر صنعت، معــدن و تجارت در میز 
تخصصی تعمیق ســاخت داخل تجهیزات صنعت 
پتروشیمی اظهار کرد: هر جلســه ای که در آن برای 
ساخت داخل قدمی برداشته شــود، از زمره بهترین 
جلسات کاری است که شرکت می کنم و بهترین اوقات 
من تلقی می شود و  این حرکت بزرگ در راستای منویات 
رهبر معظم انقلاب و سیاست های دولت پیش برده می 
شود و از همه شرکت های سفارش دهنده و سازنده که 

در این راه گام برمی دارند تشکر ویژه می کنم.
وی ادامه داد: ساخت داخل مقوله و مفهومی است که 
آثار و برکات فراوانی برای آینده کشور دارد که نزدیکترین 
و ملموس ترین اثر آن ایجاد اشتغال برای جوانان این مرز 
و بوم است و ساخت داخل در رونق صنعت، رونق دانشگاه 
و مراکز علمی کشــور، خودکفایی، قطع وابســتگی، 
جلوگیری از خروج ارز و حتی بسیاری از متغیرهای کلان 

اقتصادی و توسعه ای کشور تاثیر بسزایی دارد.
وی تصریح کرد: پرچمدار ساخت داخل و خودکفایی در 
کشور رهبر معظم انقلاب هســتند و ایشان همواره 
بیشترین توصیه ها و تاکیدات را روی این موضوع دارند.

رحمانی افزود: رهبر معظم انقلاب برای برافراشته بودن 
پرچم ســاخت داخل، خودکفایی و مدیریت واردات 
همواره تاکید فرموده اند و  امروز محور کار در این وزارتخانه 
و به تعبیری در همه دستگاه های مرتبط با بخش تولید 
کشور با ساخت داخل است و همه اقدامات و تصمیمات 
باید متناسب با این مهم پیش رود. ایشان  تاکید کرد: همه 
ما خدمتگــزار صنعتگران و به نحــوی وکیل مدافع 

تولیدکنندگان هستیم، البته انتظار دارم این روحیه در 
تمام ارکان وزارتخانه مورد توجه جدی باشد و  امروز به 
این باور رسیده ایم که همگی ما باید حامی تولیدکنندگان 
باشیم و حتما این نگرش به یک فرهنگ عمومی در سطح 
جامعه و در تفکر هر یک از عوامل موثر در امورات مرتبط 
با حوزه تولید تبدیل شود.  وی گفت: همه باید به این باور 
و احساس برســند که راه حل نجات کشور و اشتغال 
آفرینی رونق تولید می باشد؛ چرا که تولید یک بخش 
مولد است و سایر بخش ها اعم از خدمات نیز باید بر روی 
آن بنا شده و مورد حمایت قرار گیرند و در همین شرایط 
خاص کشور و با تدابیر اتخاذ شده، در قیمت و کیفیت 
انواع محصولات تولیدی کشور، به واقع و در عمل ارتقا 
یافته ایم و بخش های مختلف صنعتی کشور به خوبی 
تقویت شده اند. ایشان گفت: انجام به موقع تعهدات و 

پایبندی به زمــان قراردادهای مربوط به همکاریهای 
صنعتی باید در دستور کار ویژه قرار بگیرد و به تعبیری از 
اینکه این مشکل به آفتی در توسعه همکاری ها تبدیل 
شده است باید از بین رفته و به حداقل ممکن تنزل یابد.

وی  با اشاره به برخی سخت گیری های غیر ضروری در 
روند شناسایی نمونه های داخلی در واردات کالاهای 
مشابه خارجی، خاطرنشان کرد: بنده شخصاً پرچمداری 

ساخت داخل را در این وزارتخانه بر عهده گرفته ام.
ایشان در ادامه به سامانه توانیران و اینکه سامانه جدیدی 
است که برای حمایت از ساخت داخل ایجاد شده اشاره 
نموده و گفت: لازم است همه اقلام ساخت داخل شده 
در این سامانه بارگذاری شود و دفاتر مربوطه ملزم اند از 
این سامانه استعلام کنند در مقابل مرکز ساخت داخل 
وزارتخانه موظف است سامانه را به طور منظم بروز نماید.

وی تاکید کرد: هر کجا که ظرفیت و زمینه ساخت داخل 
کالایی وجود دارد، اما شــاهد واردات مشابه خارجی 
هستیم؛ آنجاست که باید با جدیت ورود کنیم و سخت 
گیری را حتی با اعمال ممنوعیت دنبال کنیم، چرا که بنا 
بر فرمایش رهبر معظم انقلاب واردات کالایی که امکان 

ساخت داخل آن وجود دارد، حرام است.
وی تصریح کرد: در فرایند تایید ساخت داخل هر نوع 
کالا، نباید شرایط به گونه ای باشد که در کارها کندی 
ایجاد کند و البته مرکز ساخت داخل به عنوان یک وظیفه 
محوری باید به این مهم ورود کرده و به کارها ســرعت 
ببخشد و  هم اکنون قانون ساخت داخل موجود است و 
علاوه بــر ظرفیت های این قانون، با توجه به تاکیدات 
رهبری انتظار می رود که همه بخش ها و دستگاه های 
مرتبــط پای کار بیایند و روند کارها را به ســمت حل 
مشکلات و تسهیل امور سوق دهند. وی افزود: کشور در 
شــرایط جنگ اقتصادی است و ضرورت دارد که همه 
دســتگاه ها، ظرفیت های قانونی خــود را برای حل 
مشــکلات به کار ببندند. ایشان اضافه کرد: با توجه به 
امکانات، ظرفیتها و مزیت های بالقوه کشور، ما می توانیم 
با اراده جدی مشکلات را حل کنیم و امروز در سایه همین 
اراده و خواست مشترک است که میز تخصصی تعمیق 
ساخت داخل تجهیزات صنعت پتروشیمی برگزار می 
شود. رحمانی ادامه داد: قانون ساخت داخل باید به همه 
صنعتگران، انجمن ها و تشکل ها و بخش های مرتبط 
معرفی شود تا زمینه بهره برداری حداکثری از ظرفیت 

های آن بیش از این فراهم شود.
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رشد 17 درصدی حمل محصولات فولاد مبارکه به مقصد مشتریان در سال جاری

با سرمایه گذاری فولاد مبارکه، اصفهان صاحب  خط هوایی اختصاصی خواهد شد

شرکتفولادسفیددشتچهارمحالوبختیاری
لوحتقدیرمسئولیتهایاجتماعیراکسبکرد

بررسیکیفیتشبکهاینترنتباپهپادذوبآهناصفهاناسطورهصنایعکشوراست
محمدجــواد آذری جهرمــی وزیر 
ارتباطات و فناوری اطلاعات با بیان 
اینکه برای بررســی کیفیت شبکه 
اینترنت در برخــی مناطق از پهپاد 
استفاده می کنیم، گفت: قول پیگیری 
شکایت کاربران از کیفیت اینترنت را 
می دهم. وی در اینستاگرام با اشاره به 
راه اندازی ســامانه سنجش کیفیت اینترنت )نت سنج پلاس( 
نوشــت: کیفیت خدمات حق شماست و ما هم به نمایندگی از 
شما مسوول نظارت و کنترل کیفیت خدمات اپراتورها هستیم. 
وی ادامه داد: هیچ نظارتی به اندازه نظارت عمومی مردم مؤثر 
نیســت و نت ســنج پلاس همان نظارت عمومی است. وی از 
کاربران اینترنت خواست که به این سامانه سر بزنند و شکایات 
خود را از کیفیت اینترنت ثبت کنند و گفت: به ما یاری بدهید 
تا بتوانیم از حقوق شما حفاظت کنیم. در این سامانه هم کیفیت 
ســرویس را می بینید و هم شکایت تان را ثبت می کنید ما هم 
قول می دهیم آن را پیگیری کنیم. وزیر ارتباطات ادامه داد: برای 
بررسی کیفیت شبکه در برخی جاها به ویژه در ساختمان های 
بلند از پهپاد استفاده می کنیم. وی گفت: کاربران می توانند به 
نت سنج پلاس سر زده و از کیفیت اینترنت منطقه خود در این 
سامانه اسکرین شات گرفته و نظراتشان را در شبکه اجتماعی 

اینستاگرام با من به اشتراک بگذارند.

در مراسمی که از ســوی سازمان صنعت معدن و تجارت استان 
چهارمحال و بختیاری برگزار شــد، با حضور جمعی از مسئولان 
استان، با اهدای لوح تقدیر از اقدامات شرکت فولاد سفیددشت در 

حوزۀ مسئولیت های اجتماعی قدردانی شد.
سازمان صنعت، معدن و تجارت استان چهارمحال و بختیاری از 
ایفای نقش شرکت فولاد سفیددشت در زمینه های توسعه و ترویج 
آموزش و پژوهش، کمک به توسعۀ ورزش قهرمانی و همیاری در 
کاهش آسیب های اجتماعی و زیست محیطی این استان به عنوان 

مهم ترین عوامل کسب این موفقیت یاد کرد.
شرکت ورق خودرو کارآفرین برتر چهارمحال و بختیاری

 هم زمان با سیزدهمین جشنوارۀ کارآفرینــــان برتر و سی و  یکمین 
جشــنوارۀ تجلیل و امتنان از نخبگان جامعۀ کار و تولید استان 
چهارمحال و بختیاری، از شرکت ورق خودرو به عنوان کارآفرین برتر 

این استان تجلیل شد.
در این مراسم که روز سه شنبه ۱۵ بهمن ماه با حضور مدیرکل اداره 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان، حجت الاسلام  و المسلمین نکونام 
امام جمعه شــهرکرد و نماینده ولی فقیه در استان چهارمحال و 
بختیاری، اردشیر نوریان نمایندۀ مردم شهرکرد در مجلس شورای 
اسلامی، سردار اکبری فرمانده سپاه حضرت قمر بنی هاشم و جمعی 
از دیگر مقامات این استان برگزار شد، شرکت ورق خودرو ضمن 
دریافت لوح تقدیر کارآفرین برتر اســتان، در جشنوارۀ معرفی و 
قدردانی از نخبگان جامعۀ کار و تولید استان نیز به کسب رتبۀ برتر 
در این حوزه نائل شد و با دریافت لوح تقدیر مورد تجلیل قرار گرفت.
در این مراسم حجت الاسلام و المسلمین نکونام طی سخنانی با اشاره 
به اهمیت رونق تولید در اقتصاد کشور، بر توجه بیشتر به واحدهای 
تولیدی فعال و خلاق تأکید کرد و گفت: تحقق و توسعه و بومی سازی 
قطعات از گام های مهمی است که می تواند در استقلال روزافزون 

کشور مؤثر باشد.

حجت اله میرزایی معاون اقتصادی وزارت تعاون ، کار و رفاه اجتماعی 
و جمعی از صاحبنظران حوزه اقتصاد کشور ضمن حضور در ذوب آهن 
اصفهان و بازدید از خط تولید و پروژه های توسعه این شرکت با مسئولین 
ذوب آهن دیدار و گفتگو کردند . معاون اقتصادی وزارت تعاون ، کار و 
رفاه اجتماعی در این دیدار ، ذوب آهن اصفهان را نماد صنعت کشور و 
اسطوره صنایع ایران دانست و گفت : گستره تاثیرات سازنده ذوب آهن 
در چند استان کشور قابل مشاهده اســت . اشتغال زایی و آموزش 
متخصصان و مدیرانی که در راه اندازی و توسعه دیگر صنایع حضور 
یافتند از دیگر تاثیرات این شــرکت است . وی افزود : اجرای ناقص و 
نادرست خصوصی سازی باعث ایجاد مشکلاتی برای ذوب آهن شد 

که مهمترین آن عدم تامین مواد اولیه به ویژه سنگ آهن می باشد .
منصور یزدی زاده مدیر عامل ذوب آهن اصفهان در این دیدار گفت 
: ذوب آهن تنها تولید کننده فولاد ایران به روش کوره بلند است که 
روش رایج تولید فولاد دنیا اســت به همیــن دلیل از یارانه انرژی 
برخوردار نیست .  وی افزود : این مجتمع عظیم صنعتی از سنگ 
آهن ، بالاترین و بهترین فولاد کربنی دنیا یعنی ریل را تولید می کند 
. مدیرعامل ذوب آهن اصفهان گفت : این شــرکت علاوه بر تولید 
محصولات جدید مانند ریل ، تیرآهن بال پهن ، تسمه  فولادی و ... 
موفق به بومی سازی ۸۵ درصد قطعات و تجهیزات خود شده است 
. علاوه بر آن ذوب آهن فرایندهای تولید فولاد را نیز بومی ســازی 
نموده و امروز قادر به ساخت کوره بلند ، باتری کک سازی و ایستگاه 
ریخته گری اســت . وی اظهار داشت : ذوب آهن به تدریج شرایط 
مطلوبی پیدا کرده است و آماده اوج گیری می باشد اما با مشکلاتی 
مواجه اســت که از بیرون سازمان تحمیل شده است . مشکلاتی 
همچون خام فروشی سنگ آهن ، عدم توسعه مناسب صنعت حمل 
و نقل ، قیمت گذاری دستوری در صنعت فولاد ، عدم برخورداری از 
یارانه انرژی در مقایســه با سایر فولادسازان کشور که امیدوارم ، از 
پیشنهادات و نظرات ارزشمند صاحبنظران گرانقدری که امروز با 
دستاوردها و مشکلات این شرکت آشنا شدند ، برای بهبود شرایط 

این شرکت بهره مند شویم .

مدیرعامل فولاد سنگان از کسب رکورد تولید روزانه ۱۵ هزار و ۲۹ 
تن گندله در این شرکت خبر داد.

 علی امرایی افزود: پولادمردان فولاد سنگان، با توکل بر خدا و عزم 
راسخ در بهمن ماه سال جاری و در جهت تحقق منویات مقام معظم 
رهبری در زمینۀ رونق تولید توانستند به این رکورد غرورآفرین دست 

یابند.
وی ادامه داد: این رکورد با ورود بیش از ۱۷ هزار تن کنسانتره و توزین 

بیش از ۸۵۰ کامیون در یک روز حاصل شد.
مدیرعامل فولاد سنگان ثبت رکوردهای پیاپی در تولید گندلۀ کیفی 
در این شرکت را بیانگر توانمندی، هماهنگی و ظرفیت سازی عظیم 
در واحدهای واردات، توزین، تولید، انباشــت و برداشت و انتقال 
محصول دانست و گفت: تعهد و توانمندی کارکنان شرکت صنایع 
معدنی فولاد ســنگان در تولید مواد اولیۀ کیفی جهت واحدهای 
فولادسازی کشور این شرکت را به منبعی قابل اتکا و مطمئن در 

تولید گندله در شرق کشور تبدیل کرده است.

خبـــرخبـــر
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نشست خبری مهندس عظیمیان، مدیرعامل 
فولاد مبارکه، روز چهارشنبه ۲۳ بهمن ماه با حضور 
۵۶ رسانه استانی و کشــوری در محل برگزاری 
همایش های کمیتۀ مدیریت شرکت فولاد مبارکه 
برگزار شد.  در بخش نخست این نشست، مدیرعامل 
فولاد مبارکه ضمن قدردانی از زحمات خبرنگاران 
و رسانه های استانی و کشوری توضیحات مبسوطی 
ارائه کرد. مهندس عظیمیان گفت: فولاد مبارکه 
بزرگ ترین تولیدکنندۀ ورق های فولادی تخت در 
خاورمیانه و شــمال آفریقا با ســهم بیش از ۵۰ 
درصدی در بین شرکت های بزرگ فولادسازی 
 MENA کشــور و ســهم ۲۲ درصــدی در
)خاورمیانه و شمال افریقا( می باشد. گروه فولاد 
مبارکه با بیش از ۱۱ میلیون تن آهن اسفنجی در 
ســال بزرگ ترین تولیدکنندۀ آهن اسفنجی در 
جهان است. ارزش فعلی گروه فولاد مبارکه معادل 
۸۴۰،۰۰۰ میلیارد ریال است. این شرکت در تولید 
ناخالص داخلی )GDP( سهم یک درصدی و در 
تولیــد ناخالــص داخلی بخش صنعت ســهم 
پنج درصدی دارد. در زنجیرۀ تأمین گسترده فولاد 
مبارکه نیز ۲۸۰۰ تأمین کنندۀ خدمات و کالا با 
حدود ۸۰ درصد ساخت داخل حضور دارند. شبکۀ 
گسترده مشتریان شرکت شامل ۱۰۰۰ کارخانه و 
کارگاه به طور مستقیم و ۳۰۰۰ کارخانه و کارگاه 

به طور غیرمستقیم است.
مدیرعامل فولاد مبارکه با بیان این که این شرکت 
تنها دارندۀ چرخۀ کامل تولید فولاد در کشور است 
گفت: معادن ســنگ آهن، فراوری سنگ آهن، 
گندله ســازی با ظرفیت ۱۲,۵ میلیون تن، احیا 
مستقیم با ظرفیت ۱۲ میلیون تن، فولادسازی و 
ریخته گری مداوم با ظرفیت ۱۰,۳ میلیون تن، خط 
نورد گرم با ظرفیت ۶,۵ میلیون تن و خطوط نورد 
ســرد با ظرفیت ۲ میلیون تن، واحد گالوانیزه به 
ظرفیت ۲۰۰ هزار تــن و خطوط تولید رنگی و 
قلع اندود هریــک به ظرفیت ۱۰۰ هــزار تن از 
مهم ترین حلقه های این زنجیره هســتند. وی از 
مجتمـع فـولاد هرمزگـان جنوب، صنـایع معـدنی 
فـــولاد سنـــگان، شرکت های ورق خودرو و 
سفیددشت چهارمحال بختیاری، فـولاد امیرکبیر 
کـاشان، شرکت تأمین و توسعۀ زیرساخت های 
شرق ایران، شرکت فنی مهندسی فولاد مبارکـه، 
شرکت بین المللی اتوماسیون و سیستم ها ایریسـا، 
شرکـت فلـز تـدارک، تـارا استیـل، شرکت تـامکو، 
باشگاه فرهنگی ورزشی فولاد مبارکۀ سپاهان، 
هلدینگ فولاد متیل، هلدینگ سرمایه گذاری 
توکافولادو هلدینگ سرمایه گذاری توسعۀ معادن 
و فلزات به عنوان شرکت های گروه فولاد مبارکه نام 
برد. او در ادامه با اشــاره به عملکرد فولاد مبارکه و 
مجتمع فولاد سبا در ۱۰ ماه نخست سال ۹۸ گفت: 
علی رغم همۀ مشــکلات موجــود و همکاری با 
ســازمان های برق و گاز در فصل ســرد ســال و 
همچنین با توجه به کمبودهایــی که در حوزۀ 
سنگ آهن داشته ایم، خوشبختانه با تلاش جمعی 
کارکنان نتایج ارزشمندی به دست آمده است که 
برخی از آن ها در حوزه های مختلف عبارت اند از: در 
تولید گندله و آهن اسفنجی به ترتیب ۸۹ درصد و 
۹۵ درصد برنامۀ شرکت تحقق یافته است. در تولید 
تختال با رشد یک درصدی نسبت به مدت مشابه 
سال قبل ۱۱۲ درصد برنامه، و در تولید کلاف گرم 
با رشد ۳ درصدی ۱۰۱ درصد برنامه تحقق یافته 
است. همچنین در تولید کلاف سرد سخت با ۳ 
درصد رشد نسبت به مدت مشابه سال قبل ۱۰۰ 
درصد برنامه، در تولید محصول قلع اندود با ۹ درصد 
رشد ۱۰۵ درصد برنامه، در تولید محصول گالوانیزه 
و رنگی به ترتیب ۹۸ و ۹۶ درصد برنامه، و در نهایت 
در حمل محصول به مقصد مشتریان با رشد ۱۷ 
درصدی نسبت به مدت مشــابه سال قبل ۱۰۹ 
درصد برنامۀ سالانۀ شرکت در این حوزه تحقق 

یافته است.
وی در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره به آثار 
اشتغال زایی گروه فولاد مبارکه تصریح کرد: جمع 
کل اشتغال مستقیم و غیرمستقیم در گروه فولاد 

مبارکه ۳۵۰ هزار فرصت شغلی است.
مدیرعامل گروه فولاد مبارکه با اشاره به نقشۀ راه 
توســعۀ ظرفیت گروه فولاد مبارکه گفت: فولاد 
مبارکه در ســال ۱۳۷۲ کار خــود را با تولید ۲,۴ 
میلیون تن آغاز کرد و در ادامۀ این راه موفقیت آمیز، 
با ایجاد واحدهای جدید در جنوب کشور، حفظ 
ســهم ۵۰ درصدی خود در تولید فولاد کشور و 
دست یابی به ۲۵ میلیون تن فولاد را هدف گذاری 

کرده است.

مهندس عظیمیان با اشاره به حجم فروش داخلی 
و صادراتی فولاد مبارکـه در سال های اخیر گفت: 
از ابتدا تاکنون حدود ۱۰۵ میلیون تن محصولات 
فولاد مبارکه در بازارهــای داخلی و صادراتی به 
فروش رسیده است. این درحالی است که از ابتدا 
تاکنون حدود ۲۰ میلیون تن محصولات فولادی 
تخت به مقاصد موردنظر صادر شــده و بیش از ۸ 

میلیارد دلار برای کشور ارزآوری داشته است.
وی با اشاره به بازار مصرف محصولات فولاد مبارکه 
در سال ۱۳۹۸ افزود: ۳۳ درصد محصولات فولاد 
مبارکه بــه صنعت لوله و پروفیــل، ۹ درصد به 
خرده فروشی، ۵ درصد به صنعت حمل ونقل، ۷ 
درصد به شرکت های تجاری، ۴ درصد به صنایع 
لوله های اتصــال ســیالات، ۳ درصد به صنایع 
لوازم خانگی و ۲ و ۱۰ درصد به صنایع بسته بندی 

و سایر صنایع اختصاص یافته است.
او با اشــاره به میزان برداشت آب فولاد مبارکه از 
رودخانۀ زاینده رود گفت: فولاد مبارکه از ابتدای 
بهره برداری، مصرف بهینۀ آب را در تمامی خطوط 
تولید خود در دستور کار قرار داده است، تاجایی که 
توانسته مصرف ویژۀ آب را از ۴,۲ مترمکعب بر تن 
تولید ســال ۱۳۹۱ به ۲,۷ در سال جاری کاهش 
دهد. در نتیجۀ این تلاش ها و سرمایه گذاری ها در 
سال ۲۰۱۸ فولاد مبارکه به عنوان قهرمان کاهش 
مصرف آب در بین فولادسازان جهان معرفی شد.

مدیر عامل گــروه فولاد مبارکــه در ادامه، اهم 
فعالیت های معاونت بهره برداری شرکت در ۱۰ ماه 
نخست سال ۱۳۹۸ را به این شرح برشمرد: تولید 
انبوه تختال X60APS )گرید جدید ورق گرم 
مخصوص گازترش(؛ طراحی و تولید ۶ محصول 
 18HMN5 جدید )تختال گازترش، کلاف گرم
)کلاچ خودرو(، کلاف ســرد )کورتن( مخصوص 
کانتینرهای حمل دریایی، فول هارد تسمه های 
 SPFH590 بسته بندی، کلاف اسیدشــویی
)رینگ خودرو(، کلاف گرم) لوله آب(؛ تولید دو تیپ 
ورق مخصــوص بدنــۀ لوازم خانگی بــا تأیید 
مصرف کننده؛ رشــد ۲۵ درصدی تولید ورق با 

ضخامت ۲ میلی متر در فولاد سبا.
اهم فعالیت های معاونت فروش و بازاریابی فولاد 
مبارکه در ۱۰ ماه نخست اول سال ۱۳۹۸ بخش 
دیگری از سخنان مدیرعامل فولاد مبارکه در این 

نشست خبری بود.
وی در این خصوص افزود: تحویل ۶۴۵۴ هزار تن 
محصولات فولادی از ابتدای ســال با رشــد ۱۵ 
درصدی نسبت به مدت مشابه سال قبل، تحویل 
۱,۲ میلیون تن محصولات فولادی در بازارهای 
صادراتی از اول سال با رشد ۵۹ درصدی نسبت به 
مدت مشــابه ســال قبل، و ثبت ۱۵۰۰ هزار تن 
سفارش محصولات ویژه و با ارزش افزودۀ بالاتر در 
انواع محصولات تولیدی شرکت )۵۲ درصد رشد 
نسبت به سال قبل( از عمده ترین فعالیت ها در این 
حوزه بوده است. مهندس عظیمیان از راه اندازی 
پروژه های بازیافت حرارت از نیروگاه گازی با افزودن 
ریکاوری بویلر )HRSG(، احداث دو دســتگاه 
غبارگیر واحد احیا مستقیم در ناحیۀ آهن سازی، 
احداث پست های kv ۶۳ و kv ۴۰۰ سایت شهید 
خرازی، افزایش مسیر ریلی در سالن های D2 و 
D3 خطوط نهایی نورد سرد و مسیر ریلی نقطۀ 
بارگیری سالن E نورد گرم به عنوان عمده ترین 
اقدامات معاونت اجرای پروژه های فولاد مبارکه نام 

برد.
وی اهم فعالیت های معاونــت تکنولوژی فولاد 
مبارکه در ۱۰ ماه نخست سال ۱۳۹۸ فولاد مبارکه 
را این گونه برشمرد: بومی سازی حدود ۸۰ درصد 
قطعــات و تجهیزات موردنیــاز خطوط تولید؛ 
بومی سازی ۹۹۷ قطعه و تجهیز ات استراتژیک 
)جلوگیری از خروج حــدود ۱۰ میلیون یورو(؛ 
ساخت دستگاه پیچش گرم با نرخ کرنش بالا جهت 

طراحی محصولات جدید؛ تأسیس مرکز نوآوری 
گروه فولاد مبارکه مبتنی بر تحول دیجیتال؛ اتمام 
۳۱ پروژۀ تحقیقاتی با اعتباری معادل ۵۷ میلیارد 
ریال؛ مشارکت ۴۲ درصدی در نظام پیشنهادات 
)عملکرد مدت مشــابه ســال قبل ۳۸ درصد( و 
راه اندازی سیســتم تولید تختــال برای محیط 

گازترش.
مهندس عظیمیان در ادامــه اهم فعالیت های 
معاونت خرید فولاد مبارکه در ۱۰ ماه نخست سال 
۱۳۹۸ را به این شــرح برشمرد: تأمین کالاهای 
اساســی و اولیه فولاد مبارکه شامل سنگ آهن، 
گندله، آهن اســفنجی، الکترود، فروآلیاژها و...؛ 
شناسایی منابع تأمین جدید اقلام استراتژیک و 
گلوگاهــی وارداتی با رویکــرد پرداخت ریالی؛ 
امکان سنجی و طراحی سامانۀ ارتباط با معادن؛ 
مدیریت اقلام مازاد و راکد )مصرفی، یدکی و اموالی( 
موجود در انبارها و استفاده از سیستم های مکانیزۀ 

نگهداری صحیح کالا در انبار.
وی اهم فعالیت های معاونت اقتصادی و مالی در ۱۰ 
ماه نخست ســال ۱۳۹۸ را به این شرح برشمرد: 
افزایش سرمایه از مبلغ ۱۳۰ هزار میلیارد ریال به 
۲۱۰ هــزار میلیارد ریــال؛ کاهش مالیات های 
تشخیصی سال های گذشته و مطالبه شده حدود 
۱۳۰۰ میلیارد تومــان؛ پرداخت ۱۶۰۰ میلیارد 
تومان از مطالبات سود سهامداران در موعد قانونی؛ 
وصول وجوه حاصل از فروش های داخلی به میزان 
۲۷ هزار و ۵۰۰ میلیارد تومان و صادراتی به میزان 
۴۸۵ میلیون یورو؛ پرداخت مبلغ ۱۰۰۰ میلیارد 
تومان و ۱۰ میلیون یورو بابت طرح های توسعه و 
سرمایه گذاری ها. مدیر عامل گروه فولاد مبارکه اهم 
فعالیت هــای معاونــت ســرمایه گذاری و امور 
شرکت های فولاد مبارکه در ۱۰ ماه نخست سال 
۱۳۹۸ را به این شرح برشمرد: افزایش سودآوری 
سرمایه گذاری ها به میزان حداقل ۲ هزار میلیارد 
تومان؛ حضور در افزایش سرمایه های شرکت های 
سرمایه پذیر )فولاد هرمزگان، گل گهر، چادرملو، 
معدن و فلزات و...(؛ سرمایه گذاری در شرکت های 
فولاد زاگرس اندیمشک، اروند کک ایرانیان و...(؛ 
انجام ارزیابی مالی و عملیاتی شرکت های گروه و 
پیاده سازی نظام بودجه ریزی در شرکت های گروه.
وی گفت: فولاد مبارکه در حوزۀ مسئولیت های 
اجتماعی در ۱۰ ماه نخست سال ۱۳۹۸ نیز اقدامات 
مؤثری انجام داده است که اهم آن ها عبارت اند از: 
انجام مساعدت های مختلف مالی در حوزه های 
آموزشی، فرهنگی، عمرانی، ورزشی، بهداشتی، 
درمانی و مذهبی به مبلغ بیش از ۱۷۰ میلیارد ریال؛ 
مشارکت در جشن گلریزان )آزادی زندانیان دیه( 
با مساعدت مالی حدود ۲۵ میلیارد ریال؛ تشکیل 
۹۲ جلسۀ تعاملی با مسئولین منطقه، استانی و 
کشــوری؛ خرید تجهیزات و آنالیز، دستگاه های 
بیوشــیمی و هورمونی برای بیمارستان محمد 
رسول الله )ص( شهر مبارکه؛ مشارکت در تکمیل 
مرکز آموزشــی و فرهنگی خانه معلم مبارکه و 
مساعدت مالی به سیل زدگان شمال، جنوب و شرق 

کشور.
ارتقای دستاوردهای ایمنی شرکت در سال های 
۹۷ و ۹۸  بخش بعدی سخنان مهندس عظیمیان 
بــود. وی در این خصــوص تصریح کرد: با تلاش 
جمعی کارکنان و در سایۀ رعایت دستورالعمل های 
ایمنــی در همۀ خطــوط به شــکرانۀ خداوند 
ضریب های شــدت و تکرار حوادث شــرکت در 
ماه های اخیربه بهترین شرایط خود در سال های 
آینده رسیده است.  وی با اشاره به اقدامات شرکت 
برای بومی سازی قطعات موردنیاز صنعت فولاد 
خاطرنشان کرد: براساس رویکرد مدیریت شرکت 
و با همت و تلاش کارشناســان فــولاد مبارکه، 
شرکت های سازنده و دانش بنیان و دانشگاه های 
کشــور تاکنون ۸۰ درصد قطعات موردنیاز این 

صنعت بومی سازی شده است. ضمن این که فولاد 
مبارکه در حال حاضر ماشین ساز شدن را در دستور 
کار خود قرار داده و با قوت هرچه بیشتر در این مسیر 

در حال حرکت است.
وی در ادامه به لزوم احداث نورد گرم شمارۀ ۲ فولاد 
مبارکه اشاره و تصریح کرد: با توجه به افزایش نیاز 
بــازار داخلی و خارجی به ورق های فولادی، خط 
نورد گرم فعلی فولاد مبارکه جوابگوی نیاز صنایع 
پایین دستی نیست، چراکه ظرفیت تولید کوره ها 
در فولاد مبارکه ۷ میلیون تن و ظرفیت نورد گرم 
با تمام ظرفیت های بهبودیافته در سال های اخیر 
حداکثر ۵ میلیون تن در سال است که نسبت به 
ظرفیت نهایی فولادسازی، ۲ میلیون تن کسری 
دارد و برای نورد این ۲ میلیون تن شمش فولادیِ 
اضافه باید فکری می شد. بدون شک احداث این 
خط مزایای زیادی برای کشور خواهد داشت که 
برخی از آن ها عبارت اند از: خودکفایی کشــور از 
واردات ورق موردنیاز، و امکان تولیدِ رول ورق جهت 
ســاخت لوله های با اقطار بزرگ و ضخامت زیاد 
 API X70 ِبه منظور انتقال ذخایر نفــت و گاز
)ضخامت تولیدی نورد فعلی از۱,۵تا ۱۶ میلی متر 
است که پاسخگوی نیاز کشور به کلافِ ورق، جهت 
استفاده در حوزۀ نفت، گاز و آب نیست. خط جدید، 
کلافِ فولادیِ با ضخامت ۱,۵ تا ۲۵,۴میلی متر و 
عرض تا ۲۰۰۰ میلی متر را تولید می کند و این نیاز 
را پوشــش خواهد داد(؛ تولیــد ورق های خاصِ 
استحکام بالایِ ســبک DP1180 )فولادهای 
دوفازی( جهت استفاده در بدنۀ خودروها که باعث 
سبک سازی و استحکام بخشیدن به بدنۀ خودرو و 
در نتیجه کاهش آلودگی، ایمنی بالا و صرفه جویی 
هزینه های سوخت آن می شود؛ تولید ورق های 
  SUV عریض موردنیاز برای بدنــۀ خودروهای
 QSD700 شاسی بلند(؛ تولید گرید پراستحکام(
جهت تولید شاسی خودروهای سنگین؛ امکان 
تولید فولاد با کربن متوسط برای ماشین کاری در 
ایــران وجود ندارد و خط نورد گــرم ۲ این نیاز را 

برطرف خواهد کرد.
در حال حاضر حدود ۲ میلیون تن تختال مازاد بر 
مصرف نورد گرم فعلی، در ســال موجود است و 
ارزش افزوده ای که پس از راه اندازی خط نورد گرم 
۲ حاصل خواهد شد نقش مهمی در اقتصاد کشور 
و تولید ناخالص ملی ایفا خواهد کرد. همچنین که 
از خام فروشی تختال نیز جلوگیری خواهد شد. در 
خط جدید با عنایت به تکنولوژی پیشرفتۀ آن، نیاز 
به قطعات یدکی، تعمیرات و توقف تولید بسیار 

کمتر از خط موجود است.
مدیرعامل فولاد مبارکه مهم ترین چالش های پیش 
روی فولاد مبارکه را به این شرح برشمرد: تأمین 
سنگ آهن، کنسانتره و گندلۀ باکیفیت موردنیاز؛ 
توازن در چرخۀ تولید فولاد و پیگیری اجرای نورد 
گرم شمارۀ ۲؛ کمبود زیرساخت های حمل ونقل 
ریلی، جــاده ای و دریایی؛ تولیــد محصولات با 

ارزش افزوده بالاتر و مدیریت بازار.
مهندس عظیمیان در بخش پایانی سخنان خود 
گفت: در راســتای تعهد به مســئولیت های 
اجتماعی شرکت و با مجوزهایی که از هیئت مدیرۀ 
شــرکت دریافت کرده ایم، ان شاءالله به زودی با 
سرمایه گذاری فولاد مبارکه، اصفهان صاحب خط 
هوایی خواهد شد و توسعۀ بیش ازپیش استان را 
رقم خواهد زد. در ادامۀ این نشست، خبرنگاران 
سؤالات خود را مطرح کردند و مدیرعامل فولاد 

مبارکه نیز به آن ها این چنین پاسخ داد:
شاه علی خبرنگار  روزنامه کیهان پرسید: فولاد 
مبارکه با ورود به بومی سازی قطعات و تکنولوژی 
صنعت فولاد به یکی از مهم ترین منویات مقام 
معظم رهبری جامۀ عمل پوشانده است. برنامۀ 
فولاد مبارکه بــرای تداوم و تقویت این رویکرد 

چیست؟
همان گونه که اشاره شد، فولاد مبارکه در سطح 
بومی سازی قطعات به سطح قابل قبولی رسیده، 
اما به این بسنده نکرده و در حال حاضر با همکاری 
دانشگاه ها، شرکت های دانش بنیان و پارک های 
علمی و فناوری در مســیر بومی سازی فرایند و 
ماشین سازی و صاحب تکنولوژی شدن در حال 
حرکت است. اگر کشور بتواند ماشین ساز شود، 
بدون شک در سطوح بالاتری از دانش قرار خواهد 
گرفت و با فروش و صادرات دانش فنی می تواند 
برای کشــور ارزش افزوده بیشتری ایجاد کند. 
همچنان که ســال آینــده، فــولاد مبارکه با 
بهره برداری از خط اســکین پاس نورد از اولین 
خروجی خود در حوزۀ فرایندسازی بهره برداری 

خواهد کرد.
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فروشریلهایکارکردهراهآهنممنوعشد
سعید رسولی مدیرعامل راه آهن با بیان 
اینکه  از ابتدای ســال جــاری فروش 
ریل های کارکرده راه آهن ممنوع شده 
اســت، گفت: این ریل ها در ســاخت 
خطوط فرعی برای اتصال کارخانجات 
و مراکز بار به شبکه ریلی طبق بند ۲۵ 
سیاست های کلی برنامه ششم استفاده 
می شود. سعید رسولی با تاکید بر اینکه حمل ونقل ریلی ایمن ترین، 
پاک ترین و بهترین شیوه حمل ونقل محسوب می شود، اظهار داشت: 
حمل ونقل ریلی در دنیا به دلیل ویژگی های منحصر به فرد  در توسعه 

و اثرگذاری در اقتصاد کشورها مورد توجه است.
مدیرعامل شرکت راه آهن جمهوری اسلامی ایران  با تاکید بر اینکه 
 حمایت از تولید داخل و رونق تولید در حمل ونقل ریلی را در اولویت 
کاری خود قرار داده ایم، گفت: پیش بینی می شود سال آینده شاهد 
شکوفایی خوبی در حوزه تولیدات داخلی صنایع ریلی باشیم. وی 
درباره استفاده شــرکت راه آهن از ریل تولید داخل، برای احداث 
خطوط دوم ریلی ، بیان کرد: راه آهن جمهوری اسلامی ایران اولین 
شرکتی بود که برای خرید ریل با ذوب آهن اصفهان قرارداد منعقد 
کرد، ما امروز قراردادی فعال با ذوب آهن به ظرفیت ۴۰ هزار تن ریل 
داریم که سه هزار تن  را تحویل گرفته ایم و در شبکه ریلی در حال 
استفاده است. مدیرعامل شرکت راه آهن ادامه داد: همچنین برای 
توسعه همکاری ها با ذوب آهن در حوزه تامین ریل و حمل ونقل مواد 
اولیه و محصولات ذوب آهن، اخیرا تفاهماتی با مسوولان ذوب آهن 
داشــته ایم. وی درباره نحوه پرداخت هزینه   ریل های دریافتی از 
ذوب آهن توسط راه آهن بیان کرد: ما با ذوب آهن در حوزه خرید ریل 
به صورت تهاتری عمل نمی کنیــم، بلکه  در قبال خریدها، وجه 
پرداخت می کنیم و در قبال خدمات حمل ونقلی که به ذوب آهن 

می دهیم نیز وجه دریافت می کنیم.
رســولی ادامه داد: شرکت راه آهن بسته همکاری با کارخانجات 
فــولادی و معدنی تعریف کرده و هدف اول ما حمایت از آنها بابت 
کاهش قیمت تمام شده آنهاست، ضمن آنکه حمل و نقل محصولات 

و مواد اولیه آنها را هم انجام می دهیم.
www.etebar.net

واریز۲۰۵هزارتومانسودعلیالحسابسهام
عدالتازسوماسفند

علیرضا صالح، رئیس سازمان خصوصی سازی 
درباره واریز سود سهام عدالت گفت: از سوم 
اسفندماه ســال ۹۸ به ازای هر سهم یک 
میلیون تومانی ســهام عدالت، به صورت 
علی الحساب ۲۰۵ هزار تومان واریز می کنیم 
چون هنوز بخشــی از ســود شرکت های 
سرمایه پذیر عدالت دریافت نشده است و این مبلغ را فعلا پرداخت 
می کنیم تا بعدا که سود کامل شرکت ها دریافت شد، سود قطعی برای 

عملکرد سال ۹۷ به حساب مشمولان سهام عدالت واریز  شود.

www.etebar.net
عبورنقدینگیازمرز۲۲۰۰هزارمیلیاردتومان

بر اساس آمار های بانک مرکزی حجم نقدینگی در آذرماه سال ۹۸ به 
مرز ۲۲۶۲ هزار میلیارد تومان رسیده است که سهم پول از رقم فوق در 
حدود ۳۶۳ هزار میلیارد تومان و سهم شبه پول در حدود ۱۹۰۰ هزار 
میلیارد تومان است، از نکات منفی دیگر این گزارش آن است که حساب 
ســرمایه سیستم بانکی در آذر ماه سال جاری نسبت به پایان سال 
گذشته با سقوط ۱۹۳ درصدی به منفی ۴۵ هزار میلیارد تومان سقوط 

آزاد داشته است.



محمد دادکان رئیس پیشــین فدراسیون 
فوتبال در آستانه برگزاری مجمع انتخاباتی 
فدراسیون فوتبال یکبار دیگر با حضور مقابل 
دوربین برنامه ورزش و مردم مدیران ارشــد 
وزارت ورزش و فدراسیون فوتبال را به چالش 
کشید تا بحث درباره انتخابات فوتبال به یکی 
از داغ ترین بحث های روز رسانه ها تبدیل شود.

 دخالت های تمام نشدنی وزارت
اصلی ترین موضوع اظهارات محمد دادکان 
ماجــرای دخالت های وزارتخانــه در حوزه 
مدیریت فوتبال بود، وی دراین باره گفت: شما 
یک تصمیمی می گیرید اما وزارت ورزش از 
بیرون تصمیم می گیــرد. ما ۹ مربی را برای 
مربیگری تیم ملی در نظر گرفتیم اما انتخاب 
نشده اند. من با تاج صحبت کردم و گفتم اجازه 
نده کی روش از ایران برود. گفت تصمیم من 
هم همین اســت، امــا وزارت ورزش اجازه 
نمی دهد. در نهایت کی روش رفت. چه چیزی 
گیر فوتبال ایران آمد؟ هزینه ها زیاد شــد و 

وضعیت تیم ملی به اما و اگر رسید.
اسکوچیچ چگونه انتخاب شد؟

رئیس سابق فدراسیون فوتبال در واکنش به 
انتخاب اسکوچیچ و عدم انتخاب مربیان ایرانی 
مانند قلعه نویی، دایی، گل محمدی و حتی 
مربی خارجی مانند برانکو توضیح داد: قبل از 
اینکه او را انتخاب کنند گفتند مربی تیم ملی 
ایران است. مگر می توان با مربی ایرانی صحبت 
کرد؟ باید ابتدا با باشگاه صحبت می کردند. در 
واقع قصدشــان این بود که وقت را بکشند تا 
انتخاب خود را انجام دهند. آقای دایی هم برای 
فوتبال ما زحمت کشیده و برند فوتبال ماست. 
چهره هایی مانند مهدوی کیا، هاشــمیان، 

کریمی و ... برنده فوتبال هستند.
الان هم کســی نمی گوید با چــه دلایلی 
اسکوچیچ را انتخاب کردند. متأسفانه با مردم 
صحبت نمی کنند و کسی حاضر نیست دلایل 

را بگوید.
کدام کاندیدا مقبولیت و تخصص دارد

دادکان در واکنش به اینکه اگر فدراســیون 

فوتبال در تقابل با وزارت ورزش باشــد، این 
فوتبال است که لطمه می خورد و هیچ کمکی 
به فوتبال نمی شود گفت: کار وزارت ورزش 
این است که امور کلان ورزش را انجام دهد. 
کار وزارت انتخاب سرمربی، دبیرکل و نایب 
رئیس نیست. مدیرانی که برای ریاست ثبت 
نام کردنــد آیا ماهانه یک میلیــارد تومان 
می توانند تأمین کنند؟ وقتی دانش، تجربه، 
تخصص، مقبولیــت اجتماعی و ... را ندارید 
نباید بروید در انتخابات فدراسیون فوتبال 
ثبت نام کنید. شــما در وجود خودتان چه 

دیدید که نامزد فدراسیون فوتبال شدید؟
فیفا به قوانین داخلی احترام می گذارد؟

دادکان درباره بحث بازنشسته ها در انتخابات 
فدراسیون فوتبال نیز توضیح داد: اصولاً فیفا 
به تصمیم کشورها احترام می گذارد. وزارت 
در دوران کمیته انتقالی تغییراتی را ایجاد کرد 
و بخشی هم به تأیید فیفا رسید و گفته شد 
بخشی هم در دوران آقای کفاشیان به تأیید 
رسید. الان تغییرات در اساس نامه ایجاد شده 
و وزارت ورزش رأی اول را دارد و هیئت هــا 
صاحب رأی نخست نیستند. این تغییرات 
برای بهبود کار در فوتبال ایجاد شده است؟ 
فیفا بازنشســتگی و ۶۵ سال را قبول ندارد. 
رئیس فیفا بالای ۷۵ ســال داشــت. این ها 
مقررات داخلی است. با این حال این مسائل 

در فوتبال باید حل شود.
گناه مجیدی و گل محمدی چیست؟

وی درباره راه های درآمدزایی در فوتبال گفت: 
مــا در چندین بازی ملی هیچ اسپانســری 
نمی گرفتیم تا اینکه سقف اسپانسری روی 
پیراهن تیم ملی به یک میلیارد و ۱۳۰ میلیون 
تومان رسید. ما با پوما قرارداد بستیم و ۸۰۰ 
میلیون تومان هم گرفتیم. از جوراب فوتبال 
تا کلاهش می توان پول درآورد. باید ببینیم 
چه کسی حضور دارد؟ الان تبلیغات دور زمین 
در این چند سال به کجا رفته است؟ الان یک 
نفر مثل فرهاد مجیدی که عاشق فوتبال است 
می گوید: من در فوتبال مدارکی دارم اما قوه 
قضائیه کی با او صحبت کرده است؟ چرا کسی 
رســیدگی نمی کند، آیا حرف بدی می زنم. 
الان هر دو باشگاه ۱۰۰ میلیارد تومان بدهکار 
هســتند. دو مربی جوان این تیم همیشــه 
مبادی آداب بودند و الان انرژی خود را صرف 

چه مسائلی کردند؟

روزهای سرنوشت ساز چهار نماینده ایران

شاگردانبناباآمار۹۰درصدیقهرمانقارهکهنشدندبه جهنم دو هفته ای آسیایی ها خوش آمدید

ایرانبربامآسیا؛وارداتطلااز
دهلیبهتهران

تیم ملی کشتی فرنگی ایران با مدال های پرتعداد و نمایشی درخشان 
عنوان قهرمانی قاره کهن را به دست آورد.

تیم ملی کشتی فرنگی ایران که از روز گذشته کار خود را در رقابت های 
قهرمانی آسیا به میزبانی دهلی نو آغاز کرد؛ امروز هم به نمایش درخشان 
خود در قاره کهن تداوم بخشید. محمد بنا که تیمش را اکثر بر اساس 
نفرات برتر جام تختی راهی مسابقات آسیایی کرده بود، خوب می داند 
ماموریت اصلی او رقم زدن اتفاقات مثبت برای کشتی فرنگی ایران در 
المپیک است، اما از پیش رو برداشتن رقبای آسیایی یکی پس از دیگری 
توسط شاگردان بنا همه را امیدوار کرد. با ۲ طلایی که پویا ناصرپور و 
امین میرزازاده در سبک و سنگین وزن کسب کردند و مدال نقره پژمان 
پشتام در ۷۷ کیلوگرم و برنز میثم دلخانی در ۶۳ کیلوگرم ایران در صدر 
جدول امتیازی مسابقات ایستاد. البته انصراف عجیب بهروز هدایت از 
ادامه مسابقه در مرحله نیمه نهایی حواشی زیادی به وجود آورد و برخی 
موفقیت ها را هم زیر سایه خود قرار داد. شاگردان بنا در ۵ وزن دوم هم 
مثل روز نخست همگی تا نیمه نهایی پیش رفتند. مهدی محسن نژاد 
در ۶۰ کیلوگرم، حسین اسدی در ۶۷ کیلوگرم، امین کاویانی نژاد در 
۷۲ کیلوگرم، مهدی ابراهیمی در ۸۲ کیلوگرم و هادی ساروی در ۹۷ 
کیلوگرم نفراتی بودند که تا پای فینال پیش آمدند، اما ازمیان این ۵ نفر 
محسن نژاد و اسدی که از تجربه کمتری هم برخوردار بودند، با شکست 
در نیمه نهایی به دیدار رده بندی رفتند. با اینکه قهرمانی ایران بالاتر از 
قزاقستان، ازبکستان و هند میزبانی قبل از مسابقات نهایی عصر امروز 
قطعی شده بود، فرنگی کاران با تمام توان و برای صید خوش رنگ ترین 
مدال ها روی تشــک رفتند. در نهایت در روز دوم هم محسن نژاد به 
مدال برنز، حسین اسدی به مدال برنز، کاویانی نژاد به مدال طلا، مهدی 
ابراهیمی به مدال طلا و هادی ساروی به مدال طلا دست پیدا کردند 
تا به جز وزنی که بهروز هدایت به شکل عجیبی دیسکالیفه شد؛ بقیه 
نفرات با دســت پر به تهران بازگردند. بدین ترتیب تیم ملی کشتی 
فرنگی ایران با ۵ طلا، یک نقره و ۳ برنز قهرمانی قاره کهن را به دست 
آورد و از عنوان سال گذشته خود به خوبی دفاع کرد.   حالا محمد بنا 
و شاگردان بنا تقریبا بدون استراحت باید به فکر کسب ۳ سهمیه باقی 
مانده المپیک ۲۰۲۰ باشند؛ اتفاقی که باید امیدوار بود در اولین ماههای 
سال ۹۹ رخ دهد. پس از آن هم دیگر همه اتفاقات در کشتی معطوف 

به میدان بزرگ المپیک خواهد بود.

خبـــرخبر

هر چهار نماینده ایران حدفاصل ۴ اسفند تا ۱۳ 
اســفند ســه بازی مهم در لیگ برتر و لیگ 

قهرمانان آسیا خواهند داشت.
 نمایندگان کشــورمان  بعد ازکســب نتایج 
ضعیف و دور از انتظار روز دوم لیگ قهرمانان 
آسیا از روزیکشنبه چهارم اسفند تا سه شنبه 
۱۳اسفند ســه دیدار حساس در لیگ برتر و 
قهرمانان آسیاخواهند داشت که تا حدودی در 
سرنوشت ایشان در لیگ برتر و علی الخصوص 

لیگ  قهرمانان آسیا تاثیرگذار خواهد بود.
حــالا نگاهی می اندازیم به برنامه ســخت و 

حساس چهار نماینده ایران:
 پرسپولیس

سخت ترین برنامه برای ارتش سرخ است که 
باید به مصاف تیم های رده سومی و پنجمی 
لیگ و صدرنشین گروه در لیگ قهرمانان آسیا 

برود که دو بازی آن خارج از خانه است.
  روز چهــارم اســفند در اصفهــان به مصاف 

سپاهان خواهند رفت.
  روز هشتم اسفند در تهران میزبان شهر خودرو 

هستند
  روز دوازده اسفند در کویت میهمان التعاون 

عربستان
 استقلال

بازی های استقلال پر از مصدوم نسبت به سایر 
تیم ها ساده تر به نظر می رسد اما با این حال 
بازی با ذوب آهن و گل گهر متحول شده، این 
روزها ســختی های خودش را خواهد داشت. 

استقلال هم دو بازی خارج از خانه دارد.
  روز چهارم اســفند در تهــران از ذوب آهن 

پذیرائی خواهد کرد.

  

روز هشتم اسفند در سیرجان با گل گهر دیدار 
خواهد کرد.

  روز دوازدهم اســفند در امــارات به مصاف 
الوحده خواهد رفت.

 سپاهان
ســپاهان دو نبرد سخت با صدرنشین لیگ و 
ذوب آهن در اصفهان دارد که هر دو آن ها برای 
ســپاهان که این روزها تعداد مصدومانش در 

حال افزایش است سخت می باشد و در خارج 
از خانه بایــد به مصاف نماینده صدرنشــن 

عربستان برود.
  روز چهــارم اســفند در اصفهــان میزبان 

پرسپولیس است .
  روز هشتم اسفند در داربی اصفهان به مصاف 

ذوب آهن خواهد رفت.
  روز سیزدهم اسفند به مصاف النصر عربستان 

خواهند رفت.
 شهرخودرو

دو بازی خارج از خانه و بازی با صدرنشین لیگ 
و نفت مســجد سلیمانی که سخت می بازد و 
شــرایط ســخت در لیگ قهرمانان آسیا در 
صورت کسب نتایج ضعیف می تواند نماینده 
مشهد را حتی از کسب سهمیه سال بعد هم 

محروم کند.
  روز چهارم اســفند در مشهد با نفت مسجد 

سلیمان دیدار می کنند .
  روز هشــتم اســفند در تهران بــه مصاف 

پرسپولیس خواهند رفت
روزسیزدهم اسفند در امارات به مصاف شباب 

الاهلی خواهند رفت.
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قانونیدربودجه
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سرخآبیها
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نخستیننشستخبریاسکوچیچباحضورخبرنگاران

درسالنآمفیتئاترهتلالمپیک
حالاجزئیازایرانم

حذفکلایی،جلالیوهراتیانازانتخابات
فدراسیونفوتبال

عابدزادهدومینبازیکنبرترماریتیمومقابلپاکوس

حکمعلینژادصادرشد

سرانجام روز گذشته سرمربی جدید تیم ملی توسط فدراسیون فوتبال 
رونمایی شد. اسکوچیچ که حدود ۱۰ روز از حضورش به عنوان سرمربی 
تیم ملی فوتبال ایران می گذرد، با حضور در ســالن آمفی تئاتر هتل 
المپیک، رو در روی خبرنگاران نشست تا پاسخگوی سوالات آنها باشد. 
برخلاف کی روش و ویلموتس که در روز نخست حضورشان سعی 
کردند با گارد بســته و محتاطانه جواب خبرنگاران ایرانی را بدهند، 
اسکوچیچ به واسطه حضور چند ساله در فوتبال کشورمان، تلاش کرد 
با رویی گشاده به جمع اصحاب رسانه بیاید و مرتب با شوخی هایش 
نشان دهد دیگر از اصطکاک های گذشته خبرنگاران و مربی تیم ملی 
خبری نیست. او قبل از اینکه صحبت هایش را شروع کند، از خبرنگاران 

خواست جمع شوند و با او عکس یادگاری بیندازند. 

با پایان مهلت تکمیل مدارک نامزدهای انتخابات ریاست فدراسیون 
فوتبــال، چهره  نهایی رقیبان برای حضور در مجمع ۲۵ اســفند 
مشخص شد. روز یکشنبه ۲۷ بهمن پایان مهلت تکمیل مدارک 
کاندیداهای انتخابات هیأت رئیسه فدراسیون فوتبال بود که بر این 
اساس از ۹ کاندیدای ثبت نامی برای ریاست فدراسیون تنها ۶ نفر 
موفق شدند شرط معرفی ۱۰ عضو مجمع را تا پایان وقت اداری به 
کمیته انتخابات مستقر در فدراسیون فوتبال تحویل دهند. حبیب 
کاشانی، محمدحسین قریب، حیدر بهاروند، عباس صوفی، هدایت 
ممبینی و مهدی محمدنبی موفق شــده اند ۱۰ امضای معرفی از 
اعضای مجمع به عنوان پیش شرط ورود به رقابت انتخابات فوتبال 
را تهیه و تحویل دهند. رضا جلالی، محمدرضا کلایی و مســعود 
هراتیان نیز به دلیل عدم تهیه ۱۰ معرف نتوانستند مدارک خود را 
تکمیل کنند و بر این اساس از چرخه رقابت برای ریاست فدراسیون 
فوتبال حذف شدند، هر چند گفته شده کلایی و هراتیان پیش از این 

رسما از فرآیند انتخابات کناره گیری کرده  بودند.

دروازه بان ایرانی ماریتیمو در هفته بیست و یکم لیگ پرتغال نمره 
خوب گرفت. به گزارش فارس، روز یکشنبه از هفته بیست و یکم 
لیگ فوتبال پرتغــال، ماریتیمو میزبان پاکوس دفریرا بود و با 
نتیجه ۳ بر صفر پیروز شد. جونیور در دقیقه ۲۱ و نانو در دقایق 
۵۴ و ۸۷ گلزنان بازی بودند. در این بازی امیر عابدزاده، دروازه بان 
ایرانی ماریتیمو از ابتدا در ترکیب ثابت تیمش حضور داشت و 
موفق شــد کلین شیت کند و دروازه خود را بسته نگه دارد. در 
این راستا ســایت »گل پوینت« پرتغال در ارزیابی خود از این 
دیدار به گلر ایرانی نمره خوب ۶/۴ از ۱۰ را داد تا به عنوان دومین 

بازیکن برتر ماریتیمو در این دیدار شناخته شود.

بــا حکم وزیر ورزش و جوانان، مهدی علی نژاد به عنوان معاون 
توسعه ورزش حرفه ای و قهرمانی منصوب شد. به گزارش فارس، 
مسعود سلطانی فر در حکمی مهدی علی نژاد را به  عنوان معاون 
توسعه ورزش حرفه ای و قهرمانی منصوب کرد. علی نژاد پیش 
از این به مدت ۲ ماه سرپرست معاونت قهرمانی وزارت ورزش و 

جوانان بود.
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فرزانهفصیحیبازهمرکوردشکست

غوغایدختردوندهایرانی

بانوی دونده ایران که پس از رکوردشکنی در دوی ۶۰ متر با حواشی 
زیادی از جمله شائبه عدم صحت رکوردش روبه رو شده بود، این بار در 
مسابقه ای رکوردشکنی کرد که دیگر نمی توان رسمیت آن را زیر سوال 
برد. فرزانه فصیحی یکشنبه شب در دوی ۶۰ متر کاپ بین المللی 
اســتانبول دوید و رکورد ملی ایران را که پیش از این هم در اختیار 
خودش بود، شکســت. فصیحی در این مسابقات زمان ۷ ثانیه و ۲۵ 
صدم ثانیه را ثبت کرد و ۴ صدم ثانیه رکورد قبلی خود را ارتقا داد، ضمن 
اینکه فدراسیون جهانی نیز این رکورد فصیحی را مانند رکوردهای 
قبلی اش ثبت کرد. این ارتقای رکورد در حالی اتفاق افتاد که عملکرد 
فصیحی پس از ثبت زمان ۷ ثانیه و ۲۹ صدم ثانیه در صربستان و کسب 
سهمیه مسابقات جهانی داخل سالن با حواشی زیادی رو به رو شد. بارها 
رکورد او و مسابقات صربستان به دلیل نداشتن شماره روی سینه و 
ابهام در فتوفینیش از ســوی برخی زیر ســوال رفت. فدراســیون 
دوومیدانی هم تحت تاثیر این حواشی نامه ای با ۷ سوال به صربستان 
فرستاد و درخواست صحت رکورد کرد؛ نامه ای که به گفته خود ایرج 
عرب، سرپرست این فدراسیون لحن خوبی نداشت و در نتیجه نامه 
دومی با ادبیات بهتر ارسال شد. فصیحی این بار در مسابقاتی دوید که 
هم فتوفینیش داشت و هم  شــماره روی سینه. علاوه بر این فیلم  
مسابقات کامل پخش شد تا با بهانه منقطع شدن فیلم، شائبه تقلب 
مطرح نشود. فصیحی در این مدت به جای اینکه با مصاحبه به انتقادات 
پاسخ بدهد، بر کار خود تمرکز کرد و بار دیگر رکورد خود را ارتقا داد تا 
بهترین پاسخ را به منتقدانش داده باشد. یکی از اصلی ترین مسائلی که 
این حواشی را برای فصیحی به وجود آورد، جنگ بر سر تصدی پست 
ریاست فدراسیون است، چرا که شایعه شده اگر فصیحی چهره شاخص 
بانوان دوومیدانی کار ایران شــود، آنگاه احتمــال اینکه او نماینده 
ورزشکاران در مجمع انتخاباتی شود، زیاد می شود و از آنجا که برخی 
او را به واســطه همسرش منتســب به حمایت از یکی از کاندیداها 
می کنند، سعی داشتند در ثبت رکورد این ورزشکار شائبه ایجاد کنند 
تا در نهایت او نماینده ورزشــکاران نشود اما فصیحی بدون توجه به 
حواشی، بار دیگر در مسابقه ای که رسمیت آن را به سختی می توان 

مدیرانیکهبرایریاستآمدندماهانهیکمیلیاردمیآورند؟زیر سوال برد دوید و رکوردشکنی کرد.

دادکان:مشکلفوتبالدخالتوزارتاست

۱-    وزیر کار تعاون و رفاه
۲- چالش - از وسایل اندازه گیری - همراه اوت ضربه فنی ورزش 

های رزمی می شود 
۳-  متضاد رفتن - باشگاهی در فوتبال برزیل - جنس و نوع 

۴-  نامی برای دختران - میوه پخته در شکر - شکستنی ورزش
۵-   کشوری در قاره آمریکا -  جدید - عقیده 

۶-  عضو قاره ما - نامی برای پسران - سوغات اصفهان 
۷-  هنوز به قله نرسیده  - واحدی در سطح - شهری در گیلان 

- جواب مثبت
۸-  طلا - خویشان - نامی برای پسران

۹-  نامی برای پسران - فرمانده قوه قضاییه کشورمان - ویروس 
معروف

۱۰-  حرف خطاب - دائم و همیشه - جوانمرد - سرسلسله اعداد 
۱۱-    مادر - استانی در غرب کشورمان 

۱۲- مایوس - بحر - پسوند شباهت 
۱۳-  مربی سابق تیم ملی فوتبال کشورمان - از جویدنی 

ها - نامی
۱۴-  وسیله اضافه - خوشگوار ، نوش - نامی برای پسران 

۱۵-  معاون اقتصادی رئیس جمهور در دولت دوازدهم  - ابر 
قدرت منطقه خاورمیانه 

۱-  از بنگاه های اقتصادی خصوصی کشورمان 
۲-  وزیر راه و شهر سازی دولت آقای روحانی - نظر

۳-   کاپیتان تیم فوتبال نفت آبادان - خوب نیست - روزنامه پر 
تیراژ کشور اسپانیا

۴-  اسباب خانه - شماره چهار رقمی - پرستار زایمان
۵-  رود آرام - رئیس اداره -   نوعی استخدام - گنج بی انتها

۶- به خاطر - نشانه - از پیامبران خدا
۷-  از وسایل سوارکاری - مدیرعامل ایران خودرو - دیوار گلی

۸- نام کرایف مرد قرن فوتبال هلند - باشگاهی در فوتبال فرانسه 
-  عروسک پسر ایرانی

۹-  نام محمدی مدیرعامل فولاد خوزستان - کاخي در پاریس 
فرانسه - نامی برای آقایان

۱۰-  فراهم - جد رستم - فرمانده
۱۱-  از فلزات - ماده ای در مسابقات شنا - متاع - عددی است 

فوتبالی
۱۲- کشوری در آسیا - روز بعد - آینده 

۱۳-  شاعر معاصر سلطان سنجر - یقه آهاری - سیر کوهی
۱۴-  واحد بوکس - تورم - دیکته

۱۵-  فوتبالیست قدیمی کشورمان - رئیس کمیسیون صنایع و 
معادن مجلس
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عمودی افقی

لطفاً جدول تکمیل شده را به دایرکت اینستاگرام هفته نامه ارسال نمائید.
etebar.magazine  به 15 نفر از برندگان، به قید قرعه جوایزی تقدیم خواهد شد.

پس از اتمام هفته دوم دور رفت لیگ قهرمانان 
آسیا، جمع امتیازات ۳ نماینده ایران به امتیاز 
سپاهان نمی رسد.  هفته دوم لیگ قهرمانان آسیا 
را مــی توان هفتــه ناکامی تیم هــای ایرانی 
نامگذاری کرد، چرا که چهار نمایندگان ایران 
هیچ پیروزی کسب نکردند و با ۳ شکست و یک 
تساوی به کار خود پایان دادند. استقلال با نتیجه 
۲ بر یک مغلوب الاهلی عربستان شد و با یک 
امتیاز در انتهای گروه A قرار گرفت. شهر خودرو 
هم مقابل پاختاکور ۳ بر صفر شکست خورد تا 
بدون امتیاز قعر نشــین گروه B باشــد. شهر 
خودرود در هفته نخست در برابر تیم الهلال دو 

بر صفر شکست خورده بود و در دو بازی انجام 
 C داده موفق نشده گلی به ثمر برساند. در گروه
پرسپولیس با شارجه امارات به تساوی ۲ بر ۲ 
رضایت داد تا با همین تک امتیاز تیم چهارم گروه 
خود باشد و در نهایت سپاهان هم مقابل السد ۳ 
بر صفر نتیجه را واگذار کرد و در رده سوم گروه 
D ایستاد. اما در بین تیم های ایرانی، هم چنان 
سپاهان عملکرد بهتری داشته چرا که تنها تیمی 
از ایران بوده که در طول این دو هفته توانسته به 

پیروزی برسد. تفاضل گل مثبت دارد. در گروه 
خود تیم ســوم بشــمار می رود و حتی جمع 
امتیازات ۳ نماینده دیگر ایران به امتیاز آنها نمی 

رسد. شاگردان قلعه نویی علیرغم شکست مقابل 
شاگردان ژاوی شرایط مناسبی در گروه خود 
دارند و اختلاف یک امتیازی آن ها با تیم اول و 
دوم گروه می توانــد آن ها را همچنان مدعی 
صعود به مرحله یک هشــتم نهایی نگه دارد. 
ضمن اینکه نمایندگان ایران هم چنان ۴ مسابقه 
دیگر در لیگ قهرمانان آسیا پیش رو دارند و می 
توانند جزو تیم های صعود کننده به مرحله بعد 
باشــند اما در این بین سپاهان شرایط بهتری 
نسبت به سایرین دارد. سخت ترین شرایط را هم 
برای صعود تیم شهر خودرو دارد که هر دو بازی 

خود را با شکست پشت سر گذاشته است.

علیرغمشکستمقابلالسد

سپاهان؛همچنانبهتریننمایندهدرلیگقهرمانان
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در جلســه فوق العاده کمیســیون ماده ۱ در 
خصوص درخواست جهاد کشاورزی مبنی بر 
افزایش تعرفه واردات پیله ابریشم  ابریشم خام 
و نخ ابریشــم تشکیل شــد و با پیگیری های 
مستمر مرکز ملی فرش ایران نرخ تعرفه ابریشم 

در سال آینده ثابت ماند.
افزایش تعرفه ابریشم خام  از ۲۶ به ۴۰ درصد از 
سوی وزارت جهاد کشاورزی بود مطرح شد و با ارائه ادله مرکز ملی فرش ایران 
در خصوص تاثیر مســتقیم و غیرمستقیم  افزایش تعرفه در قیمت تمام شده 
فرش دستباف به عنوان بزرگترین مصرف کننده ابریشم در کشور و تاثیر آن 
در میزان اشتغال صنعت فرش  افزایش تعرفه ابریشم رای نیاورد و نرخ تعرفه 
برای ســال آینده ثابت ماند. شایان ذکر است با ثابت بودن تعرفه واردات پیله 
ابریشم، اقبال تجار و واردکنندگان از واردات نخ ابریشم به واردات پیله ابریشم 
در راستای فعال شدن کارخانجات صنعتی و کارگاه های سنتی ابریشم کشی 
تغییر می یابد. گفتنی ســت ذینفعان و تشکل های  مرتبط با فرش کماکان 

خواستار کاهش تعرفه واردات ابریشم هستند.
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فرصت را غنیمت شمارید ! - اکنون در محلی هستید که می  توانید با فرصت و فراغتی که دارید رضای حق را به دست آورید.امامعلی)ع(:

خبر

امیر لعلی دکترای ارتباطات رسانه ای: جاي هیــچ 
شــــک و تردیدي نیست. تا اینجاي کار، همه چیز 
طبق برنامه ریــــزي پیش رفته اســت. برنامــه 
اســتراتژیک کوتاه مدت بانک که مدیرعامل وعده 
اش را داده بود، محقق شــد. تا ســال گذشته زیان 
عملکــردي با نرخ فزایندهاي افزایش مي یافت، اما 
حال روند کاهنده شده است. اقدامات بنیادیني براي 
اصلاحات مالي صورت گرفت، محصولات جدیدي طراحي شد، یک بار دیگر 
بانــک صادرات ایران با خدمــات جدید به فضاي تبلیغاتي آمــد و پویایي و 
اســتقامت آن به رخ کشیده شد. شاخصهاي عملکردي رو به بهبود هستند و 
همه اینها در صورتهاي مالي ششــماهه اول سال جاري بانک، مشهود است. 
مدیرعامل بانک صادرات ایــران با همراهي هیأت مدیره برنامه هاي کوتاه مدت 
را با موفقیت عملیاتي کرده و حال وارد برنامه دوم شده ایم. برنامه دوم، حرکت 
به ســمت صفر کردن زیان عملیاتي اســت. تحقق این برنامه، توان و انرژي 
مضاعفي نیاز دارد. حال که مطمئن شدیم نگاه مدیریتي حاکم بر نهاد بزرگ 
بانک صادرات ایران، پیش برنده، علمي و عملیاتي اســت، باید دست به دست 
داده و همراه همدیگر در میدان عمــل براي تحقق برنامــه دوم تلاش کنیم.

براي تحقق برنامه دوم، راهبردها و اهدافي براي فعالیت چهارماهه پایاني سال 
طرح ریزي و در نشســت سراسري شبکه، توسط هیأت مدیره بانک از طریق 
ویدئو کنفرانس تشــریح شد. دســتیابي به اهداف تعیین شده در این طرحً  
چهارماهه تا پایان سال جاري، صرفا کار مدیریتي یا بخشي نیســت، بلکه تک 
تک اجزاي نهاد بانک باید درســت و در یک مسیر قدم بردارند. در این شرایط 
ویژه که موفقیت در آن، ما را به ســاحل آرامش خواهد رساند، اثر پروانه اي را 
نباید از نظر دور نگه داشــت. هر فعالیتي که هر کدام از ما انجام میدهیم، هر 
رفتاري که مشتري از هر یک از ما مشاهده میکند، هر تصمیمي که براي انجام 
کوچکترین اقدامات اتخاذ میکنیم، بر کل شــبکه و سرنوشت بانک صادرات 
ایران اثرات عمیقي دارد. حال با اعتمادي بیشــتر به برنامه هاي تدوین شده 
مدیریت بانک، وقت آن رسیده تا یکبار دیگر عزم و اراده مــان را براي اعتلاي 

نام بانک صادرات ایران در نهایت ممکن، جزم کنیم.

پایانيبربرنامهاولبانکصادراتایران

استاندار اصفهان درنشست خیریه مهر 
کوثر با محوریت مصرف بهینه آب عنوان 
کرد: کاهش 35 درصدی بارشــها در 
حوضه زاینده رود ضرورت مصرف بهینه 

آب را  می طلبد. 
استاندار اصفهان در نشست خیریه مهر 
کوثر که با محوریت مصرف بهینه آب در 
شــرکت آب وفاضلاب استان اصفهان 
برگزارشد گفت: در ســال آبی جاری 
میزان بارندگی در حوضه آبریز زاینده 
رود حدود 510 میلی متر بوده که بیانگر 
کاهش 35 درصدی بارش ها در سال آبی 

نرمال است.
دکتر رضایی با بیان اینکه در حال حاضر 
حجم ذخیره  سد زاینده رود حدود 303 
میلیون مترمکعب اســت اعلام کرد: 
تامین آب شرب جمعیت استان اصفهان 
در اولویت قرار دارد براین اساس با توجه 
به اقلیم خشک و نیمه خشک استان 
اصفهان از همه بهره برداران انتظار می 
رود با بهره گیری از تکنولوژی  و استفاده 
از روشهای جایگزین تامین آب ،مصرف 

بهینه آب را جدی بگیرند.
وی افزود: بارش ها  در سال آبی جاری در 
حوضه آبریز زاینده رود مطلوب نبوده و 
از میانگین کشوری خیلی پایین تر بوده 
اما امیدوار هســتیم در ادامه سال آبی 
بارش های مطلوبــی در حوضه آبریز 
زاینده رود صورت گیرد تا علاوه بر تامین 
پایدار آب شرب مردم و رفع نیاز سایر 
بهره برداران ،آب در بستر زاینده رود هم 

جاری شود.
استاندار اصفهان به تغییر الگوی کشت در 
اصفهان اشاره کرد و تصریح نمود: باتوجه 
به  اقلیم خشــک استان اصفهان دیگر 
کشت غرقابی در اصفهان جایز نیست و 
بهتر است که کشاورزان به کشت های 
گلخانه ای روی آورند تا شاهد کشاورزی 

پایدار در استان اصفهان باشیم.
دکتر رضایی به تشکیل خیریه مهر کوثر 

با محوریت مصرف بهینه آب پرداخت و 
بیان داشــت: برای اولین بار در کشور 
خیریه با محوریت مصرف بهینه آب در 
کشور در استان اصفهان تشکیل شد که 
نمایندگانی  از همه  بهره برداران از حوضه 
زاینــده رود در خیریه حضوری فعال 

دارند. 
وی افزود: همه اعضــای خیریه با هم 
اندیشــی و ارائه تجربیات راهکارهای 
نوین مصرف بهینه آب را در بخش های 
شرب ،کشــاورزی ،صنعت و خدمات 

عنوان می نمایند.
در ادامه این نشست مدیرعامل شرکت 
آب وفاضلاب استان اصفهان گفت: یکی 
از چالش های استان تامین آب پایدار 
بهره برداران از حوضه آبریز زاینده رود 
است که در ســالهای اخیر استاندار 
اصفهان  با روحیه جهادی برای  تامین 
پایدار آب مورد نیاز بخش های مختلف 
تلاش های بسیاری را در دستور کار قرار 

داد.
مهندس هاشم امینی راه اندازی سامانه 
دوم آبرسانی اصفهان بزرگ را دلیل بر 
تامین پایدار آب شرب مردم دانست و 
خاطرنشان ساخت:در سالهای اخیر با 
ترغیب مردم به مصرف بهینه آب هم 

اکنون 87درصد مشترکین الگو مصرف 
را رعایت می کنند و نیز میزان هدر رفت 
آب در استان حدود 16 درصد می باشد 
که کمترین رقم در کشــور بشمار می 

آید.
وی به کاهش چشم گیر آبدهی چاههای 
فلمن در سالهای اخیر اشاره کرد و اظهار 
داشت: در سالهای اخیر آبدهی چاههای 
فلمن را از دست داده ایم در حالیکه در 
گذشته  آبدهی چاههای فلمن به بیش از 

4 هزارلیتر در ثانیه می رسید.
مدیرعامل شرکت آب وفاضلاب استان 
اصفهان گفــت:  در پیک مصرف برای 
تامین پایدار آب شرب جمعیت استان با 
کمبود 4 مترمکعــب در ثانیه مواجه 
هستیم یکی از دلایل اصلی این چالش 
ظرفیت محدود سامانه آبرسانی اصفهان 
بزرگ است که معادل 11 مترمکعب در 
ثانیه می باشــد . بنابراین ضرورت راه 
اندازی سامانه دوم آبرسانی بیش از پیش 

احساس می شود.
لازم به یادآوری است: خیریه مهر کوثر 
اولین خیریه آب در کشور می باشد که 
دفتر کار این سازمان مردم نهاد در محل 
خانه فرهنگ آب شــرکت آبفا استان 

اصفهان می باشد.

دکتر عباس رضایی استاندار اصفهان: کاهش 35 درصدی بارش ها 
در حوضه زاینده رود ضرورت مصرف بهینه آب را می طلبد

باید قوی شویم تا جنگ نشود 
و تهدید دشمن تمام شود
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رشد 17 درصدی حمل محصولات فولاد مبارکه به 
مقصد مشتریان در سال جاری
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کاهش 400 درصدی زمان نصب
 جرثقیل 50 تنی حمل اسلب در فولاد مبارکه
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دست یابی به رکورد روزانۀ تولید 
در فولاد سنگان

کارآفرین برتر  شرکت ورق خودرو  
استان چهارمحال و بختیاری

مدیرکل گمرک شهید رجایی وناظر گمرکات استان هرمزگان:

صادرات فولاد هرمزگان 
کشور است افتخاری برای 

شرکت فولاد سفیددشت 
چهارمحال و بختیاری لوح تقدیر 

کرد کسب  مسئولیت های اجتماعی را 

برگزاری هفتۀ هشتم مسابقات فوتسال و والیبال گرامیداشت دهۀ مبارک فجر

برگزاری مسابقات شنا بزرگداشت دهه مبارک فجر

برگزاری تمرینات حرکات اصلاحی

آغاز ثبت نام مسابقات پرس سینۀ  گرامیداشت دهۀ مبارک فجر
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7
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كنندگان  مناقصـات و مزایـدات : جهـت دريافـت اسـناد و كسـب اطلاعـات بيشـتر بـه نشـانی   www.msc.ir  لينک مناقصات و مزايـدات بخش خريد و تأمين 
كننـدگان )SRM( ا قدام نمائيد.  مراجعـه و طبـق راهنمـاي موجـود، نسـبت بـه انتخـاب مناقصه مورد نظر از طريق سيسـتم ارتباط بـا تأمين 

كسب اطلاعات بيشتر به نشانی www.msc.ir  بخش اطلاعيه ها، فراخوان مربوطه مراجعه فرماييد.                            روابط عمومی سایر فراخوان ها: جهت 

گهی فراخوان شرکت فولاد مبارکه اصفهان آ

مدیریت مرتبطمهلت ارسال مدارکموضوعشمارهنوع فراخوانردیف

48506426مزايده عمومی1
خريد يک رديف ورق فولادیst 52 به ابعاد 7300*1800*30 

مديريت خريد 1398/12/03ميليمتر بدون موج درجه يک
مواد مصرفی

48505627مناقصه عمومی2
كاغذ مورد نياز جهت چاپ خبرنامه  كيلوگرم  خريد 72.000 

مديريت خريد 98/12/03و مجله
مواد مصرفی

مديريت خريد 1398/12/05مناقصه عمومی خريد سيم تخت آلومينيومی عايق شده48502454مناقصه عمومی3
مواد مصرفی

گوشت قرمز مورد نيازشركت فولادمباركه-مناقصه عمومی4 قراردادهای خريد1398/12/05تأمين 

مديريت خريد 1398/12/10خريد مندريل و والو48505428مناقصه عمومی5
مواد مصرفی

Email: ceo@msc.ir                                                                                   :سامانه ارتباط مستقیم با مدیر عامل 

شماره سامانه پیامک :                                                                                                                                                                                         30003222

رادیو فولاد - موج FM، فرکانس 88-ساعت 9 تا 11  -   12/30 تا  14/30 و 20 تا 22

www.msc.ir                                                                                      : نتی ینتر یت ا بسا و

Aparat.com/msc.ir                                                                                  Instagram.com/msc.ir 

ک خبرنامه فولاد می توانند درخواست خود را به پست الکترونیکی webmaster@msc.ir ارسال نمایند.     اشخاص حقوقی و شرکت ها به منظور اشترا

مدیرعامل فولاد مبارکه در نشست خبری با خبرنگاران مطرح کرد:

پخش زنده برنامۀ "چهارشنبه های تلاش"
ساعت 9تا 11 صبح     راديو فولاد موج FM فركانس 88
كارتان هستيم.  روزهای چهارشنبه همراه و همنشين شما در محل 

ارتباط با راديو فولاد از طريق پيامک: 3000322222

@Radiofulad كانال تلگرامی روابط عمومیتلفن: 33000 و آدرس 
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